


តើព្រះធ្លាប់ធ្លាស់ប្តូរគំនិតអំពី ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ?

 ចូរយើងអានក្បាលចុះ។ ឱព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ យើងបានជួបជុំគ្នា ម្តងទៀតក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ជាមួយនឹងការរំពឹងទុកដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ការ បង្ហូរចេញនៃអំណាចនៃការប្រោសលោះរបស់ព្រះ ដើម្បីនាំយើងចូលទៅក្នុងការ ទទួលស្គាល់ទីតាំងនិងទីកន្លែងរបស់យើង និងទំនួលខុសត្រូវរបស់យើង ដូចជា មនុស្សដែលបានហៅ ឱ្យញែកចេញពីលោកិយ ថ្វាយដល់ព្រះ។ សូមប្រទាន ព្រះអម្ចាស់ នៅយប់នេះ ពរជ័យនៃព្រះនឹងដឹកនាំយើង ហើយដឹកនាំយើងនៅក្នុងអ្វី ដែលយើងធ្វើឫនិយាយ ដើម្បីនឹងនាំមកនូវកិត្តិយស និងសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់។ អាម៉ែន។

2 ខ្ញុំរីករាយដែលបានត្រឡប់មកព្រះវិហារវិញនៅយប់នេះ ហើយបាននៅជា មួយអ្នកជាទីស្រឡាញ់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាវាកក់ក្តៅ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែហៅប្រពន្ធ របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំគិតថាវាកោសិបជាងនៅទីនោះ កោសិបប្រាំឬកោសិបប្រាំមួយឬអ្វី មួយ ហើយវាក្តៅជាងនៅទីនេះបន្តិច។ ដូច្នេះខ្ញុំសុំនឹងអាកាសធាតុក្តៅឥឡូវនេះ។ ដូច្នេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបាននៅទីនេះនៅរោងឧបោសថនៅវេលាបុណ្យអ៊ី ស្ទើរដ៏អស្ចារ្យនេះ។

3 ហើយខ្ញុំមិនអាចនិយាយថាខ្ញុំនឹងសុំទោសចំពោះសារដ៏វែងនោះនៅព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...វាគឺ ខ្ញុំមិនចង់—ឱ្យអស់ការអត់ធ្មត់របស់អ្នកទេ ហើយបន្ទាប់មកមកម្តង ទៀតនៅយប់នេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់—ដើម្បីនាំសារនោះទៅកាន់អ្នក ថាអ្នកគឺជា ផ្នែកមួយនៃការរស់ឡើងវិញនេះ។ ឃើញទេ? ហើយកុំបារម្ភអំពីវា ទៀតទេ ឃើញ ទេ? គ្រាន់តែរីករាយនឹងវា! គ្មានអ្វីទេ គ្មានកន្លែងណាអាចបំបែកអ្នកចេញពីវា បានទេ គ្មានអ្វីសោះ គឺបានធានាជារៀងរហូតនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ ព្រះ។ នៅពេលដែលព្រះបានបោះត្រារបស់ទ្រង់លើអ្នក អ្នកនឹងដល់ទីបញ្ចប់នៃ គោលដៅ។

4 នៅពេលដែលរដ្ឋាភិបាលដាក់ត្រាលើកញ្ចប់មួយ ផ្លូវដឹកបានបោះត្រានៅ

លើទ្វារមួយ រថយន្តនោះមិនអាចត្រូវបានរំខានរហូតដល់វាទៅដល់គោលដៅរបស់វា។

នៅពេលដែលព្រះបោះត្រារបស់ទ្រង់លើមនុស្ស ហើយត្រាគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលទ្រង់ដៅចំណាំមនុស្សដូចនោះ គាត់បានទៅដល់គោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់គាត់។ គាត់មិនអាចត្រឡប់ទៅវិញបានទៀតទេ។ ព្រោះសូមចងចាំ អេភេសូរ ៤:៣០ ចែងថា “កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះព្រួយព្រះទ័យដែលទ្រង់ដៅចំណាំអ្នកគ្រប់ពេលវេលា។” ឃើញទេ អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំជារៀងរហូត។ អ្នកត្រូវបានដៅចំណាំ អស់កល្បជានិច្ច ចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវគិតពីវា!

5 បន្ទាប់មក អ្នក អារក្សនឹងដាល់អ្នក ហើយវានឹងនិយាយអ្វីគ្រប់យ៉ាងទៅកាន់អ្នក ហើយចោទប្រកាន់អ្នក ហើយ—ហើយព្យាយាមធ្វើឱ្យអ្នកគិតថាអ្នកមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែសូមអ្នកកុំស្តាប់វា។

6 ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ អ្នកដឹងពីរឿងដែលអ្នកធ្លាប់ស្រឡាញ់ អ្នកមិនស្រឡាញ់ទៀតទេ។ អ្នកដឹងថាអ្នកបានជឿគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកបានឃើញព្រះធ្វើការត្រឹមត្រូវក្នុងចំណោមយើងដោយគ្មាន...ភស្តុតាងដែលមិនអាចកាត់ថ្លៃបានថាទ្រង់គឺជាដ៏អស្ចារ្យ “ខ្ញុំ”។ អ្នកបានកត់សម្គាល់ឃើញថា អ្វីដែលត្រូវបាននិយាយនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ មិនដែលមានរឿងណាមួយត្រូវបានទាយនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ហើយវាមិនបានកើតឡើងឡើយវាពិតជាកើតឡើងតាមរបៀបដែលវាបានទាយ។ សូមអ្វីតែវិទ្យាសាស្ត្រកាសែត រូបភាព កាមេរ៉ា អ្នកនិពន្ធ អ្វីៗផ្សេងទៀតត្រូវតែទទួលស្គាល់វា។ ឃើញទេ ដោយមិនគិតពីថាតើពួកគេចង់ឬមិនចង់ ព្រះធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាឃើញទេ ដើម្បីធ្វើឱ្យវាស្គាល់។

7 ឥឡូវនេះ ជាក្រុមតូចមួយ។ សូមចាំថា វាមិនមែនជាក្រុមធំទេដែលទ្រង់យាងមក។ “កុំខ្លាចអី ហ្នឹងតូចអើយ វាជាបំណងល្អរបស់ព្រះវរបិតារបស់អ្នក...” ឃើញទេ?

8 ខ្ញុំចង់ទុកពាក្យមួយជាមួយអ្នក គួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើល មុនពេលដែលយើងមានការតែងតាំងអ្នកបម្រើព្រះ។ ហើយនេះគឺជាការភ្ញាក់ផ្អើលខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែអ្នក

ប្រហែលជាដឹង។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយថានេះជាលេខពិតប្រាកដទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់
ទុកវាជាមួយអ្នក។

9 ខ្ញុំមិនដឹងថាមានប្រជាជនណានៅទីនេះធ្លាប់ឃើញការបង្កាត់ពូជគោក្របី
ទេ។ ដែលខ្ញុំមិនជឿលើវា ប៉ុន្តែខ្ញុំបានមើលវារួចរាល់។ ហើយខ្ញុំបានឃើញ
ពួកគេយកមេជីវិតឈ្មោល គ្រាន់តែគ្រប់គ្រាន់ អាចត្រូវបានប៉ះលើលោហៈតូច
មួយ ដូចជាឈើចាក់ធ្មេញតូចមួយ ហើយដាក់វានៅលើថ្មកែវ។ ហើយបើក
រឿងនោះដែលពង្រីកវា ខ្ញុំមិនដឹងថាប៉ុន្មានដងទេ រហូតដល់មេជីវិតឈ្មោលនោះ...
កន្លែងដែលអ្នកមិនអាចមើលឃើញដោយភ្នែកធម្មជាតិ កញ្ចក់ធម្មតា។ ប៉ុន្តែ
នៅពេលដែលវាត្រូវបានពង្រីក មួយរយប្រហាសិបដង អ្នកអាចមើលឃើញនៅក្នុង
ដំណាក់ទឹកតូចមួយនៃមេជីវិតឈ្មោល ប្រហែលជាហាសិបទៅមួយរយមេជីវិត
លោតជុំវិញ។ ក៏ដូចជា នៅក្នុងស្រ្តីចេញមកដូចជាស៊ុតជាច្រើន នៅក្នុង—នៅក្នុង
មេជីវិតឈ្មោល។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកគេ—ត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នា ឥឡូវនេះ
ពីរដំបូងដែលបានជួបនិងភ្ជាប់...

10 មានតែម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយលាននាក់ប៉ុណ្ណោះដែលនឹងរស់នៅ។ តើ
អ្នកធ្លាប់គិតពីវាទេ? ពួកគេគឺជាមេជីវិតដូចគ្នា និងស៊ុតដូចគ្នា ពួកគេទាំងពីរ
ដូចគ្នា ប៉ុន្តែមានតែមួយប៉ុណ្ណោះដែលនឹងរស់នៅ។ ហើយនោះមិនបានកំណត់
ថាមួយណាវាយនៅទីនោះមុនទេ។ ព្រោះពេលខ្លះស៊ុត ត្រឡប់មកក្រោយវិញ
ហើយមេជីវិតអាចឡើងនៅចំណូលមេជីវិតឈ្មោល ហើយពួកគេនឹងវាវលើ
គ្នាទៅវិញទៅមក។ វាត្រូវការភាពងឺឆ្លាតដើម្បីដឹងថាតើវានឹងក្លាយជាក្មេងប្រុសឬ
ក្មេងស្រី ក្បាលក្រហម ក្បាលខ្មៅ ឬអ្វីផ្សេងទៀត។ វាជាការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។
វាអាចគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ការជ្រើសរើស!

11 សូម្បីតែនៅក្នុងកំណើតធម្មជាតិ គឺជាការជ្រើសរើស មិនថាវានឹងជាក្មេងប្រុស
ឬក្មេងស្រី ឬអ្វីក៏ដោយដែលវានឹងកើតឡើង។ ហើយនៅពេលដែលមេជីវិតតូចនោះ
ចូលទៅក្នុងស៊ុតតូចនេះ ហើយកន្ទុយតូចៗបានធ្លាក់ចុះ វាចាប់ផ្តើមមានឆ្អឹងខ្នង
របស់ទារកនៃអ្វីដែលវាកើតឡើង សត្វ ទារក ឬអ្វីក៏ដោយ។ ហើយអ្វីនៅសល់
នៃមេជីវិតទាំងនោះ...ស៊ុតមួយលាន មេជីវិតមួយលាន ហើយមានជីវិតតែមួយ
ប៉ុណ្ណោះ។ ទាំងអស់ដូចគ្នា ប៉ុន្តែព្រះជ្រើសរើសដោយការជ្រើសរើសអ្វីដែលនឹង
រស់នៅ ហើយអ្នកដែលសេសសល់ត្រូវវិនាស។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយលាន!

12 នៅពេលដែលអ៊ីស្រាអែលចាកចេញពីអេហ្ស៊ីប ពួកគេទាំងអស់គ្នាជឿលើសាររបស់ហោរាតែមួយ។ ពួកគេបានឃើញទិសគាល់របស់ព្រះ ដោយលោកម៉ូសេ។ ពួកគេម្នាក់ៗបានឃើញវា។ ហើយពួកគេម្នាក់ៗចេញពីស្រុកអេស៊ីប ហើយដើរកាត់សមុទ្រក្រហម ហើយទទួលបុណ្យជ័យជំនះដោយលោកម៉ូសេ។ ម្នាក់ៗបានឃើញបុព្វសភាពរបស់ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើការក្នុងគាត់ ពេលគាត់ច្រៀងដោយវិញ្ញាណ ហើយនៅពេលដែលម៉ារាមវាយស្ល រត់ឡើង-ចុះ-តាមឆ្នេរសមុទ្រ។ ពួកគេម្នាក់ៗ រាល់យប់ បរិភោគនំម៉ាណាស្រស់ៗពីលើមេឃ។ ម្នាក់ៗបានដឹកពីថ្មខាងវិញ្ញាណដែលត្រូវបានវាយ។ ហើយមានមនុស្សពីរលាននាក់បានចាកចេញពីអេហ្ស៊ីប។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលបានទៅដល់ទឹកដីសន្យា? ពីរ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមមួយលាន! តើពួកគេទាំងអស់គ្នានៅឯណា? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាពួកគេបានវិនាស។ “បុព្វបុរសរបស់អ្នកបរិភោគនំម៉ាណានៅវាលហោស្ថានអស់រយៈពេលសាមសិបឆ្នាំ ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានស្លាប់ហើយ។”

13 ឥឡូវនេះមានគ្រីស្ទានប្រហែលប្រាំរយលាននាក់នៅលើពិភពលោកយប់នេះ រាប់ទាំងកាតូលិក ប្រូតេស្តង់ និងទាំងអស់។ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវគួរតែយាងមកនៅក្នុងការលើកឡើងនោះ តាមអ្វីដែលខ្ញុំទើបតែបាននិយាយ នឹងមានប្រាំរយនាក់បាត់ខ្លួននៅលើពិភពលោកនៅយប់នេះ នៅក្នុងការលើកឡើង។ ហើយពួកគេប្រហែលជាវាល់ថ្ងៃ រាប់ទាំងនៅតាមបណ្តាប្រទេសទាំងអស់ ដែលមិនដែលត្រូវបានរាប់បញ្ចូល។ ដូច្នេះវាអាចមាននៅពេលណាក៏បាន ឃើញទេ?

14 អូ គ្រីស្ទានអើយ ចូរយើងពាក់គ្រឿងសឹករបស់ព្រះ។ ចូរយើងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងដឹងពីរបៀប ដើម្បីបម្រើទ្រង់ ស្រឡាញ់ទ្រង់ ហើយរង់ចាំពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនោះ។

15 ឥឡូវនេះ វានឹងមិនមានមនុស្សរាប់លាននាក់និងហូងមនុស្សចេញពីជំនាន់មួយហើយដើរក្បួនចូលមក។ នៅទីនោះ—មិនអាចទេ។

ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ថ្ងៃនីមួយៗបញ្ចប់ជំនាន់មួយ ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ “ដូចនៅជំនាន់លោកណូអេដេរ កូនមនុស្សនឹងមកដល់ ដែលព្រលឹងប្រាំបីនាក់ត្រូវបានសង្គ្រោះចេញពីទឹក។” ប៉ុន្តែរាល់ថ្ងៃបញ្ចប់រយៈពេលសែសិប-ឆ្នាំសម្រាប់នរណាម្នាក់ សម្រាប់អ្នកខ្លះ។ ឃើញទេ? ហើយជារៀងរាល់ថ្ងៃ មានមនុស្សជាច្រើនត្រូវ

បានដៅចំណាំនៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ។ ថ្ងៃមួយ ថ្ងៃចុងក្រោយនឹងមកដល់។

សូមឱ្យយើងប្រាកដឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងនៅក្នុងគំនិតត្រឹមត្រូវ។ ហើយនៅក្នុងក្រុមជំនុំ និងក្នុងចំណោមមនុស្ស ជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ជាមួយយើង ចូរប្រាកដថាអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺត្រឹមត្រូវ ហើយនៅ មិនអីទេ នៅចំពោះទ្រង់។

16 សូមអ្នកកុំយប់។ កុំសម្រាកទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ រហូតដល់អំណាចនៃការ ប្រោសលោះនោះបាននាំអ្នកចេញពីរឿងនៃលោកិយ ចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្រ របស់ព្រះ។ ហើយអ្នកដែលពិតជាត្រូវបាននាំចូលទៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ ព្រះ ហើយបានប្រោសដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ តើរីករាយយ៉ាងណា! ដោយ ទឹកភ្នែកនៃក្តីអំណរ យើងគួរតែលុតជង្គង់ទាំងថ្ងៃទាំងយប់ អរគុណព្រះសម្រាប់ អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។

17 យប់នេះយើងមានការផ្លាស់ប្តូរបន្តិចបន្តួចនៅក្នុងកម្មវិធី។ យើងមានបងប្រុស ដ៏ល្អម្នាក់នៅទីនេះ បងប្រុសខេប។ គាត់មករយើងពីព្រះវិហារណាសារិន។ ហើយខ្ញុំគិតថាត្រូវទេ បងប្រុសខេប? គាត់ចង់ឱ្យយើងតែងតាំងនៅយប់នេះ ដោយ ដាក់ដៃលើ។

18 យើងមិនមានក្រដាសដើម្បីចែកដល់នរណាម្នាក់ទេ ប៉ុន្តែយើងត្រូវបាន ទទួលស្គាល់ថា...យើងអាចមានក្រដាស ប៉ុន្តែយើងជឿថាអ្នកបម្រើព្រះដែលត្រូវ បានតែងតាំង ឯកសាររបស់គាត់គឺនៅស្ថានសួគ៌។ ឃើញទេ? ហើយគាត់—គាត់ មានសិទ្ធិផ្សាយព្រះគម្ពីរដរាបណាព្រះកំណត់ជីវិតរបស់គាត់ជាមួយនឹងព្រះគម្ពីរ។ យើងជឿថានោះជាលិខិតសម្គាល់របស់គាត់។

19 ហើយឥឡូវនេះ បងប្រុសខេបត្រូវបានតែងតាំងជាផ្លូវការនៅក្នុង—ព្រះវិហារ ណាសារិន ប៉ុន្តែយប់នេះគាត់ចង់ឱ្យអ្នកចាស់ទុំ ផ្សេងទៀត ដាក់ដៃលើគាត់សម្រាប់ ការតែងតាំង ដើម្បីអនុវត្តសារនេះ។ អស្ចារ្យមែន!

20 ខ្ញុំមាន—ខ្ញុំបានឮរបាយការណ៍តាំងពីខ្ញុំនៅតុកសុន ហើយរបាយការណ៍ដ៏ អស្ចារ្យបែបនេះ របស់បងប្រុសខេបនៅទីនេះក្នុងជំនួយរបស់គាត់ដល់បងប្រុស នេវីលដ៏សប្បុរសរបស់យើង ដែលកំពុងកាន់ទៀននៃពន្លឺដោយក្លាហានដូចដែល បុរសទាំងពីរអាចកាន់បាន។ យើងបានដាក់ដៃលើបងប្រុសនេវីល ប៉ុន្តែមិនមែន

លើបងប្រុសខេបទេ។ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដែលជាអ្នកដឹកនាំគឺបងប្រុសជេកសុននិងពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេនៅទីនេះ ហើយបងប្រុស រ៉ូខែល និងអ្នកចាស់ទុំនៃក្រុមជំនុំនៅទីនេះ ប្រសិនបើពួកគេនឹងមកទីនេះពីរបីនាទីឥឡូវនេះ ហើយដាក់ដៃលើបងប្រុសខេប។ ហើយ...

21 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នោះជារបៀបដែលពួកគេបានធ្វើវាពួកគេដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយញែកពួកគេចេញពីគ្នា។ ហើយនោះជារបៀបដែលពួកគេបានធ្វើក្នុងជីម៉ូថេ។ បាននិយាយថា “ដោយអំណោយទាននេះដែលមាននៅក្នុងអ្នក ពីជីដូនឡូអ៊ីស...” ពួកគេបានកត់សម្គាល់ឃើញថា មានអំណោយទានមួយនៅក្នុងបុរសនោះ បានមករកគាត់ដោយគណៈប្រធាន ដោយការដាក់ដៃលើ។

22 ឥឡូវនេះ បងប្អូនថ្ងៃចុង-ក្រោយ បងប្អូន ភ្លៀងថ្ងៃចុងក្រោយ បានលាយឡំគ្នា។ ពួកគេគិតថាពួកគេបានផ្តល់អំណោយដល់គាត់ ដោយធ្វើបែបនោះ។ អត់ទេ អំណោយទានមាននៅក្នុងគាត់រួចហើយ ហើយពួកគេគ្រាន់តែដាក់ដៃលើគាត់ជាការសច្ចាប័ន ដែលពួកគេជឿថាព្រះបានដាក់អំណោយទាននៅក្នុងគាត់រួចហើយ។ ហើយពួកគេបានសច្ចាប័នវា ដោយការដាក់ដៃលើ។

23 ហើយបុរសទាំងនេះនៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារនេះ ដែលខ្ញុំជឿថាមាននៅក្នុងព្រលឹងរបស់ពួកគេជាមួយនឹងអំណាចនៃការប្រោសរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើអ្នកជាបងប្អូននឹងមកឥឡូវនេះ បងប្រុស រ៉ូខែល និងអ្នកផ្សេងទៀតទាំងអស់ដែលនៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ និងក្រុមជំនុំចាស់ទុំនិងបងប្អូនស្រីនៅជុំវិញ ដើម្បីដាក់ដៃលើបងប្រុសខេប ដើម្បីឲ្យគាត់ត្រូវបានតែងតាំងដោយការសច្ចាប័នរបស់យើងនៅចំពោះមុខទស្សនិកជននេះ ហើយបានបញ្ជូនចេញទៅផ្សាយដំណឹងល្អរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលព្រះអាចហៅគាត់។ គាត់ក្លាយជា...

គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងរួចទៅហើយ ដោយកំណើត។ គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងពីព្រោះគាត់បានជឿលើសារ។ គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងពីព្រោះនោះ—ថាគាត់ឈរសម្រាប់សេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូល។ ហើយយើងចង់ឱ្យបងប្រុសខេបត្រូវបានតែងតាំងជាផ្លូវការនៅចំពោះមុខអ្នក ដោយការដាក់ដៃ ថាគាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើង។

មិនអីទេ បងប្រុសរូដខែល បងប្រុសខេប បងប្រុសនេវីល។ បងប្រុស ជូនៀ

ជេកសុន ជាអ្នកដឹកនាំផ្សេងទៀតនៅទីនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាមានប៉ុន្មាននាក់ទេ។ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំគិតថាពួកគេមានកម្មវិធីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេនៅយប់នេះ។ ដូច្នេះសូមមកទីនេះ បងប្រុសខេប។

ឥឡូវនេះតើបងប្រុសហិនទីនិងពួកគេមកពីញូវយ៉កនៅឯណា ខ្ញុំ...បងប្រុសអាន់តូនី? ខ្ញុំគិតថាពួកគេបានត្រឡប់មកវិញ។ [បងប្រុសនេវីលនិយាយថា “មានបងប្រុសអាន់តូនីនៅទីនោះ។”—អេដ។]

អ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនេះ នោះនៅជាមួយយើង ហេតុអ្វី យើងរីករាយដែលអ្នកមកទីនេះ ហើយឈរជាមួយយើងឥឡូវនេះ ជាការទទួលស្គាល់ដែលយើងជឿថាបងប្រុសខេបជា...

តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះស្គាល់បងប្រុសខេប? លើកដៃឡើង។ មិនអីទេ ដាក់ដៃរបស់អ្នកចុះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាគាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ? លើកដៃឡើង។ យើងស្រឡាញ់គាត់ ដូចជាបងប្អូនរបស់យើង។

24 ឥឡូវនេះ នេះមិនមែនជាវិធីត្រឹមត្រូវនៃអ្វីដែលយើងហៅថាការតែងតាំងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បានទស្សនិកជននេះ ខ្ញុំមិនអាចច្រៀងបទនេះបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកជួយខ្ញុំសាកល្បងវា។

25 នៅថ្ងៃមួយហោរាម្នាក់បានចុះទៅអាសនៈក្នុងព្រះវិហារ។ ហើយខណៈពេលដែលគាត់នៅទីនោះនៅព្រះវិហារ...គាត់ជាមនុស្សល្អ ប៉ុន្តែគាត់ទើបតែដាក់ដៃលើស្តេចអូសៀស ហើយគាត់គឺជា—គាត់ជាមនុស្សល្អ។ ប៉ុន្តែ នៅថ្ងៃមួយ នៅព្រះវិហារ គាត់បានឃើញអ្វីមួយ នៅពេលដែលគាត់បានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងនិមិត្តមួយ ដែលគាត់មិនធ្លាប់បានឃើញពីមុនមក។ គាត់បានឃើញទេវតា មានស្លាបហោះទៅមក ឆ្លងកាត់អាគារ ស្រែកថា “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា!” (មក បងប្អូន។ បាទ។ ឃើញទេ?) “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា!” (បេន។)

26 ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើ បង្គោលនៃព្រះវិហារបានរើចេញ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “វេទនាដល់ខ្ញុំ! ដ្បិតខ្ញុំជាមនុស្សមានបបូរមាត់មិនស្អាត។” នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ គាត់បានទទួលស្គាល់ថា ទោះបីជាគាត់ជាហោរាក៏ដោយ គាត់បានធ្វើខុស។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាមនុស្សមានបបូរមាត់មិនស្អាត ហើយ

ខ្ញុំរស់នៅក្នុងចំណោមមនុស្សដែលមានបបូរមាត់មិនស្អាត។”

27 ហើយទេវតាមួយរូបបានហោះ ហើយយកផ្សែងថ្មមកប៉ះបបូរមាត់របស់គាត់ ហើយនិយាយថា “ចូរទាយចុះ កូនមនុស្ស!”

តើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទភ្លេងមួយនៅលើនោះ បងស្រី ប្រសិនបើអ្នក ចង់។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់បទនេះ? តោះ ខ្ញុំមួយ។ ត្រូវហើយ។

នៅពេលដែលផ្សែងថ្មនៃភ្លើងបានប៉ះហោរា
 ធ្វើឱ្យគាត់ស្អាតដូចដែលអាចធ្វើបាន
 នៅពេលដែលព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះមានបន្ទូលថា “តើ
 អ្នកណានឹងទៅសម្រាប់យើង?”
 បន្ទាប់មកគាត់ឆ្លើយថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ សូមបញ្ជូនខ្ញុំមក។”
 [កន្លែងទេវតានៅលើកាំសែត—អដ។]...និយាយ ព្រះអម្ចាស់
 អើយ
 និយាយទៅ នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយនឹងទ្រង់ភ្លាមៗ
 ឱព្រះអម្ចាស់ នៃទូលបង្គំអើយ សូមមានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់
 អើយ
 សូមមានបន្ទូល នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម
 បញ្ជូនខ្ញុំ។”

ឥឡូវនេះមនុស្សរាប់លាននាក់នៅក្នុងអំពើបាបនិងភាព
 អាម៉ាស់កំពុងស្លាប់
 ស្តាប់ការយំសោកសៅនិងជូរចត់របស់ពួកគេ
 បងប្អូនអើយ ប្រញាប់ទៅ ជួយសង្គ្រោះពួកគេ
 ឆ្លើយយ៉ាងរហ័ស “ព្រះអង្គម្ចាស់ ខ្ញុំនៅទីនេះ។”
 ឱព្រះអម្ចាស់ នៃទូលបង្គំអើយ សូមមានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់
 អើយ
 សូមមានបន្ទូល នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយនឹងទ្រង់ភ្លាមៗ
 ឱព្រះអម្ចាស់ នៃទូលបង្គំអើយ សូមមានបន្ទូល ព្រះអម្ចាស់
 អើយ

សូមមានបន្ទូល នោះខ្ញុំនឹងឆ្លើយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូម
បញ្ជូនខ្ញុំ។”

សូមឱ្យអ្នកចាស់ទុំដើរជុំវិញឥឡូវនេះ ហើយដាក់ដៃលើបងប្រុសខេប។ សូម
អានក្បាលទាំងអស់គ្នា។

28 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ បង្គោលព្រះវិហារបានរើចេញម្តងទៀត ហើយដូចជា
ការមើលឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃការប្រោសជីវិតធ្វើការនៅក្នុងបងប្អូនរបស់យើង។
ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ដូចដែលគាត់មានអារម្មណ៍ពីខាងលើ ដែល
និយាយថាគាត់ត្រូវតែទៅ។ យើងដាក់ដៃលើគាត់ ក្នុងនាមជាចាស់ទុំរបស់ទ្រង់
ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយប្រគល់ដៃស្តាំនៃការប្រកបទៅគាត់ ហើយដាក់ដៃរបស់
យើងលើគាត់ ហើយប្រទានពររបស់ព្រះមកលើគាត់ ថាទ្រង់នឹងលាបបបូរមាត់
របស់គាត់ ការគិតរបស់គាត់ ទាំងមូលរបស់គាត់។ ហើយសូមឱ្យគាត់យក
សារនៃដំណឹងល្អនេះទៅគ្រប់ជ្រុងទាំងអស់ដែលទ្រង់នឹងហៅគាត់មក។ ផ្តល់វា
ព្រះអម្ចាស់។ យើងផ្តល់ឱ្យទ្រង់នូវបងប្អូនរបស់យើង ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ក្នុង
ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

29 “អធិប្បាយព្រះបន្ទូល” ប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ “នៅក្នុងរដូវកាលនិងក្រៅរដូវកាល
ស្តីបន្ទោស បន្ទោស ដោយអត់ធ្មត់ និងគោលលទ្ធិទាំងអស់។” សូមព្រះប្រទានពរ
ដល់បងប្អូន។

30 ប្រងប្រុសបិនប្រាយអាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកដាក់ដៃ
លើខ្ញុំទេ? តើពួកគេនឹងដាក់ដៃលើខ្ញុំទេ? ខ្ញុំចង់ត្រូវបានតែងតាំង។”—អរដ។ តើ
អ្នក...? ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកមិនទាន់ទទួលទេ។

បងប្រុសបិន នៅទីនេះ បានមករកយើង។ ខ្ញុំគិតថាគាត់បានអធិប្បាយមួយ
រយៈហើយ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនទាន់បានបង្ហាញខ្លួនជាផ្លូវការទេ (ខ្ញុំគិតថាគាត់មាន
នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំហៅគាត់ឡើង។) ត្រូវបានតែងតាំង ឬដាក់ដៃលើ
គាត់នៅទីនេះ។

31 ឥឡូវនេះ ប្រពន្ធរបស់បងប្រុសបិននៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ ហើយនាង
គឺជាមនុស្សជាទីស្រឡាញ់។ នាងជាគ្រូអធិប្បាយស្ត្រី។ ហើយនៅពេលដែលនាង
និងបងប្រុសរបស់យើងបានរៀបការហើយគាត់បាននាំនាងទៅរោងឧបោសថ

នៅពេលដែលនាងបានឃើញនិងឮព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែជាស្ត្រីតូចកំសត់ម្នាក់ដែលមានបុគ្គលិកលក្ខណៈល្អ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលនាងឃើញថាវាខុសសម្រាប់ស្ត្រីដែលធ្វើដូច្នោះ នាងបានចាកចេញទៅម្ខាង ហើយវាហាក់ដូចជាធ្លាក់មកលើប្តីរបស់នាង។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជាសារក។ នោះជារបៀបដែលវាគួរតែអញ្ជឹង។

32 បងប្រុសបិនយកខ្សែអាត់ដូចដែលខ្ញុំយល់ ជាមួយប្រពន្ធរបស់គាត់។ ពួកគេចូលទៅក្នុង...កន្លែង-ក្រៅ-ក្នុងតាមផ្លូវ ត្រឡប់ទៅឯភ្នំ ចូលទៅក្នុងព្រៃ ហើយពួកគេចាក់ខ្សែអាត់ទាំងនេះហើយផ្តល់យោបល់លើខ្សែអាត់។ ជាច្រើនដងពួកគេត្រូវបានរត់ចេញ ដេញចេញ បោះចោល។ យើងរំពឹង។ “ដ្បិតអស់អ្នកដែលរស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវនឹងត្រូវរងការបៀតបៀន។”

33 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះស្គាល់បងប្រុសបេន? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាគាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ សក្តិសមនឹងពរជ័យនេះដែលយើងនឹងសុំពីព្រះសម្រាប់គាត់? ឃើញទេ គាត់មិនមែនជាមនុស្សចម្លែកទេ។ គាត់នៅជាមួយយើងអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ ខ្ញុំស្គាល់គាត់ជាមនុស្សរាបទាប។ គាត់គឺដូចខ្ញុំ គាត់ធ្វើខុសជាច្រើន។ យើងទាំងអស់គ្នាធ្វើដូច្នោះ។ អ្វីដែលខ្ញុំចូលចិត្តអំពីបងប្រុសបិន គាត់សុខចិត្តលូនជង្គង់របស់គាត់ដើម្បីធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។

ហើយនៅពេលដែលគាត់បានឮ នៅថ្ងៃមុន ពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការរំលងលះ គាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់បានត្រៀមខ្លួនដើម្បីបែកគ្នា ដោយសារតែគាត់ស្រឡាញ់នាង ហើយនាងស្រឡាញ់គាត់ ប៉ុន្តែពួកគេចង់ស៊ូទ្រាំនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្វីក៏ដោយដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយ នោះគឺជាអ្វីដែលពួកគេចង់បាន។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់បិននិងប្រពន្ធរបស់គាត់ក្នុងការបម្រើរបស់ទ្រង់។

សូមដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង។

34 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងដាក់ដៃលើបងប្រុសបិនរបស់យើង ដោយទីសំគាល់ថាយើងស្រឡាញ់គាត់។ ហើយយើងជឿថា ព្រះអម្ចាស់អើយ គាត់មានឆន្ទៈធ្វើការសម្រាប់ទ្រង់ ដែលត្រូវបានបញ្ជូនចេញជាមួយនឹងខ្សែអាត់ទាំងនេះ ដើម្បីចាក់ពួកវាក្នុងចំណោមអ្នកភ្នំមួយចំនួននៅតាមផ្លូវឆ្ងាយដែលយើងប្រហែលជាមិនធ្លាប់មាន ប៉ុន្តែសារត្រូវតែទៅដល់ពិភពលោកទាំងមូល។ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់បងប្អូនរបស់យើង ហើយប្រទានព្រះវិញ្ញាណ

របស់ទ្រង់ដល់គាត់ ហើយសូមឱ្យវាមកសណ្ឋិតលើគាត់។ ហើយណែនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់និងប្រពន្ធរបស់គាត់ទៅកន្លែងដែលប្រហែលជាព្រលឹងតែមួយ នៅទីនោះ ហើយទ្វារមិនអាចបិទបានទេរហូតដល់ចៀមមួយត្រូវបាននាំមក។ ទ្រង់មិនស្តាប់ចិត្តនឹងចៀមកៅសិបប្រាំបួនទេ។ នេះ...រាល់ឈ្មោះដែលមាននៅក្នុង សៀវភៅត្រូវតែយកមក។ ជួយពួកគេផង ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចដែលយើងដាក់ដៃ លើគាត់ ដូចជាក្លាប់គាត់ជាមួយយើងជាបងប្អូនរបស់យើង។ ហើយជំនួយនិង ការអធិស្ឋានរបស់យើងសម្រាប់គាត់ នឹងទៅជាមួយគាត់។ ហើយយើងអធិស្ឋាន ថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់គាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ គ្រប់ទីកន្លែងដែលគាត់ទៅ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

ជូនពររបស់ប្រុសបេន! ដៃស្តាំនៃការប្រកបដែលយើងផ្តល់ឱ្យអ្នក ដូចជាបងប្អូន ប្រុស។ សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។

³⁵ ប្រងប្រុសអៀលម៉ាទីននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកនឹងដាក់ដៃ លើខ្ញុំ តែងតាំងខ្ញុំឱ្យធ្វើការជាគ្រូគង្វាលទេ?”—អេដ។ ចនម៉ាទីន...[អៀល។] អៀល។

តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់អៀលម៉ាទីន? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថា គាត់ជាអ្នកបរិបស់ព្រះគ្រីស្ទ? គាត់មករកយើងពី...ខ្ញុំជឿថា ដើមឡើយមកពីក្រុម ពោធិ៍កុស្ត ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាគាត់ជាគ្រូគង្វាលនិងធ្វើការងារឯករាជ្យ។

³⁶ ខ្ញុំបានដឹងថា អៀល ជាអ្នកបម្រើពិភពរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចទង្វើ មួយ ដែលមនុស្សជាច្រើនធ្លាប់ធ្វើ ប៉ុន្តែទង្វើមួយជាមួយ អៀល។ ខ្ញុំចាំថាយប់មួយ ពួកគេបានហៅគាត់ពេលខ្ញុំនៅជាឡាស រដ្ឋតិចសាស់ ឬខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាជារ៉ា ទេ វា គឺ...ប្រងស្រីម្នាក់និយាយថា “ប៊ូម៉ិន។”—អេដ។ ប៊ូម៉ិន រដ្ឋតិចសាស់ ត្រូវហើយ បងស្រី។ ហើយពួកគេ—ពួកគេ...កូនតូចរបស់គាត់កំពុងដេកលក់ ហើយពួកគេ គិតថាវាបានស្លាប់ហើយ។ វាមិនដកដង្ហើមទៀតទេ។ ហើយ អៀល បានធ្វើដំណើរ ជុំវិញបន្ទប់របស់ខ្ញុំ ក្នុងនាមជាឪពុក ស្មារតី ឈរនៅចំពោះមុខខ្ញុំ ដូចជាខ្ញុំនៅ លើគ្រែ។ បានអៀលចេញ គាត់ដាក់ដៃលើខ្ញុំហើយនិយាយថា “បងប្រុស ខ្ញុំជឿ ថាអ្នកគឺជាហោរារបស់ព្រះ។ ខ្ញុំតែងតែជឿរឿងនោះ។ ហើយបើអ្នកគ្រាន់តែនិយាយ ពាក្យនេះ ទោះបីជាកូនរបស់ខ្ញុំបានស្លាប់ក៏ដោយ ប៉ុន្តែវានឹងនៅរស់។” ហើយកូន របស់គាត់បានរស់ឡើងវិញ។

37 តើអ្នកជឿថាគាត់សក្តិសមជាដៃស្តាំនៃការប្រកបរបស់អ្នកជឿទាំងនេះទេ?
[ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដដ។]

បងប្អូនអើយ ចូរយើងអធិស្ឋាន ដូចដែលយើងដាក់ដៃលើគាត់។

38 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដ៏មានព្រះគុណ យើងដាក់ដៃម្តងទៀត លើបងប្រុស
ម៉ាទីនរបស់យើង។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំបានចាត់គាត់ឲ្យទៅដល់ចុងបំផុត
ដែលទ្រង់បានតែងតាំងឲ្យគាត់ទៅ កន្លែងណាក៏ដោយ ច្រើនឬតិច តាមផ្លូវ ផ្លូវ-ធំ
របងការពារ ប្រសិនបើវាមាន។ គ្រប់ទីកន្លែង ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យព្រះពររបស់
ទ្រង់នៅជាមួយគាត់។ យើងដាក់ដៃលើគាត់ ពេលយើងជំរុញគាត់ឲ្យនៃរបស់
ទ្រង់ ហើយប្រទានពរដល់គាត់ ថាព្រះវិញ្ញាណដែលសណ្ឋិតលើយើង ព្រះអម្ចាស់
អាចទៅជាមួយគាត់ ហើយនឹងដឹកនាំគាត់និងដឹកនាំគាត់ទៅកាន់ព្រលឹងដែល
បាត់បង់នៅក្នុងរបងការពារនិងផ្លូវហាយវេ។ យើងបញ្ជូនគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសម៉ាទីន។ ចូរទៅឥឡូវនេះ ហើយព្រះអម្ចាស់គង់នៅ
ជាមួយអ្នក។

39 សម្រាប់គោលបំណងដូចគ្នា? [បងប្រុសវីរាតប្តីនិយាយទៅកាន់បងប្រុស
ប្រាណហាំ—អដដ។] វិរាតជាឈ្មោះរបស់អ្នក? [ត្រូវហើយ។ វិរាត ប្តី។] តើមាន
ប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់ វិរាត ប្តី? តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាគាត់ជាអ្នកបំរើ
របស់ព្រះ? គាត់បានមកពី—ក្រុមជំនុំប្រធានទឹកស្អុយ។

ហើយបងប្រុស បងប្រុស ប្តី ខ្ញុំចាំពីការហៅដ៏អស្ចារ្យរបស់គាត់។ ខ្ញុំចាំពីពេល
ដែលបងប្រុសប្តីមិនអាច មិនចង់ជឿខ្ញុំទេ ព្រោះមានវិញ្ញាណធ្វើការជាមួយគាត់
ប្រាប់គាត់ថាខ្ញុំខុសឆ្គង។ ហើយខណៈពេលដែលគាត់កំពុងអង្គុយនៅក្នុងការប្រជុំ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានងាកមក ហើយហៅវាចេញ។ ហើយគាត់ទើបតែត្រៀមខ្លួន
ជាស្រេចសម្រាប់—ការបាក់បែក ហើយនោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យគាត់មានរូបរាង
បែបនោះ។

ហើយខ្ញុំចាំថាប្រពន្ធកូរឱ្យស្រឡាញ់របស់គាត់បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំនៅថ្ងៃមួយ។
នាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំជឿថាវិរាតនឹងស្លាប់។” ហើយខ្ញុំជឿ
ថា នាងមានកន្សែង។ នាងបានទៅដាក់លើគាត់ ដូចដែលខ្ញុំបានសុំនាង ហើយ

អធិស្ឋាន។ គាត់នៅទីនេះ។

40 ទារកតូចម្នាក់បានជួបឧបទ្វរហេតុ ឬ ប្រុងប្រុសប្តីនិយាយថា “កូនប្រុស របស់ខ្ញុំ!”—អដ។ កូនប្រុសរបស់គាត់នៅក្នុងគ្រោះថ្នាក់មួយ ដែលពួកគេ មិនបានផ្តល់ក្តីសង្ឃឹមច្រើនសម្រាប់វា ជាមួយនឹងការប៉ះទង្គិចនៃខ្លួនក្បាល។ ហើយ ជាមួយនឹងការអធិស្ឋាន សូម្បីតែតាមទូរស័ព្ទ ទារកត្រូវបានជាសះស្បើយ។

តើអ្នកជឿថាបងប្រុសប្តីគឺជាសាក្សីពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា “អាមែន។”—អដ។] អ្នកអធិស្ឋានសូមឱ្យពរជ័យរបស់អ្នកទៅជាមួយគាត់។

បងប្អូនអើយ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើគាត់។

41 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដើម្បីជាទីសំគាល់ថាជាបងប្អូនដ៏សប្បុរសនិងថ្លៃថ្នូរ របស់យើង ជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ដែលសូម្បីតែមកពីក្រុមរបស់គាត់ផ្ទាល់ ដើម្បី ដើរក្នុងពន្លឺ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់បង ប្រុសប្តីរបស់យើង ដូចដែលយើងបញ្ជូនគាត់ដោយពរជ័យនិងការសច្ចាប័ន របស់យើង ដោយដៃរបស់យើងលើគាត់ទៅគ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់អាចហៅគាត់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចំពោះកិច្ចការអ្វីក៏ដោយ។ សូមវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់បានទៅជាមួយ បងប្រុស ប្តី។ ណែនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ទៅកាន់អ្នកដែលបាត់បង់និងស្លាប់ ក្នុងលោកិយនេះ ដើម្បីគាត់អាចជួយស្វែងរកច្រៀមដែលបាត់បង់នោះ ដើម្បីឲ្យគាត់ អាចយកវាមកឯក្រោលវិញ។ គ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់មានសម្រាប់គាត់ ព្រះអម្ចាស់ អើយ យើងគ្រាន់តែសុំព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ដឹកនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ពេញ មួយជីវិតរបស់គាត់។ យើងជាបងប្អូនរបស់គាត់។ ក្នុងការផ្តល់ឱ្យគាត់នូវដៃស្តាំ នៃការប្រកប យើងសុំឱ្យទ្រង់ទៅជាមួយគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាមែន។

ដៃស្តាំនៃការប្រកប! ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសប្តី។ យើងនៅជាមួយ អ្នកមួយរយភាគរយ អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ហើយនឹងធ្វើអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន ដើម្បីជួយអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

42 ប្រុងប្រុស មីលីន អាន់ចុន និយាយថា “វាដូចគ្នាសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុស ប្រា ណហាំ សម្រាប់ការតែងតាំង។”—អដ។ និយាយអ្វី? [“ការតែងតាំង។” តើ អ្នកជានរណា? [“មីលីន អាន់ចុន។”] មីលីន អាន់ចុន។ [“ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវិហារ។”]

កន្លែងណា? [នៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ។] នៅក្នុងព្រះវិហារ។ មានអ្នកណា
ស្គាល់បងប្រុស មីលីន អាន់ចុនទេ? គាត់គឺអ្នកថ្មី សម្រាប់ខ្ញុំ។ [ជាមួយកងទ័ព
សង្គ្រោះ។ ចាំខ្ញុំទេ?] អូ បាទ។ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ បងប្រុស។

ពីកងទ័ពសង្គ្រោះ ត្រូវហើយ ខ្ញុំចាំគាត់។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំស្គាល់គាត់
ឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ...មុខរបស់គាត់ខ្ញុំមើលមិនសូវស្គាល់ទេ នៅពេលនេះ។
តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាគាត់ជាមនុស្សរបស់ព្រះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា
ម៉ែន។”—អដ។] តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿ—ថាព្រះកំពុងធ្វើការជាមួយគាត់?
លើកដៃឡើង។ [អាម៉ែន។] តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់ទេ? [អាម៉ែន។]

43 ឥឡូវនេះ បងប្រុស យើងដឹងថាអ្នកមកពីក្រុមមនុស្សដ៏អស្ចារ្យ កងទ័ព
សង្គ្រោះ ពួកគេជាមនុស្សដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែ និង ប៉ុន្តែកងទ័ពសង្គ្រោះធ្វើកិច្ចការដ៏
អស្ចារ្យនៅតាមផ្លូវ។ យើងមិនអាចនិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងណាសារិន ព្រះវិហារពេន
ទីកុស្ត ឬកងទ័ពសង្គ្រោះ ឬពួកគេណាមួយឡើយ ពួកគេជាបងប្អូនរបស់យើង។
ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ យើងជឿថាយើងគឺជាអ្នកនាំសារដ៏អស្ចារ្យមួយសម្រាប់ម៉ោងនេះ
ដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ តើអ្នកចង់ធ្វើវាជាមួយយើងទេ? [បងប្រុស អាន់ចុន
និយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។]

ចូរយើងឱនក្បាលចុះពេលយើងដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង។

44 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលធ្វើការហៅ។ ទ្រង់
គឺជាអ្នកដែលធ្វើឲ្យព្រះបន្ទូលបានរស់ឡើងវិញ ដូច្នេះពួកគេអាចជឿបាន។ ហើយ
យើងដាក់ដៃលើបងប្រុសដ៏មានតម្លៃរបស់យើង ជាសច្ចាប័នដែលយើងជឿថា
ទ្រង់នៅជាមួយគាត់ ហើយនឹងជួយគាត់។ យើងសូមផ្ញើព្រះពររបស់យើងជាមួយ
ទ្រង់ ដែលយើងដែលជឿថាយើងបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ហើយ
ឥឡូវនេះសូមកាន់អំណាចនៃការប្រោសលោះនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង ដោយ
ព្រះគុណនៃព្រះ យើងដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង ហើយបញ្ជូនគាត់ដោយ
ព្រះពររបស់យើង ថាទ្រង់នឹងដឹកនាំគាត់ហើយណែនាំគាត់ហើយតម្រង់គាត់ទៅ
គ្រប់ជ្រុងនៃផែនដី ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលទ្រង់បានតែងតាំងគាត់ឱ្យទៅ។ សូម
ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់យាងទៅជាមួយគាត់ ហើយប្រទានឱ្យគាត់មានសុខភាពល្អ
កម្លាំង ហើយជោគជ័យក្នុងព័ន្ធកិច្ចរបស់គាត់ ដ្បិតយើងបញ្ជូនគាត់ក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

45 សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ នោះជាដៃស្តាំនៃក្រុមជំនុំ អ្នកដឹងហើយ បងប្អូនអើយចាប់ដៃជាមួយគាត់ ជាបងប្អូនគឺបែបនោះ។ ដូច្នោះអ្នកគឺ...ហ្នឹងហើយ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។

46 ប្រងប្រុសខាវលនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដែលធ្វើ ជាផ្លូវការទេ។ ចង់ឲ្យអ្នក ដាក់ដៃលើខ្ញុំ ដូចអ្នកទាំងនោះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។”—អេដ។ អ្នក អ្វីក៏ដោយ ដែលអ្នកចង់បាន។ ហើយរបស់អ្នក...[ដល់ពេលហើយ ហើយសម្រាប់ពួកគេ ដូចគ្នា។] ឥឡូវអ្នកឈ្មោះអ្វី? [បងប្រុសខាវល មកពីស៊ីនស៊ីណាទី។] បងប្រុស ខាវល។

ប្រងប្រុស ខាវល និយាយថា “ខ្ញុំធ្លាប់ជាអ្នកបម្រើព្រះ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាច យល់ស្របជាមួយបងប្រុសដែលកំពុងតែងតាំងស្រ្តីជាអ្នកដឹកនាំទេ ហើយខ្ញុំត្រូវ ផ្តាច់ចេញពីវា។”—អេដ។

នេះគឺជាបងប្រុសខាវលមកពីស៊ីនស៊ីណាទី។ អ្នកណាខ្លះស្គាល់បងប្រុស ខាវល សូមលើក...មកពីស៊ីនស៊ីណាទី ខ្ញុំសង្ឃឹមថាមានអ្នកណាដឹង។ គាត់និយាយថាគាត់នៅជាមួយក្រុមមួយ ហើយក្រុមនេះចង់តែងតាំងស្រ្តីជា អ្នកដឹកនាំ។ គាត់មិនអាចទ្រាំទ្របាន ហើយគាត់ត្រូវតែបំបែកចេញពីពួកគេ។

នោះហើយជារបៀបដែលខ្ញុំបានចាកចេញពីអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អបាទីស្ត ទេ។ បណ្ឌិត វ៉ែយ អ៊ី ដេវីស តើមានប៉ុន្មាននាក់ធ្លាប់ឮពីគាត់? ប្រាកដណាស់ អ្នក បានស្គាល់ ឃើញទេ។ គាត់ចង់តែងតាំងត្រូវអធិប្បាយស្រ្តីខ្លះ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា “អត់ទេ បាទ។ ក្នុងនាមជាអ្នកចាស់ទុំ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវា ដោយដឹងខ្លួនបានទេ។ វាប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។”

47 ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ បងប្រុសខាវល។ ប៉ុន្តែនៅលើមូលដ្ឋាននៃទីបន្ទាល់ របស់អ្នក និងសេចក្តីពិតនោះដែលអ្នកឈរសម្រាប់...យើងគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹង ស្រ្តីទាំងនោះទេ។ ពួកគេជាបងប្អូនស្រី។ យើងស្រឡាញ់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែយើង ជឿថាពួកគេមានកន្លែងរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេត្រូវតែស្នាក់នៅ។ ឃើញទេ? ហើយយើងជឿថាពួកគេជាមនុស្សជាទីស្រឡាញ់សម្រាប់បុរសម្នាក់ ជាអ្នកជួយ។ ហើយដោយគ្មានន័យ...យើងគិតថាពួកគេជាអំណោយដ៏អស្ចារ្យបំផុត ក្រៅពី សេចក្តីសង្គ្រោះ ដែលព្រះបានប្រទានដល់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែនាងមិនមានកន្លែងនៅ លើផែនដីនេះទេ នេះបើយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋាន

នោះ ហើយជំនឿរបស់អ្នកលើព្រះ យើងដាក់ដៃលើអ្នក ជាការប្រកប ដើម្បីមក ជាមួយយើង។

ចូរយើងដាក់ដៃលើគាត់។

48 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់របស់យើង! យុវជនម្នាក់នេះ ខ្ញុំអាចដឹង ថាគាត់មានអារម្មណ៍យ៉ាងណា។ គាត់ត្រូវបានរុញចេញដោយសារតែសេចក្តីពិត ពិត។ នោះ “មនុស្សនឹងមិនរស់ដោយសារនំប៉័ងប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ទាំង ព្រះបន្ទូល។” ដូច្នេះយើងដាក់ដៃលើគាត់ ដាក់ពរជ័យរបស់យើងលើគាត់។ សូម ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ដឹកនាំគាត់ ដឹកនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ពេញមួយជីវិត ទៅកាន់គ្រប់ទីកន្លែងដែលទ្រង់អាចបញ្ជូនគាត់មក ព្រះអម្ចាស់។ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់ ដឹងថាយើងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់ ហើយនឹងក្លាយជាជំនួយដល់គាត់ ហើយ គាំទ្រគាត់ដរាបណាគាត់នឹងឈរសម្រាប់សេចក្តីពិត។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ យើង បញ្ជូនគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសខាណូ។

អ្នកគ្រាន់តែដាក់ដៃលើពួកគេ ផ្សេងខុសគ្នា។ អ្នកទាំងអស់គ្នាផ្តល់ប្រភេទនៃ ដៃស្តាំនៃការប្រកបសម្រាប់ការនោះ។

49 បងប្រុស រ៉ូខែល នៅទីនេះ មិនដែលត្រូវបានតែងតាំងជាផ្លូវការនៅទីនេះនៅ ព្រះវិហារទេ។ អាច...តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលស្គាល់បងប្រុស រ៉ូខែល? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] យើងទាំងអស់គ្នាស្គាល់គាត់។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាគាត់ជាមនុស្សរបស់ព្រះ? [“អាម៉ែន។”]

ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់ សូមធ្វើដូចចាស់ទុំរបស់ទ្រង់ដាក់ដៃ លើបងប្រុសនេះដែលបានឆ្លងកាត់ទឹកដីជ្រៅ ភក់។ គាត់បានឃើញក្រុមជំនុំ របស់គាត់ធ្លាក់ចុះ។ គាត់បានឃើញអ្វីគ្រប់យ៉ាងកើតឡើង ប៉ុន្តែនៅតែជឿ។ ទោះបីជា...?..យើងដាក់ដៃលើគាត់ ហើយប្រគល់ពរជ័យរបស់យើងទៅគាត់។ ចាក់ប្រេងតាំងគាត់ ព្រះអម្ចាស់ យ៉ាងខ្លាំងក្លា ដោយព្រះបន្ទូលព្រះអម្ចាស់ ហើយ បញ្ជូនគាត់ទៅគ្រប់ជ្រុងនៃផែនដី!...?..អាចនៅលើគាត់ហើយជួយគាត់។ ហើយ បញ្ជូនគាត់មក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

50 បងប្រុស រ៉ូខែល អ្នកតែងតែមានដៃស្តាំនៃការប្រកប។ ខ្ញុំស្គាល់បងប្រុស

រ៉ូឌេល។ ហាក់ដូចជា—ដូចជាកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ឪពុករបស់គាត់និងខ្ញុំ និង អ្នកម្តាយ ស្គាល់គ្នាយូរហើយ។ ហើយខ្ញុំស្គាល់បងប្រុស រ៉ូឌេល ជាអ្នកបម្រើរបស់ ព្រះ។ ខ្ញុំបានបម្រើជាមួយគាត់។ ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុស រ៉ូឌេល។

51 តើគាត់ឈ្មោះអ្វី? តើអ្នកជានរណា បងប្រុស? [មាននរណាម្នាក់និយាយថា “ប្អូនថ្ងៃចំពោះបងប្រុសម៉ាទីន។”—អដ។] បងប្រុសម៉ាទីន តើអ្នកស្គាល់គាត់ទេ បងប្រុសម៉ាទីន?

តើអ្នកឈ្មោះអ្វី? [បងប្រុសនិយាយថា “វីរិន ម៉ាកកូម៉ាស។”—អដ។] បងប្រុសម៉ាកកូម៉ាស។ ខ្ញុំគិតថាគ្មាននរណាម្នាក់នៅទីនេះស្គាល់គាត់ទេ ប៉ុន្តែ គាត់គឺជា...បាទ បុរសម្នាក់នៅទីនេះស្គាល់គាត់ បងប្រុស ទីលីវ។ ហើយគាត់ បានមក...ដាក់ដៃលើគាត់ ថាគាត់នឹងក្លាយជាអ្នកនាំដំណឹងល្អ។ បងប្រុសម៉ាកកូ ម៉ាស តើអ្នកមកពីណា បងប្រុសម៉ាកកូម៉ាស? [រ៉ុកហ្វដ រដ្ឋអ៊ីលីណយ។] រ៉ុកហ្វដ រដ្ឋអ៊ីលីណយ។ [អ្នកបានទូរស័ព្ទមកផ្ទះខ្ញុំ កាលពីសប្តាហ៍មុន ឬយប់ថ្ងៃច័ន្ទមុន ហើយបានអធិស្ឋានសម្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំ។] អូ តើវាត្រូវទេ? ពីតុកសុន។ [តុកសុន រដ្ឋអារីហ្សូណា។] អូ ខ្ញុំចាំការហៅឥឡូវនេះ។ [នាងក្រោកឡើងនៅព្រឹកបន្ទាប់។] សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់!

[បងប្រុសម៉ាទីននិយាយអ្វីមួយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អដ។] ថាម៉េច? [ប្អូនស្រីពៅរបស់ខ្ញុំ។] ប្អូនស្រីរបស់អ្នក។ [នាងនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ខ្លិន។] ដូច្នេះ នាងនៅទីនេះឥឡូវនេះ ត្រូវបានអធិស្ឋានសម្រាប់យប់ផ្សេងទៀត ពីតុកសុន តាមទូរស័ព្ទ។ [ខ្លិន។] ប៉ា...[នាងពិការ ហើយនាងនៅទីនេះ ឥឡូវនេះ។] នាងពិការកាលពីប៉ុន្មានយប់មុន ហើយនាងនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ បងប្រុសម៉ាទីនស្គាល់វា មិត្តអើយ។ កុំឆ្ងល់ដែលគាត់ចង់យកសារ!

ចូរយើងដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង។

52 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំដាក់ដៃជាមួយអ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះ លើ អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ ហើយប្រគល់ដៃស្តាំនៃការប្រកបទៅគាត់ អធិស្ឋានថាព្រះពរ របស់ព្រះនឹង...?...ដែលទ្រង់បានតែងតាំងគាត់។ ពរជ័យរបស់អ្នកនៅលើគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ដៃស្តាំនៃការប្រកប បងប្អូនអើយ និងអ្នកទាំងនោះនៅជាមួយអ្នក។ ព្រះ គង់នៅជាមួយអ្នក។

53 មាននរណាម្នាក់និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ?”—អេដ។ បាទ បងប្រុស? [“ខ្ញុំមានម្នាក់ទៀតដែលចង់បានដែរ។” មិនអីទេ លោក។ ខ្ញុំជឿថានេះ គឺ...[“បងប្រុសដាវីស។” បងប្រុស ដាវីស។ ខ្ញុំមិន...[“ខ្ញុំស្គាល់បងប្រុសអៀលនិង បងប្រុសប្រ៊ីវី។” បុរសនេះគឺជាបងប្រុសដាវីស។ តើអ្នកមកពីណា បងប្រុស? [“ប្លែកក្រុមរដ្ឋអាកាន់សាស។” ប្លែកក្រុមរដ្ឋអាកាន់សាស។ បងប្រុស...[“ខ្ញុំស្គាល់ គាត់ បងប្រុស។”...ស្គាល់គាត់។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំជឿថា នៅទីនេះ បាននិយាយថា...បងប្រុសប្រ៊ីវី។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានជួបពួកគេនៅព្រឹកនេះ។ ហើយ —ហើយបងស្រី វេល ខ្ញុំគិតថា បងប្រុស វេល និងអ្នកដែលស្គាល់គាត់ ហើយ ស្គាល់គាត់ថាជាមនុស្សរបស់ព្រះ ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ អស្ចារ្យណាស់!

54 មែនហើយ ឥឡូវនេះ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ដើម្បីក្លាយជាអ្នកបញ្ជូន សារ យើងចង់ឱ្យអ្នកដឹងថាយើងនឹងឈរនៅពីក្រោយអ្នក ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល យើងអាចធ្វើបាន។ យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ដែលអ្នកក៏នឹងនាំសារនេះ ទៅកាន់ចុងបំផុតនៃកន្លែងដែលព្រះបានតែងតាំងអ្នកឱ្យទៅ។

ចូរយើងដាក់ដៃលើបងប្រុសដាវីសរបស់យើង។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង ដោយប្រទាន ដៃស្តាំនៃការប្រកបដល់គាត់ ហើយបញ្ជូនគាត់នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលទ្រង់នឹងចាក់ប្រេងតាំងគាត់។ ហើយ...?...ផ្តល់ឱ្យគាត់នូវដៃស្តាំនៃការ ប្រកប...?...ហើយព្រះវិញ្ញាណទ្រង់យាងទៅជាមួយគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ ហើយដឹកនាំគាត់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។

55 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ បងប្រុស អាន់តូនី។ អ្នករាល់គ្នាជាច្រើនស្គាល់បងប្រុស អាន់តូនី។ គាត់នៅទីនេះជាមួយយើងជាយូរមកហើយ។ ខ្ញុំដឹងថាគាត់ជាអ្នកបម្រើ របស់ព្រះគ្រីស្ទ ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់។ ខ្ញុំជឿថាគាត់ជាយុវជនដែលលះបង់។ គាត់មិនដែល បានដៃដាក់លើគាត់ជាផ្លូវការទេ។ គាត់មិនដឹងថារឿងនេះកំពុងមកទេ មិត្តអើយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគឺល្អ។ ដូច្នេះយើងនឹងដាក់ដៃលើបងប្រុស អាន់តូ នី ហើយគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យគាត់នូវដៃស្តាំនៃការប្រកប។ ព្រះត្រូវធ្វើការតែងតាំង។ នេះគ្រាន់តែប្រាប់គាត់ ហើយអ្នកដឹងទេ ថាយើងជឿបងប្រុសនេះហើយយើង ស្រឡាញ់គាត់ ហើយគាត់ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងនៅក្នុងសារ។ ហើយ

យើងចង់ឲ្យគាត់មានព្រះពរពីព្រះ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងសូមលើគាត់។ សូមអធិស្ឋាន ដូចដែលយើងដាក់ដៃលើ បងប្រុស។

56 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ បុរសដ៏រាបទាបនេះ ជាអ្នកបម្រើអ៊ីតាលីរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ មកដល់យប់នេះ ដើម្បី—ដាក់ដៃលើគាត់ ហើយដៃស្តាំនៃការប្រកបត្រូវបានលើកទៅគាត់ជាផ្លូវការ ពីក្រុមជំនុំ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះចេស្ដាដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់បញ្ជូនក្មេងប្រុសនេះទៅផ្នែកនៃផែនដីនិងកៀនកោះដែលទ្រង់បានហៅគាត់មក។ ហើយសូមឲ្យគាត់ទៅរំដោះមនុស្សពីអំពើបាប និងជំងឺ ហើយបម្រើទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ អស់មួយជីវិតរបស់គាត់។ សូមទ្រង់ដឹកនាំគាត់ ណែនាំគាត់។ សូមឲ្យពរជ័យរបស់យើងនៅជាមួយគាត់ ដូចដែលយើងបញ្ជូនគាត់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ព្រះប្រទានពរអ្នក។

57 [មាននរណាម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ។] ហ្នា? អូ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ យើងកំពុងភ្ជាប់ទូរស័ព្ទ ហាសិបសេនក្នុងមួយនាទី។ តើមាននរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនៅទីនេះចង់បាន...

ឡើងនៅទីនេះហើយហៅឈ្មោះរបស់អ្នក តើអ្នកជានរណា បងប្អូនអើយ គ្រាន់តែនៅក្នុងមីក្រូហ្វូននៅទីនេះ។ គ្រាន់តែប្រាប់ពួកគេ។ [បងប្អូនម្នាក់ៗនិយាយឈ្មោះខ្លួនឯងថា "ឆាត ទីលីវ" "កូដ បូហ្គេស" "ដែល ផតធី" "...?...ហេណាស៊ី" "ជេម ហ៊ិម" "អេល ហិននី"។—អេដ។] តើនោះជាពួកគេទេ? [មាននរណាម្នាក់និយាយថា "បាទ។" បងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។

បុរសទាំងនេះ តើអ្នកជឿថាសារនេះជាការពិតពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ? [បងប្អូននិយាយថា "អាម៉ែន។"—អេដ។] តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ? [អាម៉ែន។] ត្រូវហើយ។ ហើយអ្នកគឺជាបំណងប្រាថ្នា ហើយគិតថាប្រសិនបើយើងដាក់ដៃលើអ្នក...យើងចង់ឱ្យអ្នកដឹងថាយើងនៅជាមួយអ្នក ហើយយើងនឹងធ្វើអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបានដើម្បីជួយអ្នក។

ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកជាបងប្អូន ដូច្នេះខ្ញុំអាចដាក់ដៃលើពួកគេផងដែរ ដើម្បីឈានឡើងនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ ហើយសូមយើងអានក្បាលចុះ ដូចដែលយើងដាក់ដៃលើពួកគេ។

ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ នេះគឺជាក្រុមមនុស្ស។ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើពួកគេម្នាក់ៗ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ហើយសូមទ្រង់ ដែលបានត្រាស់ហៅពួកគេឲ្យធ្វើជាអ្នកដឹកនាំ ដើម្បីឲ្យពួកគេផ្សាយវា ព្រះអម្ចាស់ ពេញមួយជីវិតរបស់ពួកគេ និង...?...ផ្សាយដំណឹងល្អដល់គ្រប់មនុស្សទាំងអស់។ យើងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវដៃស្តាំនៃការប្រកប ហើយអធិស្ឋានសូមព្រះពររបស់ទ្រង់នៅជាមួយពួកគេ ព្រះអម្ចាស់ ដូចដែលយើងប្រទានពរដល់ពួកគេ សូមផ្ញើព្រះពររបស់យើង។ សូមឲ្យវាទៅដល់គ្រប់ជ្រុងនៃផែនដី ដែលទ្រង់បានហៅពួកគេឲ្យទៅ។ សូមឲ្យពួកគេធ្វើការ និងបម្រើទ្រង់ក្នុងសមត្ថភាពដែលទ្រង់បានហៅពួកគេមក។ សូមឲ្យពួកគេក្លាយជាអ្នកបម្រើដ៏ពិតរបស់ព្រះ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

58 សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូនទាំងអស់គ្នា។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសហ៊ិម។ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក ម្នាក់ៗ។

សូមប្រទានពរដល់ចំណងដែលចង
 ចិត្តរបស់យើងនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់គ្រីស្ទាន
 ការប្រកបនៃចិត្តញាតិ
 គឺដូចខាងលើ។

59 តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? គិតឥឡូវនេះ តើយប់នេះមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់មកដាក់ដៃលើពួកគេ!

60 ខ្ញុំមិនដឹងថាយើងកំពុងភ្ជាប់ទូរស័ព្ទនេះទេ។ ប្រសិនបើមនុស្សនៅទីនោះនឹងអត់ទោសខ្ញុំសម្រាប់ការនោះ ខ្ញុំមិនបានដឹងទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនដឹងថាពួកគេនឹងភ្ជាប់សារតូចនេះឡើងនៅយប់នេះ។ ប៉ុន្តែយើង...

61 ឥឡូវនេះយើងនឹងអានព្រះបន្ទូលហើយអធិស្ឋាន ហើយចូលទៅក្នុងសារនេះដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងឲ្យខ្ញុំនាំមកឯអ្នកនៅយប់នេះ។

62 ហើយឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងកំពុងត្រលប់មកវិញ...សម្រាប់អត្ថបទខ្ញុំនឹងប្រកាសវានៅពេលបន្តិចទៀត។ សូមបើកទៅលេខ ជំពូកទី២២ ខណៈ១។ ជនគណនា ២២:៣១ សម្រាប់អត្ថបទមួយ។ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងបើកប្រសិនបើអ្នកចង់អាន អានវាឬសម្គាល់វា។

63 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាចងចាំខ្ញុំឥឡូវនេះ រហូតដល់ខ្ញុំបានជួបអ្នកម្តងទៀត ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ពេលខ្លះនៅរដូវក្តៅនេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។ ហើយបើមាន អ្វីកើតឡើង ខ្ញុំមិនទៅបរទេសទេ ខ្ញុំនឹងត្រឡប់មកវិញ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងកំពុង ជឿថា តើទាំងអស់នេះបានដំណើរការយ៉ាងដូចម្តេច ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹង បញ្ជូនយើងឥឡូវនេះតាមផ្លូវដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសសម្រាប់ទ្រង់ផ្ទាល់ដើម្បី បញ្ជូនយើង។ ហើយនោះជាវិធីដែលយើងចង់ធ្វើវា។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ!

64 ឱព្រះរ៉ូបិតាអើយ យើងហៀបនឹងអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ តើទ្រង់នឹង ប្រទានពរដល់វា ហើយចាក់ប្រេងតាំងវាដល់ការយល់ដឹងរបស់យើង យើងសូម នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

65 សៀវភៅជនគណនា ជំពូកទី២២ និង២៣១។

នោះព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់បើកបំភ្លឺភ្នែកបាឡាម ឲ្យឃើញទេវតានៃទ្រង់ ដែលឈរនៅត្រង់ផ្លូវ ទាំងកាន់ដាវហូតជាស្រេចនៅព្រះហស្តៈ រួចគាត់ ខិនក្បាលទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះផ្តាច់មុខ។

66 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការអាននេះ ដើម្បីបង្កើតបរិបទជុំវិញវា ខ្ញុំចង់លើកយក ប្រធានបទៈ តើព្រះធ្លាប់ផ្លាស់ប្តូរគំនិតអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ?

67 នោះជាអត្ថបទមួយ ហើយវាជាសេចក្តីពិតដ៏អស្ចារ្យដែលយើងគួរតែយល់។ តើព្រះអាចនិយាយអ្វីហើយបន្ទាប់មកនិយាយថា “ខ្ញុំសុំទោសដែលខ្ញុំបាននិយាយ វា”? តើព្រះអាចលេបព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មកវិញបានទេ បន្ទាប់ពីទ្រង់មាន បន្ទូល?

68 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះនៅទីនេះ មូលហេតុដែលខ្ញុំ ជ្រើសរើសសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ គឺដោយសារតែវាជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយ នៃព្រះគម្ពីរដែលអ្នកអាន ព្យាយាមមើល ឬព្យាយាមនិយាយថាព្រះបានផ្លាស់ប្តូរ គំនិតរបស់ទ្រង់ នេះនឹងដូចជាទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ជាងកន្លែងណា មួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ តាមខ្ញុំដឹង ព្រោះទ្រង់បានប្រាប់បាឡាមរឿងមួយ ហើយ បន្ទាប់មកប្រាប់គាត់រឿងមួយទៀត។ ហើយឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើនបាន ព្យាយាមធ្វើឱ្យបាឡាមគ្រាន់តែជា អូ ជាគ្រូទាយឬអ្វីមួយ។ ប៉ុន្តែបាឡាមមិនមែន ជាគ្រូទាយទេ។ គាត់គឺជាហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់។

69 ឥឡូវនេះ យើងនឹងទទួលបានគ្រោងនៃសារជាមុនសិន។ អ៊ីស្រាអែលកំពុងធ្វើដំណើរពីប៉ាឡេស្ទីន...ទៅប៉ាឡេស្ទីន មកពីអេហ្ស៊ីប។ ហើយព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយពួកគេ ហើយពួកគេ...សត្រូវទាំងអស់ដែលបានលើកឡើងចំពោះមុខអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានបិទបិទពីផ្លូវ ដ្បិតព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនស្នែងមកមុនពួកគេ ហើយនឹងបណ្តេញសត្រូវចេញ ដរាបណាពួកគេដើរតាមបទបញ្ជារបស់ទ្រង់។ ការងារមិនដែលធំពេកទេ។ ជនជាតិអាម៉ាលេកដែលជាយក្សនៅសម័យនេះ គ្មានន័យអ្វីសម្រាប់អ៊ីស្រាអែលទេ។ ទោះបីពួកគេជាបុរសខាងតូចប៉ុន្តែពួកគេដើរតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ដូច្នេះ មិនថាមានការប្រឆាំងអ្វីទេ ព្រះតែងតែឃើញថាព្រះបន្ទូលសន្យារបស់ទ្រង់មិនដែលធ្វើឲ្យអ៊ីស្រាអែលបរាជ័យឡើយ។

70 ហើយអ៊ីស្រាអែលនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់គឺជាប្រភេទនៃកូនក្រមុំនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មីចេញមកក្រៅ—ពីភពលោក ដើរតាមផ្លូវទៅកាណាន ឬកាណានដែលយើងទៅសហស្សវត្សរ៍។

71 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់ម៉ូអាប័នៅទីនេះគឺជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ។ ហើយម៉ូអាប័...ពួកគេទើបតែបានសម្លាប់ស្តេចមួយចំនួន ហើយបានកម្ចាត់ខ្មាំងសត្រូវ សម្លាប់អ្វីៗទាំងអស់ កាន់កាប់ទឹកដី ហើយផ្លាស់ទៅដោយម៉ូអាប័។ ឥឡូវនេះ ម៉ូអាប័មិនមែនជាប្រជាជាតិសាសន៍ដទៃទេ។ ម៉ូអាប័គឺជាប្រជាជាតិដែលបម្រើព្រះតែមួយដែលអ៊ីស្រាអែលបានបម្រើ។ ហើយស្រុកម៉ូអាប័ត្រូវបានចាប់ផ្តើមដោយកូនប្រុសរបស់ឡុត ជាមួយកូនស្រីរបស់គាត់។ ហើយគាត់ជាស្ថាបនិកនៃប្រជាជាតិនេះ ហើយបានរៀបចំតារាណូរ័របស់គាត់ជាដើម ហើយបានបង្កើតប្រជាជាតិមួយយ៉ាងធំចេញពីស្រុកនោះ ហើយពួកគេបានបង្កើននិងបន្តទៅមុខទៀត។

72 ហើយឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែលជាពូជរបស់អ៊ីប្រាហាំ មិនមែនមកពីឡុតទេ។ អ៊ីស្រាអែលចេញពីអ៊ីសាក យ៉ាកុប។ ហើយអ៊ីស្រាអែលបានផុសចេញពីកុលសម្ព័ន្ធទាំងដប់ពីរនោះពីយ៉ាកុប ដែលក្រោយមកត្រូវបានគេហៅថា “អ៊ីស្រាអែល” ពីព្រោះគាត់បានចំបាប់ជាមួយព្រះអម្ចាស់។ ហើយម៉ូអាប័នៅទីនេះ...

73 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងនេះ ហើយអ្នកនៅខាងក្រៅ—នៅលើទូរស័ព្ទ ដំបូងខ្ញុំ

ចង់និយាយថាខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់រិះគន់ទេ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនមែនទេ។ ប៉ុន្តែ សារដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ ខ្ញុំត្រូវតែស្មោះត្រង់នឹងសារនោះ បើមិនដូច្នោះទេ ខ្ញុំនឹងក្លាយជាមនុស្សលាក់ពុត។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចនិយាយលើសពីអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវបានបញ្ជូនឱ្យនិយាយទេ។

ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងគិតថាសត្រូវដំនែសង្គមគ្រីស្ទានសព្វថ្ងៃនេះគឺក្រុមជំនុំដែលបានរៀបចំ។ ខ្ញុំជឿដោយអស់ពីចិត្តថាទីបំផុតវានឹងបង្កើតជាសញ្ញារបស់សត្វដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន គិតថាខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ដោយព្រះគម្ពីរដោយមានជំនួយពីព្រះ។ ខ្ញុំបានធ្វើចហើយ។ នោះវានឹងបង្កើតជាសញ្ញារបស់សត្វចតុប្បាទនៅក្នុងសហព័ន្ធនៃក្រុមជំនុំ។ ពីព្រោះ ព្រះមិនដែលធ្វើ នៅពេលណាក៏ដោយ ធ្លាប់ទទួលស្គាល់ព្រះវិហារដែលបានតែងតាំង ក្រុមជំនុំដែលបានរៀបចំ មិនដែលសោះ។ ទ្រង់មិនដែលធ្វើវាទេ។

ហើយរាល់ពេលដែលមនុស្សបង្កើតអង្គការមួយ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានចាកចេញពីវា ហើយមិនដែលត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតទេ។ សួរអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រណាមួយ ឬអ្នកប្រហែលជាអ្នកអានខ្លួនឯង។ មិនដែលសោះ! នៅពេលដែលពួកគេរៀបចំ ព្រះជាម្ចាស់បានដាក់វានៅលើធ្នើ ហើយនោះជាកន្លែងដែលវាបានទៅ វានៅដដែល ចាប់ពីពេលនោះមក។ ពួកគេបានរីកចម្រើននៅក្នុងសមាជិកប៉ុន្តែមិនដែលភ្ញាក់ឡើងនៃព្រះវិញ្ញាណទេ មិនដែល ទៀតទេ។

74 ម៉ូអាប នៅទីនេះ ជាប្រភេទបែបនេះ ពីព្រោះពួកគេជា—ប្រទេសដែលមានការរៀបចំ នៅក្នុងទឹកដីរបស់ពួកគេ ដូចជានៅក្នុងនិកាយរបស់ពួកគេ។ ហើយមានជំនឿផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយជំនឿរបស់ពួកគេគឺជាជំនឿដូចគ្នាដែលអ៊ីស្រាអែលមាន។ ពួកគេជាជនជាតិម៉ូអាប ហើយជឿលើព្រះយេស៊ូវ ប៉ុន្តែពួកគេជាក្រុមមនុស្សដែលមានការរៀបចំ។

75 ហើយឥឡូវនេះ ដូចដែលពួកគេតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំធម្មជាតិ អ៊ីស្រាអែលតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណនៅក្នុងដំណើររបស់វា។ ឥឡូវនេះ អ៊ីស្រាអែលមិនមែនជាប្រទេសដែលមានការរៀបចំទេ។ ដរាបណាពួកគេដើរតាមព្រះ ពួកគេគឺឯករាជ្យ។ ពួកគេឡើងមក ជាអ្នកស្នាក់នៅ គ្មានកន្លែងត្រូវទៅទេ។ គ្រប់ទីកន្លែងដែលបង្គោលភ្លើងបានទៅ ពួកគេបានទៅជាមួយវា។ ពួកគេមិនមែនជាប្រទេសដែលមានការរៀបចំទេ។ ពួកគេមានសារពាង្គកាយក្នុងចំណោមពួកគេ

ពីព្រោះការកាត់ស្បែកបានផ្តល់ឱ្យពួកគេនៅក្រោមបញ្ញត្តិដោយព្រះ ប៉ុន្តែមិនដែលមានប្រទេសរៀបចំទេនៅពេលនេះ។ នៅពេលដែលពួកគេក្លាយជាប្រទេសដែលមានការរៀបចំ នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកគេបានធ្លាក់ចុះហើយបដិសេធព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ។

76 ហើយឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា នៅពេលដែលធម្មជាតិនិងខាងវិញ្ញាណទាំងនេះ វិញ្ញាណនៃព្រះវិហារនិងអង្គការ ជួបគ្នា តែងតែមានការប៉ះទង្គិច។ វាមិនដែលបរាជ័យក្នុងការក្លាយជាដូច្នោះទេ។ វាតែងតែប៉ះទង្គិច។ ដោយសារតែយើងឃើញថានៅក្នុងនោះមានការច្រណែន។ ហើយនៅទីនោះ នៅក្នុងការច្រណែននេះ វាបណ្តាលឱ្យមានការប្រៀបធៀបខាងសាច់ឈាម ការក្លែងបន្លំ។ ហើយយើងរកឃើញវានៅថ្ងៃនេះ ដូចជានៅពេលនោះ។ នៅពេលដែលព្រះធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់បុគ្គលម្នាក់ៗ គ្រប់គ្នាព្យាយាមចម្លងដូចព្រះបានធ្វើសម្រាប់បុគ្គលនោះ។ ឃើញទេ វាបណ្តាលឱ្យមានការប្រកួតប្រជែង ហើយវាបង្កើតខាងសាច់ឈាម។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើពួកគេមិនអាច ភាគីម្ខាងទៀតទទួលបានលទ្ធផលខាងវិញ្ញាណ បន្ទាប់មកពួកគេយកវាដោយអំណាចនយោបាយ ឬពួកគេជំនួសអ្វីមួយ ដើម្បីធ្វើឲ្យគំនិតរបស់មនុស្សតូចចិត្ត ទាញសិស្សមកតាមខ្លួន។

77 នោះហើយជាអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅដើមដំបូង ដូចជាការអ៊ីននិងអេបិល ក្មេងប្រុសទាំងពីរនៅលើផែនដីនេះ។ ហើយនៅពេលដែលអេបិលបានថ្វាយយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរដល់ព្រះជាជាងការអ៊ីនទៅទៀត ហើយព្រះបានបើកសម្តែងអេបិល ដោយចុះមកទទួលដង្វាយរបស់គាត់ វាបណ្តាលឱ្យមានការច្រណែនជាមួយការអ៊ីន ពីព្រោះគាត់ច្រណែននឹងបងប្រុស ហើយសម្លាប់ប្អូនប្រុសរបស់គាត់។

78 វាបានចាប់ផ្តើមនៅដើមដំបូង នៅពេលដែលធម្មជាតិនិងខាងវិញ្ញាណ... ប៉ុន្តែការអ៊ីននិងអេបិលបានថ្វាយបង្គំព្រះតែមួយ ពួកគេទាំងពីរបានសង់អាសនៈដូចគ្នា ហើយពួកគេទាំងពីរបានថ្វាយបង្គំព្រះដូចគ្នា នៅព្រះវិហារតែមួយ អាសនៈដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែការអ៊ីន ដោយហេតុផលខាងសាច់ឈាម បាននាំផលនៃស្រុកមកដាក់លើអាសនៈដោយញ្ញបូជា ដោយគិតថាការនេះប្រាកដជាឆ្លើយទៅកាន់ព្រះសម្រាប់ដង្វាយធួន។ ដូច្នោះគាត់ច្បាស់ជាបាននាំយកមក ដូចដែលមនុស្សគិតសព្វថ្ងៃនេះ “ផ្លែប៉ោមដែលអំជាមនិងអេវ៉ាបានទទួល ដែលបណ្តាលឱ្យមានបាប។”

ហើយអ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំគិតថាឥឡូវនេះពួកគេបានចុះទៅ “ផ្លែទទឹម” ឬអ្វីមួយវិញ ឥឡូវនេះ។ ពួកគេខ្លះបាននិយាយថា មិនយូរប៉ុន្មានទេ វាជាអ្វីផ្សេងទៀត។

79 ហើយ ប៉ុន្តែអេបិលមានដង្ហាយត្រឹមត្រូវ។ គាត់ដឹងថាវាជាលាមកដែលធ្វើវា ដូច្នេះគាត់បានយកកូនចៀមមួយ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះបានទទួល អេបិល ដោយសេចក្តីជំនឿ ដោយការបើកសម្តែង គ្មានវិធីផ្សេងទេ។ មិនមានព្រះគម្ពីរត្រូវ បានសរសេរទេ។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ ការចាប់ផ្តើមនៃសេចក្តីសុចរិតគឺជាសេចក្តី ពិតដែលព្រះបានបើកសម្តែង ហើយក្រុមជំនុំទាំងមូលនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ត្រូវ បានសាងសង់នៅលើនោះ។

80 ថ្ងៃមួយ ព្រះយេស៊ូវិញ្យាងចុះពីភ្នំ មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកសិស្សរបស់ទ្រង់ “តើ មនុស្សនិយាយថាខ្ញុំជាកូនមនុស្សឬជានរណា?”

“ម្នាក់និយាយថាទ្រង់គឺជាម៉ូសេ ហើយម្នាក់ទៀតនិយាយថាទ្រង់ជាអេលីយ៉ា ហើយទ្រង់គឺជាយេរេមា ឬម្នាក់ក្នុងចំណោមហោរា។”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែតើអ្នកនិយាយថាខ្ញុំជានរណា?”

81 នោះហើយជាពេលដែលសាវ័កពេត្រុស ត្រូវបានបើកសម្តែងពីព្រះ ប្រោស ដោយព្រះវិញ្ញាណ បានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏អស្ចារ្យនោះ “ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

82 សូមកត់សម្គាល់សេចក្តីថ្លែងការណ៍។ “មានពរហើយ ស៊ីម៉ូន កូនរបស់ យ៉ូណាស ដ្បិតសាច់និងឈាមមិនបានបើកសម្តែងការនេះដល់អ្នកទេ។ ព្រះវរបិតា នៃស្ថានសួគ៌របស់ខ្ញុំបានបង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នក។ អ្នកគឺជាស៊ីម៉ូន។ នៅលើថ្ម នេះ...”

ថ្មអ្វី? ឥឡូវនេះ កាតូលិកនិយាយថា “លើពេត្រុស ថ្ម ថ្មតូច។” ហើយប្រូតេស្តង់ និយាយថា “លើព្រះគ្រីស្ទ ជាថ្មដា។”

មិនខុសគ្នាទេ ប៉ុន្តែវាគឺនៅលើការបើកសម្តែងដែលពេត្រុសមាន តើទ្រង់ ជានរណា។ “គ្មានអ្នកណាអាចមករកខ្ញុំបានទេ” ព្រះយេស៊ូវិមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែព្រះវរបិតាខ្ញុំនាំគាត់មក។ ហើយអស់អ្នកដែលព្រះវរបិតាបានប្រទាន មកខ្ញុំនឹងមកឯខ្ញុំ។”

“ទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។”

83 “មានពរហើយ ស៊ីម៉ូន កូនរបស់យ៉ូណាស ដ្បិតសាច់និងឈាមមិនបាន បង្ហាញរឿងនេះដល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌។ នៅលើ ថ្មដានេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ហើយទ្វារនរកមិនអាចយកឈ្នះវាបានទេ។” ព្រះបន្ទូលបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះ!

84 សូមកត់សម្គាល់ អេប៊ិល ដោយជំនឿលើព្រះ បានថ្វាយយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរ ជាងនេះ។ ហើយអ្នកជឿខាងសាច់ឈាមបានគិតថា នោះជាស្នាដៃនៃដៃរបស់គាត់ ផ្ទាល់ នោះ និងផលផ្លែនិងកង្វាយដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់គាត់ដែលគាត់បាននាំយក មក ដែលព្រះនឹងទទួលស្គាល់ ហើយវាបានបង្កើតការប៉ះទង្គិច។

យើងឃើញថាអំប្រាហាំនិងទ្រុកត្រូវប៉ះទង្គិចគ្នា។

85 យើងឃើញថាលោកម៉ូសេនិង—និងជាថាន កូរ៉ា មានការប៉ះទង្គិចដូចគ្នា។

ម៉ូសេ ជាហោរាដែលត្រូវបានតែងតាំងដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ បង្ហាញថាគាត់ត្រូវបានជ្រើសរើសឱ្យធ្វើជាមេដឹកនាំនៃសម័យកាលរបស់ពួកគេ ហើយអំប្រាហាំបានសន្យារឿងទាំងអស់នេះ ហើយនៅទីនេះលោកម៉ូសេបានធ្វើនូវ អ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាវានឹងកើតឡើង។

ហើយកូរ៉ាដែលមានសាច់ឈាម ចង់បង្កើតអង្គការមួយក្នុងចំណោមពួកគេ។ គាត់ចង់បង្កើតក្រុមមនុស្ស។ ហើយព្រះមិនដោះស្រាយជាមួយមនុស្សបែបនោះ ទេ។ វាបង្ហាញនៅទីនោះ នៅក្នុងបទគម្ពីរនោះ ប្រភេទនៃដំណើរសព្វថ្ងៃនេះ អង្គការ នោះមិនមែនជាអ្វីដែលព្រះបានតែងតាំងទេ។ ដ្បិតកាលដែលកូរ៉ាធ្វើវាក្យម គាត់ បាននិយាយទៅកាន់ម៉ូសេថា “អ្នកយកដាក់ខ្លួនឯងច្រើនពេកហើយ។” នៅក្នុង ពាក្យផ្សេងទៀត “ក្រុមជំនុំទាំងមូលគឺបរិសុទ្ធ! ហេតុអ្វី អ្នកនិយាយថាអ្នកជា បុរសបរិសុទ្ធតែមួយគត់។ អ្នកគ្មានសិទ្ធិធ្វើបែបនេះទេ។ អ្នកព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្លួន អ្នកក្លាយជាមនុស្សធំ។ យើងទាំងអស់គ្នាបរិសុទ្ធ។ យើងទាំងអស់គ្នាជាកូនរបស់ ព្រះ។”

86 ហើយម៉ូសេបានងាកក្បាលហើយដើរចេញទៅ។ គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី?”

87 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីគាត់។ ខ្ញុំមានវាគ្រប់គ្រាន់ ហើយ។” ហើយទ្រង់បានលេបគាត់នៅលើផែនដី។

88 ឃើញទេ មានការប៉ះទង្គិចមួយ។ នៅពេលដែលខាងសាច់ឈាមនិង ខាងវិញ្ញាណជួបគ្នា តែងតែមានការប៉ះទង្គិច។ នៅពេលដែលយូដាសនិង ព្រះយេស៊ូវបានជួបគ្នា មានការប៉ះទង្គិចគ្នា: មួយ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ម្នាក់ទៀត ជាកូនរបស់សាតាំង។ ដូចកាអ៊ីននិងអេបិលដែរ មានការប៉ះទង្គិចគ្នាពេល ពួកគេជួបគ្នា។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាហោរញ្ជីកនៃក្រុមជំនុំ និងម្នាក់ទៀត ជាគ្រូគង្វាល។ ហើយដូចឥឡូវនេះ យើងចូលមកក្នុងថ្ងៃនេះ ដើម្បីរៀន ដដែលម្តងទៀត។ និកាយខាងសាច់ឈាមចំពោះកូនក្រមុំខាងវិញ្ញាណរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។ កូនក្រមុំខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺខុសគ្នាឆ្ងាយណាស់ពីអង្គការ ខាងសាច់ឈាម រហូតដល់គ្មានការប្រៀបធៀបនៅក្នុងពួកគេទាល់តែសោះ។

89 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ធម្មជាតិក្នុងតែព្យាយាមវាយបញ្ចូល ខាងវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែដូចនៅយ៉ាកុបនិងអេសាវ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ វា មិនមែនទេ។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលវាមកដល់ការប្រព្រឹត្តល្អ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាអេ សាវពិតជាមនុស្សល្អជាងយ៉ាកុប នៅចំពោះមុខមនុស្ស។ គាត់បានព្យាយាម ថែរក្សាឪពុករបស់គាត់ គាត់ខ្វាក់ ជាហោរា។ ហើយការទាំងអស់នេះដែលគាត់ បានព្យាយាមធ្វើ ប៉ុន្តែអេសាវមិនបានគិតអំពីការនោះគ្រាន់តែជាការងារខាង សាច់ឈាមទេ។ គាត់គិតថាគាត់អាចចូលទៅក្នុងអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ ធ្វើអ្វីដែល ល្អសម្រាប់នរណាម្នាក់ ដែលវាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែយ៉ាកុប ព្រលឹងរបស់គាត់ទាំងមូល គឺដើម្បីទទួលបានសិទ្ធិកូនច្បងនោះ ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះបានទទួលស្គាល់ នៅក្នុងគាត់ខាងវិញ្ញាណ។

90 សូមកត់សម្គាល់ ហើយវាតែងតែបណ្តាលឱ្យធម្មជាតិស្អប់ខាងវិញ្ញាណ។ វា បណ្តាលឱ្យកាអ៊ីនស្អប់អេបិល។ វាបណ្តាលឱ្យកូរ៉ាស្អប់លោកម៉ូសេ។ វាបណ្តាល ឱ្យយូដាសស្អប់ព្រះយេស៊ូវ។ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។ វាបណ្តាលឱ្យធម្មជាតិស្អប់ ខាងវិញ្ញាណ ដូចជាកាអ៊ីននៅដើមដំបូងស្អប់អេបិល ជាអ្នកដែលព្រះបានទទួល យញ្ញបូជាពី ហើយព្យាយាមបំផ្លាញពួកគេ។

សូម្បីតែពួកគេព្យាយាមបំផ្លាញឥទ្ធិពល។ ពួកគេព្យាយាមបំផ្លាញអ្វីៗ ទាំងអស់ ព្រោះវាគ្មានអ្វីក្រៅពីការច្រណែន។ វាបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងកាអ៊ីន ហើយ បង្ហាញថាវាជាការច្រណែន ហើយវានៅតែដដែលដូចសព្វថ្ងៃនេះ នៅពេលដែល ធម្មជាតិ (ខាងសាច់ឈាម) និងខាងវិញ្ញាណជួបគ្នា។ វាបង្ហាញថាវាជាសាតាំង

គ្មានវិធីផ្សេងទៀតទេ ពីព្រោះការច្រណែនមកពីសាតាំង។ ហើយបន្ទាប់មក បណ្តាលឱ្យមានការក្លែងបន្លំនៃសេចក្តីពិត នរណាម្នាក់ព្យាយាមក្លែងបន្លំអ្វីមួយ ដែលមិនមែន ពួកគេមិនត្រូវបានតែងតាំងឱ្យធ្វើទេ។ តើយើងបានឃើញប៉ុន្មាននៅ ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ! អូ ខ្ញុំអើយ តើវាប៉ុន្មាន!

91 ដូច្នោះយើងឃើញព្រះធ្វើសម្រាប់...មិនផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ជារៀងរហូត អំពីព្រះបន្ទូលដើមរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលទ្រង់ហៅ នោះហើយជាអ្នកដែល ទ្រង់បានតែងតាំង។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចយកកន្លែងនោះទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់ អាចយកកន្លែងរបស់ម៉ូសេបានទេ។ មិនថាការប៉ុន្មាននាក់បានងើបឡើង និងជា ចានប៉ុន្មាននាក់ វាគឺជាលោកម៉ូសេ ដែលព្រះបានហៅ ដោយមិនគិតថាជាអ្វី។

92 ប៉ុន្តែ ហើយប្រសិនបើមនុស្សនឹងមិនដើរតាមព្រះហឫទ័យដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ ទ្រង់ទេ ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកដើរចូល។ សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់អនុញ្ញាត វា មិនអីទេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យវាដំណើរការសម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងឆន្ទៈដ៏ ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់...

93 ដូចកាលពីដើមដំបូង វាមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ ព្រះដែលឱ្យកូនកើតមកលើផែនដីតាមរយៈការរួមភេទនោះទេ។ អត់ទេ បាទ។ ព្រះ បានបង្កើតមនុស្សចេញពីធូលីដី ផ្តុំខ្យល់ដង្ហើមជីវិតចូលទៅក្នុងគាត់ ហើយគាត់ ក្លាយជាព្រលឹងរស់។ ទ្រង់បានយកបុរសនោះជាជំនួយការ ហើយបង្កើតប្រពន្ធ ឱ្យគាត់។ នោះគឺជាឆន្ទៈដំបូងនិងដើមរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអំពើបាប ចូលមកហើយធ្វើអ្វីដែលវាបានធ្វើ បន្ទាប់មកទ្រង់បានអនុញ្ញាតឱ្យបុរសរៀបការ ជាមួយប្រពន្ធស្របច្បាប់ ហើយមានកូនជាមួយនាង។ “បង្កើតនិងបំពេញផែនដី ឡើងវិញ បើនោះជាវិធីដែលអ្នកនឹងធ្វើវា” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វាមិនដែលជាឆន្ទៈ ដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ទេ។

94 ដូច្នោះ រឿងទាំងអស់នេះដែលមានការចាប់ផ្តើមត្រូវតែមានទីបញ្ចប់។ អំពើបាប ទាំងអស់ត្រូវវិនាស។ អំពើបាបទាំងអស់ត្រូវតែលុបចោល។ ដូច្នោះ នៅក្នុង សហស្សវត្សរ៍ដ៏អស្ចារ្យ នៅពេលដែលការរស់ឡើងវិញមកដល់ យើងនឹងមិន ត្រូវកើតជាថ្មីដោយឱពុកនិងម្តាយរបស់យើងទេ ប៉ុន្តែព្រះដូចជាទ្រង់បានធ្វើ កាលពីដើមដំបូងនឹងហោមនុស្សពីធូលីដី ហើយជាអ្នកជំនួយរបស់ទ្រង់ជាមួយ ទ្រង់។ ហ្នឹងហើយ។ នោះជាវិធីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅដើមដំបូង។

95 ដូច្នោះ ព្រះមិនដែលផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់អំពីអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបន្ត។ ឥឡូវនេះ នេះគឺជាផ្លូវដ៏វែងឆ្ងាយដើម្បីឈានដល់អ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនេះអំពីរឿងនេះ។ ប៉ុន្តែ និង ប៉ុន្តែ វាគឺ អ្នកនឹង... ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយល់ពីវា។ ឃើញទេ? ព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីមួយ ហើយចែមទាំងប្រទានពរដល់អ្នកក្នុងការធ្វើវា ប៉ុន្តែនៅតែមិនមែនជាឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់។

96 ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យអ៊ីស្រាអែលយកច្បាប់មួយ នៅក្នុងនិក្ខមនំជំពូកទី១៩។ នៅពេលដែលព្រះគុណបានផ្តល់ឱ្យពួកគេរួចហើយនូវហោរា បង្គោលភ្លើងកូនចៀមយញ្ញូបូជា អំណាចចែកចាយ ប៉ុន្តែពួកគេបានស្រែករកច្បាប់។ វាមិនមែនជាឆន្ទៈរបស់ព្រះទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានចាក់ដោយសារតែមនុស្សចង់បានវា។ ហើយគាត់ត្រូវបានបណ្តាសាដោយច្បាប់ដែលគាត់ចង់បាន។

97 វាជាការល្អបំផុតដែលមានឆន្ទៈរបស់ព្រះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានបង្រៀនយើង។ “ព្រះហឫទ័យទ្រង់បានសម្រេច។ រាជ្យទ្រង់មកដល់។ ព្រះហឫទ័យទ្រង់នឹងបានសម្រេច។” យើងត្រូវតែចុះចូលនឹងឆន្ទៈរបស់ទ្រង់និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ កុំសួរវា។ ត្រូវជឿវា។ កុំព្យាយាមរកផ្លូវនៅជុំវិញវា។ គ្រាន់តែទទួលវាតាមរបៀបដែលវាមាន។

មនុស្សជាច្រើនចង់ទៅជុំវិញ រកវិធីផ្សេងទៀត។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកធ្វើអញ្ចឹង អ្នកឃើញថាខ្លួនអ្នកកំពុងបន្ត អ្នកឃើញថាព្រះប្រទានពរដល់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងធ្វើការនៅក្នុងឆន្ទៈដ៏អនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់ ហើយមិនមែននៅក្នុងឆន្ទៈដ៏ទេវភាពរបស់ទ្រង់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះទេ។

98 ទ្រង់អនុញ្ញាតដូចខ្ញុំបាននិយាយ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងមិន—ទ្រង់នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យវាជាឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យវាធ្វើការដើម្បីគោរពនិងប្រទានពរដល់ឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់។ ហើយការមានកូន ដោយការរួមភេទគឺជារឿងមួយក្នុងចំណោមនោះ។

99 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ម៉ូអាប តាំងពីដំបូងមក គឺជាប្រជាជាតិមិនស្របច្បាប់។ វាបានចាប់ផ្តើមដោយមិនស្របច្បាប់ ប៉ុន្តែដោយ—ខ្ញុំពុកជាអ្នកជឿនិងកូនស្រីជាអ្នកជឿ។

ពិតប្រាកដណាស់ ប្រសិនបើអ្នកនឹងមើលវាហើយប្រើគំនិតខាងវិញ្ញាណអ្នកអាចមើលឃើញនិកាយនោះឈរនៅទីនោះធម្មតាដូចអ្វីទាំងអស់។ ប្រាកដ

ណាស់។ ឃើញទេ រឿងទាំងមូលគឺខុសទាំងស្រុង។ ហើយមើល នៅពេលដែល វាត្រូវបាននាំមក បានចាប់ផ្តើមដូចនោះ វាមិនដែល...វាបន្ត ដូចជាបាល់ព្រិល វា គ្រាន់តែបន្តវិលកាន់តែច្រើនឡើងៗ។ អ្នកទទួលបានកំហុសមួយ ហើយចាប់ផ្តើម នៅលើកំហុសមួយនោះ ហើយអ្នកគ្រាន់តែបន្តរំកិលរឿងមួយទៅរឿងមួយទៀត ហើយរឿងមួយដូចរឿងមួយទៀត ទាំងអស់បន្ទាប់ពីមួយផ្សេងទៀត។

100 ហើយនោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំបានចាប់ផ្តើម។ នោះជារបៀបដែលវាបាន ចាប់ផ្តើមនៅនីសៀ ទីក្រុងរ៉ូម នៅពេលដែលព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក...នៅដើម ដំបូង ដែលវាមកពីណា គឺពេនទីកុស្ត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេរៀបចំនិងនាំ យកតារាងរឿងចូលមកព្រះវិហារ ពួកគេបានចាប់ផ្តើមធ្វើការ អធិស្ឋាន និងរាប់អង្កាំ និង—និងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកស្លាប់ និងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ ហើយបន្ទាប់មកវា បានចាប់ផ្តើមវិល ពីកំហុសមួយទៅកំហុសមួយទៅកំហុសមួយទៀត រហូតដល់ មើលកន្លែងដែលវាបានទៅ។ មិនមានតំណាងណាមួយនៃពេនទីកុស្តនៅក្នុង វាទាល់តែសោះ។ ឃើញទេ? វាជាកំហុសមួយក្នុងការរើសមួយទៀត រើសមួយ ហើយមួយទៀត។ មានរឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវធ្វើ នោះគឺ លុបកំណត់ត្រាហើយ ត្រឡប់ទៅដើមវិញ។

101 នៅពេលដែលម៉ាទីនលូធើបានចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងការរាប់ជាសុចរិត...នេះ គួរតែជឿនលឿនបន្ថែមទៀត ព្រះវិហារលូធើរៀន។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើ...លូធើ នៅពេលដែលគាត់រៀបចំ គាត់មិនអាចទទួលយកការរាប់ជាបរិសុទ្ធរបស់វេសលី បានទេ ពីព្រោះគាត់ត្រូវបានរៀបចំ ហើយបុរសនឹងមិនឈរសម្រាប់វាទេ ដូច្នេះ ព្រះវិញ្ញាណបានផ្លាស់ប្តូរចេញពីវា។

102 ឥឡូវនេះ ក្រុមរបស់ឡុកនៅទីនេះ ឬម៉ូរ៉ាប់គឺជាកូនរបស់កូនស្រីរបស់ឡុក មិនស្របច្បាប់តាំងពីដំបូង។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ដូចជាព្រះវិហារធម្មជាតិ ម៉ូ រ៉ាប់ តំណាងឱ្យនិកាយធម្មជាតិ។

អ៊ីស្រាអែលតំណាងឱ្យក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ។ អ៊ីស្រាអែល មានព្រះវិហារពិត គឺជាកូនក្រមុំនៅថ្ងៃនោះ ត្រូវបានហៅចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយបង្ហាញថាជា ការពិត។

103 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលពួកគេ ពួកគេទាំងពីរមកជាមួយគ្នា។ អ្នក ទាំងពីរថ្វាយយញ្ញបូជាដូចគ្នា ទាំងសងឡើង ឃើញអាសនៈ៧ ទាំងពីរថ្វាយ

យញ្ញបូជាសត្វគោ ស្អាត។ ហើយពួកគេថែមទាំងថ្វាយចៀមឈ្មោល ដោយ ថ្លែងទីបន្ទាល់ថាមានព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក។ ជាមូលដ្ឋាន ពួកគេទាំងពីរគឺដូចគ្នា បេះបិទ។ អ៊ីស្រាអែល ចុះនៅទីនេះក្នុងជ្រលងភ្នំ ម៉ូអាប ឡើងលើភ្នំ។ ហើយម៉ូ អាបមានអាសនាប្រាំពីរ អ៊ីស្រាអែលដែលមានអាសនៈប្រាំពីរ។ ម៉ូអាបជាមួយគោ ប្រាំពីរ អ៊ីស្រាអែលជាមួយគោប្រាំពីរ។ ម៉ូអាបជាមួយចៀមប្រាំពីរ និងយាយអំពីព្រះ មេស៊ីយ៉ាដែលនឹងយាងមក អ៊ីស្រាអែលមានចៀមឈ្មោលប្រាំពីរ។

តើមានអ្វីខុសគ្នានៅក្នុងពួកគេ? ជាមូលដ្ឋាន គឺទាំងពីរត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែ អ្នក ឃើញទេ ម៉ូអាបមិនមានការបើកសម្តែងរបស់ព្រះជាមួយពួកគេទេ ពួកគេគ្រាន់តែ ជាប្រជាជាតិមួយ ជាក្រុមតារាល្បី។ ប៉ុន្តែអ៊ីស្រាអែលមានហោរាម្នាក់នៅជាមួយ ពួកគេ។ ពួកគេមានថ្មជាជាមួយពួកគេ។ ពួកគេមានបង្គោលភ្លើង។ ពួកគេមាន ពស់លង្ហិន សម្រាប់ព្យាបាល។ ពួកគេមានពរជ័យរបស់ព្រះធ្វើការត្រឹមត្រូវជាមួយ ពួកគេ ហើយពួកគេគឺជាកូនរបស់ព្រះ។

104 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញការវាយបញ្ចូលយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះនៅទីនេះនៅក្នុង ពួកគេព្រះវិហារសព្វថ្ងៃនេះ។ ម៉ូអាបមិនដូច្នោះទេ។ អ៊ីស្រាអែលជាអ្នកស្នាក់នៅ ពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ កន្លែងណាដែលបង្គោលភ្លើងបានផ្លាស់ប្តូរ ពួកគេបាន ផ្លាស់ទៅជាមួយវា។ ម៉ូអាប មិនមែនដូច្នោះទេ ពួកគេត្រូវបានតាំងទីលំនៅនៅក្នុង និកាយរបស់ពួកគេផ្ទាល់ នៅក្នុងប្រជាជាតិរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមិនបានផ្លាស់ ប្តូរទេ ពួកគេស្នាក់នៅទីនោះ។ ពួកគេមានតារាល្បីរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានតែង តាំងអ្វីៗដែលពួកគេគួរធ្វើ ហើយពួកគេមានអ្នកចម្បាំងរបស់ពួកគេ ពួកគេមាន អ្នកប្រយុទ្ធរបស់ពួកគេ ពួកគេមានស្តេចរបស់ពួកគេដែលពួកគេមាន ដែលពួកគេ បានទទួលបញ្ជា ពីពួកគេជាដើម។

105 ប៉ុន្តែម៉ូអាបបានឃើញអ៊ីស្រាអែលជាមួយនឹងអ្វីមួយដែលពួកគេមិនមាន។ ពួកគេបានឃើញអំណាចដ៏អស្ចារ្យក្នុងចំណោមអ៊ីស្រាអែល ហើយវាគឺជាហោរា។ ហើយហោរានោះគឺលោកម៉ូសេ។ ហើយពួកគេបានដឹងថានៅពេលដែលការ ប្រយុទ្ធបានកើតឡើង ពួកគេគ្រាន់តែលើកដៃរបស់គាត់ឡើង ហើយការប្រយុទ្ធ បានផ្លាស់ប្តូរ។ ដូច្នោះពួកគេមិនមានដូច្នោះទេ ដូច្នោះពួកគេព្យាយាមផ្គូផ្គងវាជាមួយ នយោបាយ ជាមួយនឹងការទាញនយោបាយ។ ពួកគេបានបញ្ជូនទៅកាន់ប្រទេស មួយទៀត ហើយជួលហោរាម្នាក់ឱ្យមក ដូច្នោះពួកគេអាចមានហោរា ហើយនឹង

មានអំណាចក្នុងចំណោមពួកគេដូចជាអ៊ីស្រាអែលមានក្នុងចំណោមពួកគេ។

106 តើអ្នកឃើញការប្រៀបធៀបខាងសាច់ឈាមទេ? តើអ្នកអាចឃើញក្រុមជំនុំខាងសាច់ឈាមនៅថ្ងៃនេះទេ? វាបានធ្វើរឿងដូចគ្នា។

107 សូមកត់សម្គាល់ ឥឡូវនេះ ពួកគេទាំងពីរនឹងមានហោរា។ ភាពខុសគ្នាតែមួយគត់គឺ ម៉ូសេ ជាហោរារបស់ព្រះ ស្តេចរបស់គាត់គឺជាព្រះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលគាត់បានទទួលបញ្ជារបស់គាត់ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយបាឡាម គាត់ក៏មានស្តេចមួយអង្គដែរ ហើយស្តេចនោះគឺបាឡាក ក៏ស្តេចម៉ូអាប ហើយនោះជាកន្លែងដែលគាត់បានទទួលបញ្ជានិងពរជ័យរបស់គាត់។ ដូច្នេះ ម៉ូអាបបាននិយាយទៅកាន់បាឡាកថា “ចុះមក” ឬបាឡាម បាននិយាយថា “ចុះមកដាក់បណ្តាសា ប្រជាជននេះ ឱ្យខ្ញុំ ពីព្រោះពួកគេនៅគ្របលើផែនដីទាំងមូល។ ពួកគេគ្រាន់តែមកលិតអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចជាគោលិតស្មៅ។” បាននិយាយថា “ចុះមកឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំយល់ថាអ្នកអាចដាក់បណ្តាសា អ្នកអាចប្រទានពរ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើត្រូវបានទទួលស្គាល់។”

108 ឥឡូវនេះ យើងចង់កត់សម្គាល់ថាបុរសម្នាក់នេះគឺជាហោរាដែលត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយព្រះ ប៉ុន្តែគាត់បានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់គាត់សម្រាប់ហេតុផលនយោបាយ។ ដូចជាក្រុមជំនុំបានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ដូចជាលូធើ វេសលី ពេនទីកុស្ត និងក្រុមទាំងមូលនៃពួកគេ លក់វាចេញសម្រាប់ការទាក់ទាញនៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេ។ ម៉ូសេ នៅក្រោមព្រះ បាឡាមនៅក្រោមបាឡាក។ យ៉ាងណាក៏ដោយ ហោរាទាំងពីរនាក់ត្រូវបានហៅថាជាមនុស្សនៃព្រះ និងទាំងខាងវិញ្ញាណ។ កត់សម្គាល់ភាពខុសគ្នា។ ម្នាក់ៗមានមេ: ម៉ូសេមានព្រះ បាឡាមគឺមានបាឡាក។

109 សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណត្រូវបានអនុវត្ត ដើម្បីបង្ហាញថាធម្មជាតិគឺខុស។ ម៉ូសេ ដែលព្រះបានបញ្ជូនមក ក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ច ត្រូវបានជួបនិងជំទាស់ដោយហោរាម្នាក់ទៀតរបស់ព្រះ។ តើអ្នកអាចស្រមៃបានទេ! ម៉ូសេ ហៅពីព្រះ តែងតាំងឡើងដោយព្រះ ឈរនៅក្នុងកាតព្វកិច្ចរបស់ព្រះ បានធ្វើការចូលទៅក្នុងក្រុមដ៏ត្រជាក់នេះ ហើយត្រូវបានជំទាស់ដោយហោរាម្នាក់ទៀតរបស់ព្រះ ជាអ្វីដែលព្រះបានប្រទានពរ និងតែងតាំង។ តើអ្នកនឹងប្រាប់ពីភាពខុសគ្នាយ៉ាងដូចម្តេច? ពួកគេទាំងពីរមានហោរា។ ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់

ហោរាទាំងពីរ។

110 ហើយពួកគេខ្លះនិយាយថា “ព្រះមានបន្ទូលថា ‘ធ្វើវិបល្លាស’។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ធ្វើវិបល្លាស’។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនសូវសំណូរនោះទេ ប៉ុន្តែវានៅក្រៅបន្ទាត់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហោរា មិនខ្វល់ថាគាត់ជាហោរាឬអត់ គាត់នៅក្រៅផ្ទះ។ ដូច្នេះមនុស្សជាច្រើនត្រូវបានបញ្ឆោតដូច្នោះ។ “អូ បងប្រុសនេះអាចធ្វើវិបល្លាស ហើយបងប្រុសនេះអាចធ្វើវិបល្លាសបាន” ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូល?

111 “ទោះបីខ្ញុំនិយាយភាសាមនុស្សនិងទេវតា ទោះបីខ្ញុំមានអំណោយទានដែលខ្ញុំអាចធ្វើវាបាន ទោះបីខ្ញុំផ្តល់របស់របរទាំងអស់របស់ខ្ញុំដើម្បីចិញ្ចឹមអ្នកក្រីក្រក៏ដោយ ខ្ញុំមិនជាអ្វីសោះ។”

“មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ ហើយនិយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់ ព្រះអម្ចាស់អើយ តើទូលបង្គំមិនបានថ្លែងទំនាយក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេឬ? ក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ទូលបង្គំបានដេញអារក្ស ហើយធ្វើការអស្ចារ្យមែនទេ?’ នោះអញនឹងប្រាប់គេថា ‘ចូរចេញទៅ...ពួកអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិតអើយ ចូរចាកចេញពីអញទៅ។ អញមិនដែលស្គាល់ឯងទេ។’” ប៉ុន្តែ ពួកគេបានមកជាមួយនឹងការសារភាពថាពួកគេបានធ្វើវា ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាពួកគេជាអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិត។ តើអំពើទុច្ចរិតជាអ្វី? គឺជាអ្វីដែលអ្នកដឹងថាអ្នកគួរធ្វើ នោះជាការត្រឹមត្រូវដែលត្រូវធ្វើ ប៉ុន្តែអ្នកមិនធ្វើវាទេ។ ឃើញទេថាវានឹងទៅយ៉ាងណានៅថ្ងៃចុងក្រោយ?

112 ស្តាប់បន្ទាត់ទាំងមូល! នោះគឺជាគោលបំណងរបស់ខ្ញុំនៅយប់នេះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាខ្ញុំនឹងចេញនៅម៉ោងប្រាំបួន ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រហែលជា នឹងចេញក្រោយបន្តិច។ មើល នោះគឺជាគោលបំណងទាំងមូលរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីបង្ហាញអ្នកពីបន្ទាត់នេះ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឃើញទេ—ថាព្រះត្រូវរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដើម្បីរក្សាព្រះ។

113 ឥឡូវនេះ យើងកត់សំគាល់ថាអ្នកទាំងពីរនេះគឺជាបុរសខាងវិញ្ញាណ ទាំងពីរជាហោរា ទាំងពីរត្រូវបានហៅ។ ហើយលោកម៉ូសេ នៅក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ចជាមួយនឹងបង្គោលភ្លើងថ្មីនៃចំពោះមុខគាត់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅលើគាត់ នៅក្នុងជួរនៃកាតព្វកិច្ច។ នៅទីនេះអ្នកបម្រើរបស់ព្រះម្នាក់ទៀត ហៅពីព្រះ តែងតាំងពីព្រះ ជាហោរាដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមក។ នេះគឺជាបន្ទាត់គ្រោះថ្នាក់។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចប្រកែកបានទេថាមនុស្សជាប់របស់ព្រះ—នៃព្រះដោយសារតែព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់គាត់

ហើយគាត់គឺជាហោរា។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលគាត់ទទួលបានចម្លើយ ពិតពីព្រះ គាត់នឹងមិនរក្សាវាទេ។ គាត់មិនបានកត់សម្គាល់ទេ បន្ទាប់មកគាត់បាន ទៅប្រកួតប្រជែងជាមួយម៉ូសេ។

114 ឥឡូវនេះ បាឡាមបានស្វែងរកព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះដោយអស់ពីចិត្ត។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលបុរសដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះបានមកហើយនិយាយថា “បា ឡាម! ស្តេចបាឡាមក៏បានចាត់ឲ្យមកឯគាត់ក្លាម ហើយដាក់បណ្តាសាអ៊ីស្រាអែល ពីព្រោះពួកគេបានខ្ចាត់ខ្ចាយពាសពេញផ្ទៃផែនដី ហើយឥឡូវនេះពួកគេកំពុងបោះ ជំរុំប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។ ហើយពួកគេបានលុកលុយគ្រប់នគរនៅជុំវិញ ពីក្រោមពួកគេ។ ហើយឥឡូវនេះយើងចង់ឱ្យអ្នកមក ហើយដាក់បណ្តាសាប្រជាជននេះ។ ព្រោះខ្ញុំ យល់ថា បើអ្នកដាក់បណ្តាសាអ្នកណាម្នាក់ គាត់នឹងត្រូវបណ្តាសា។” ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ គាត់ជាមនុស្សរបស់ព្រះ។ “អ្វីដែលអ្នកប្រទានពរ គឺបានពរហើយ។” គាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។

115 ហើយឥឡូវនេះបាឡាមបានគិតថាជាហោរា “មានរឿងតែមួយគត់សម្រាប់ខ្ញុំ ដែលត្រូវធ្វើ ហើយនោះគឺស្វែងរកអ្វីដែលជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។”

116 នោះជាកាតព្វកិច្ចរបស់ហោរា បើគាត់ត្រូវបានហៅឲ្យធ្វើជាហោរា។ ទីមួយ តើហោរាត្រូវធ្វើអ្វី? គឺស្វែងរកឆន្ទៈ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ គាត់ត្រូវតែធ្វើវា។ ដោយសារតែក្នុងនាមជាហោរា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមកដល់គាត់។ នេះ... ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ អ្នកមិនមែនជាអ្នកទេវវិទូទេ។” ព្រះគម្ពីរមិនដែល ចែងថាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមកដល់អ្នកទេវវិទូទេ។ ពួកគេជាអ្នកដែលធ្វើឲ្យវា រញ្ជើររំញើ។ ព្រះបន្ទូលបានមកដល់ហោរារបស់ព្រះ។

117 ហើយនៅទីនេះមានបុរសម្នាក់ដែលជាហោរារបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេល ដែលគាត់ត្រូវបានគេជួលឱ្យមក ហើយដាក់បណ្តាសាមនុស្សផ្សេងទៀតរបស់ព្រះ ចំណាំ គាត់បានទៅស្វែងរកព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។ ហើយគាត់ចង់ដឹងពីឆន្ទៈដ៏ ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបានប្រទានដល់គាត់នូវឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ ទ្រង់នៅក្នុងបញ្ហានេះ។ ឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់។ តើ ឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ជាអ្វី? “កុំទៅ!” នោះជាព្រះបន្ទូលដ៏បូងរបស់ព្រះ។ “កុំទៅជាមួយ ពួកគេ។ កុំព្យាយាមវាយប្រហារប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ ដែលដើរតាមផ្លូវដ៏ល្អឥតខ្ចោះ របស់ខ្ញុំ។”

118 តើថ្ងៃនេះយ៉ាងម៉េចដែរ ចង់ច្របូកច្របល់ ដដែលដំកែកព្រៃកំពែក និងអ្វីៗផ្សេងទៀត នៅពេលដែលពួកគេឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះធ្វើការក្នុងចំណោមអ្នក។ ហើយ ពួកគេកំពុងព្យាយាម ពួកគេបានព្យាយាមវាអស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ដើម្បី បំផ្លាញវាចុះ។ ប៉ុន្តែពួកគេព្យាយាមធ្វើឱ្យវាកាន់តែធំ វាកាន់តែធំឡើង។ អ្នកមិន អាចដាក់បណ្តាសាអ្វីដែលព្រះបានប្រទានពរបានទេ។ អ្នកគ្រាន់តែមិនអាច។ អ្នក គ្រាន់តែមិនអាចធ្វើវាបាន។

119 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ នោះគឺជារាស្ត្ររបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ហោរានោះ ទោះបីជា គាត់នៅទីនោះហើយជួលដោយស្តេច ធ្វើការក្នុងចំណោមភាពល្អ ជាដើម។ ហើយ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានមកដល់គាត់។ គាត់បានស្វែងរកព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ហើយព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់គាត់វិញ ហើយនិយាយថា “កុំដាក់បណ្តាសាប្រជាជននេះ។ ខ្ញុំបានប្រទានពរដល់ពួកគេ។”

120 ឥឡូវនេះគ្មានទេវវិទូនៅក្រោមមេឃដែលអាចបដិសេធសារនេះដែលយើង កំពុងអធិប្បាយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងពេលវេលា។ ព្រះត្រូវ បានបញ្ជាក់នៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបាននិយាយឬបានធ្វើ ទ្រង់បានបង្ហាញថា វាត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ គ្មានទេវវិទូ គ្មានអ្នកអានព្រះគម្ពីរ គ្មានហោរាណាអាច មើលនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនោះបានទេ ប្រសិនបើគាត់ជាហោរា គាត់នឹងឃើញរឿង ដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់មិនឃើញរឿងដូចគ្នាទេ នោះបង្ហាញថាមានអ្វីខុស។ ដោយសារតែ...

121 អ្នកនិយាយថា “អូ មែនហើយ ខ្ញុំអាចយកវាមកវិញបាន។” បាឡាក់ បាឡាម ក៏ដូច្នោះដែរ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព្រះបានកំណត់អត្តសញ្ញាណម៉ូសេ។

ហើយបន្ទាប់មកតើអ្វីជាភស្តុតាង? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយគាត់បានព្យាយាមសម្រេចចិត្តដ៏ស្អាតស្អំរបស់ព្រះ “កុំទៅ។ កុំព្យាយាម—ដាក់បណ្តាសាអ្វីដែលខ្ញុំ បានប្រទានពរ។ ពួកគេគឺជាប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ។”

ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ? ពីដំបូង បាឡាមមិនចូលចិត្តពួកគេទេ។ អូ...តើមានបា ឡាមប៉ុន្មាននាក់នៅលើពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ! គាត់មិនចូលចិត្តក្រុមនោះតាំងពី ដំបូង។

122 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលការសម្រេចចិត្តដ៏ស្អាត-ស្អំរបស់ព្រះថា

“កុំទៅ” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ជំនួសឱ្យការធ្វើវា វាជាជឿនដដែលដូចការអ៊ិន ដូចជាការ ក្លា គាត់ច្រណែន ហើយគាត់—គាត់ចង់បាន ហេតុផលដែលត្រូវទៅ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។

123 សូមកត់សម្គាល់ ទីស្នាក់ការកណ្តាលនិកាយរបស់គាត់ បន្ទាប់ពីគាត់បានបញ្ជូនត្រឡប់មកវិញ បាននិយាយថា “អត់ទេ កុំជឿថាខ្ញុំនឹងចុះទៅ។ កុំជឿថាខ្ញុំនឹងមានអ្វីទាក់ទងនឹងពួកគេ។ ខ្ញុំនឹងមិនជជែកជាមួយពួកគេទេ ព្រោះព្រះជាម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំថាពួកគេជារូស្តរបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំមិនជឿថាខ្ញុំនឹងទៅទេ។” បើគាត់នៅជាមួយរឿងនោះ!

ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ គាត់មិនចូលចិត្តពួកគេទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនមែនជាក្រុមរបស់គាត់ទេ។ ហើយអ្វីដែលមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងក្រុមរបស់គាត់ “មិនត្រឹមត្រូវទេ តាំងពីដំបូង។” ឃើញទេ? ហើយគាត់បានមើលមកពួកគេបាននិយាយថា “មានរឿងអាក្រក់មួយចំនួនដែលពួកគេបានធ្វើ។ ប្រាកដណាស់ព្រះដ៏បរិសុទ្ធនឹងដាក់បណ្តាសាមនុស្សបែបនោះ។ ពួកគេ—ពួកគេមិនចេះអក្សរ។ ពួកគេមិនបានទទួលការអប់រំដូចយើងទេ។ យើងជាមនុស្សឆ្លាតជាង។ អូ ពួកគេអះអាងថាបម្រើព្រះ ប៉ុន្តែ មើលពួកគេ តើពួកគេជាអ្វី? មួយក្រុម ហេតុអ្វី មួយក្រុមនៃទាសករ ភក់ដែលជនជាតិអេស៊ីបបណ្តេញចេញនៅទីនោះ។ ហេតុអ្វី ព្រះនឹងមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងក្រុមកខ្វក់បែបនេះទេ!”

124 គាត់បានបរាជ័យក្នុងការឃើញថ្មដែលវាយនិងពស់លង្ហិន ដែលជាបង្គោលភ្លើងនោះ។ គាត់បានព្យាយាមវិនិច្ឆ័យពួកគេពីទស្សនៈសីលធម៌។ គាត់មិនបានមើលឃើញការត្រាស់ហៅដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ព្រះទេ។ ដោយព្រះគុណ តាមរយៈការជ្រើសរើស ពួកគេនៅក្នុងជួរនោះ និងជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ចង់ដាក់បណ្តាសាពួកគេ ព្រះមានបន្ទូលថា “កុំធ្វើវា។ ពួកគេជារបស់ខ្ញុំ។ ទុកឱ្យពួកគេនៅតែគេចុះ។ កុំប៉ះពួកគេ។”

125 ឥឡូវនេះ បុរសនោះបានងាកត្រឡប់មកវិញ។ ឥឡូវនេះសូមមើលទីស្នាក់ការកណ្តាលនិកាយរបស់គាត់ ទោះបីជានៅពេលដែលគាត់ត្រឡប់មកវិញ។ ពួកគេបានបញ្ជូនក្រុមដែលមានឥទ្ធិពលជាង។ លើកនេះពួកគេប្រហែលជាមានខ្លះជំនួសឱ្យតែមនុស្សធម្មតា ពួកគេប្រហែលជាគ្រូពេទ្យនៃទេវភាពមកនៅពេលនេះ។ ពួកគេប្រហែលជាប៊ីស្សុព ឬប្រហែលជាប្រធានរដ្ឋ សម្រាប់ទាំងអស់គ្នា...ទ្រង់

បានបញ្ជូន—មួយ—ក្រុមល្អប្រសើរជាងមុន និង—ក្រុមដែលមានឥទ្ធិពលជាង
បន្តិច នរណាម្នាក់ដែលមានការអប់រំប្រសើរជាងមុនបន្តិច ហើយអាចដាក់ផែនការ
ឱ្យគាត់កាន់តែប្រសើរ អាចធ្វើឱ្យវាសមហេតុផល។

126 ឃើញទេ នោះជាអ្វីដែលកាអ៊ីនបានធ្វើ គាត់បានរំលឹកវិញ។ នោះហើយជាអ្វី
ដែលកូរ៉ាបានធ្វើ គាត់បានរំលឹកវិញ។ វាមិនមែនជាគាត់ទេ ហេតុផលនោះ។

“យើងបោះបង់ចោលហេតុផល។” យើងជឿព្រះ មិនថាមានអ្វីផ្សេងទៀត
និយាយទេ។ យើងជឿព្រះ។ យើងមិនហេតុផលអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលទេ។ អ្នក
មិនអាចរកហេតុផលជាមួយវាបានទេ។ អ្នកត្រូវតែទទួលយកវាដោយសេចក្តី
ជំនឿ។ ហើយអ្វីដែលអ្នកដឹង អ្នកមិនចាំបាច់រំលឹកវិញទេ។ ខ្ញុំមិនដឹងថា
ទ្រង់ធ្វើវាដោយរបៀបណា ខ្ញុំគ្រាន់តែជឿថាទ្រង់ធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនដឹងថាទ្រង់នឹងរក្សា
ការសន្យានោះដោយរបៀបណា ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ខ្ញុំជឿវា។ ខ្ញុំ
ទទួលយកវាដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋានដែលខ្ញុំជឿថាវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ អ្នកមិនអាចទៅជាមួយវាបានទេ។” ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំ
នឹងទទួលវាដោយរបៀបណាទេ ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “និយាយវា។”

ខ្ញុំចាំថាគ្រូគង្វាលបាទីស្ទរបស់ខ្ញុំបានប្រាប់ខ្ញុំថា “ហេតុអ្វី ប៊ីលលី អ្នកនឹង
អធិប្បាយទៅកាន់តំណែងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ហេតុអ្វី អ្នកគិតថានរណាម្នាក់នឹងឮ
រឿងបែបនេះ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។”

“តើអ្នកនឹងទៅដោយរបៀបណា ជាមួយនឹងការអប់រំថ្នាក់ទីប្រាំពីរ អធិស្ឋាន
សម្រាប់ស្តេច និងអធិប្បាយជុំវិញពិភពលោក?”

127 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណា ប៉ុន្តែទ្រង់មាន
បន្ទូលដូច្នោះ ហើយវាល្អគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ខ្ញុំ។” ឃើញទេ? “គាត់និយាយដូច្នោះ។
ខ្ញុំមិនដឹងថាវានឹងកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេចទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាមនុស្សនៅក្នុងពិភពអប់រំដ៏អស្ចារ្យនេះ
ដែលអ្នកនឹងឈរជើងនឹង លើប្រធានបទនៃការព្យាបាលដទៃវិភាពនេះជាដើម
តើអ្នកគិតថាពួកគេនឹងជឿទេ?”

128 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាមិនមែនសម្រាប់ខ្ញុំទេដែលដឹងថាពួកគេជឿឬអត់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំគឺដើម្បីផ្សព្វផ្សាយវា។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងនៅជាមួយខ្ញុំ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលវានឹងធ្វើ។”

ហើយវាត្រូវបានធ្វើដូចអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងធ្វើ។ “ដំបូង ចាប់ផ្តើមរបស់ពួកគេ បន្ទាប់មកវានឹងកើតឡើងដែលអ្នកនឹងដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តរបស់ពួកគេ។” ហើយខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកអំពីវា ហើយវាបានកើតឡើងតាមរបៀបនោះ។ តើវាធ្វើវាដោយរបៀបណា? ខ្ញុំនៅតែមិនដឹងថាវាធ្វើយ៉ាងម៉េចទេ។ វាមិនមែនជាកិច្ចការរបស់ខ្ញុំទេ របៀបដែលវាត្រូវបានធ្វើ វាទើបតែរួចរាល់។

129 តើនរណាអាចពន្យល់នៅពេលដែលព្រះបានប្រាប់អេលីយ៉ាថា “ឡើងទៅទីនោះហើយអង្គុយនៅលើភ្នំ ហើយខ្ញុំនឹងចិញ្ចឹមអ្នក។ ខ្ញុំបានតែងតាំង—ក្អែកដើម្បីចិញ្ចឹមអ្នក?” តើសត្វក្អែកអាចយកនំប៉័ងមួយដុំនិងបំណែក—ត្រីមួយដុំដុតនំហើយនាំវាទៅហោរាដោយរបៀបណា? នោះលើសពីអ្វីដែលខ្ញុំអាចពន្យល់បាន។ ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកអាច ឬគ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់គឺចាំបាច់។ គាត់បានធ្វើវា ហើយនោះជាសេចក្តីពិតរបស់វា។

របៀបដែលទ្រង់ធ្វើវា ខ្ញុំមិនដឹងទេ វាមិនមែនជារឿងរបស់ខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ របៀបដែលទ្រង់បានបង្កើតផែនដី ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ តើទ្រង់បានចាត់ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់យ៉ាងណា ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ របៀបដែលទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ តើទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ ហ្នឹងហើយ។ តើទ្រង់សង្គ្រោះអ្នកដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ តើទ្រង់ព្យាបាលខ្ញុំដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានធ្វើវា។ ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយទ្រង់រក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

ឥឡូវនេះ បាទ្យាមគួរតែដឹងរឿងនោះ ហើយគាត់ដឹងច្បាស់ជាង។

130 សូមកត់សម្គាល់ ក្រុមដែលមានឥទ្ធិពលនេះ កាន់តែប្រសើរឡើង ហើយអ្វីដែលប្រសើរជាងនេះ? ពួកគេមានអំណោយល្អជាង។ ហើយមិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណោះ ពួកគេអាចផ្តល់ប្រាក់បន្ថែមទៀតដល់គាត់ ហើយពួកគេអាចធ្វើបាន ផ្តល់ឱ្យគាត់នូវតំណែងប្រសើរជាងមុន។ “ឥឡូវនេះ ក្រៅពីអ្នកដឹកនាំធម្មតានៅក្នុងអង្គការ

យើងនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាអភិបាលស្រុក។ ឃើញទេ? នោះ យើងនឹង—យើងនឹងធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែរត់ក្រុមមនុស្សនោះចេញពីទីនោះ ឃើញទេ ហើយបញ្ឈប់វា។” អូ ពួកគេបានផ្តល់ឱ្យគាត់នូវតំណែងដ៏អស្ចារ្យមួយ។ បាននិយាយថា “អ្នកកាន់តែបានពរ...” បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំអាចផ្សព្វផ្សាយពីអ្នក។” រកមើលកន្លែងដែលគាត់ទទួលបានពាក្យរបស់គាត់ពី ប្រមុខនៃប្រទេស។

131 តើលោកម៉ូសេបានព្រះបន្ទូលរបស់គាត់មកពីណា? ស្តេចនៃស្ថានសួគ៌។ មួយគឺជាព្រះបន្ទូលនៃការសន្យារបស់ព្រះ: “ខ្ញុំនឹងនាំអ្នកទៅកាន់ទឹកដីសន្យា ហើយគ្មានអ្នកណាឈរនៅមុខអ្នកឡើយ។ អញនឹងបញ្ជូនស្នែងទៅពីមុខឯង ហើយដេញវាចេញ ពីស្តាំទៅឆ្វេង។ ហើយអ្នកនឹងយកទឹកដី។ ខ្ញុំបានសន្យា... ខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យអ្នករួចហើយ។ បន្ត យកវា កាន់កាប់វា វាជារបស់អ្នក។” ហើយឥឡូវនេះ ឃើញទេ នោះហើយជាអ្នកដែលម៉ូសេកំពុងស្តាប់។ ហើយបុរសម្នាក់នេះបានស្តាប់រហូតដល់មានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់ដែលគាត់ច្រណែន ដូច្នេះហើយគាត់បានទៅឯមេខាងសាសនារបស់គាត់។ ឃើញទេ?

132 ចំណាំ ទីតាំងប្រសើរជាងមុន។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងថាខ្ញុំអាចផ្សព្វផ្សាយអ្នកបានទេ? ខ្ញុំនឹងផ្សព្វផ្សាយអ្នកទៅកន្លែងប្រសើរជាងមុន។ ខ្ញុំនឹងធ្វើបន្ថែមទៀតសម្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងដំឡើងប្រាក់ឈ្នួលរបស់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវប្រាក់ខែប្រសើរជាងមុន។” ហើយនៅពេលដែលគាត់បានផ្តល់ឱ្យគាត់នូវការទាំងអស់នេះ វាបានធ្វើឱ្យគាត់ងងឹតភ្នែក។

133 តើមានបាឡាមប៉ុន្មាននាក់នៅលើពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ ថាដោយទីតាំងល្អប្រសើរជាងមុន ក្រុមជំនុំល្អប្រសើរជាងមុន ការសន្យានៃអ្វីមួយ! នៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់បើកភ្នែកមើលព្រះបន្ទូល និងកិច្ចការរបស់ព្រះ... ហើយបុរសល្អនោះដែលមានឥទ្ធិពល នឹងចាប់ផ្តើមជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ហើយគាត់មានក្រុមជំនុំល្អ។ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់ ដែលជាបទគម្ពីរនិងជាវិធីតែមួយគត់ក្នុងបទគម្ពីរដើម្បីជ្រមុជទឹក។ ហើយនៅពេលដែលវាត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់ ហើយនិកាយដឹងថាពួកគេនឹងបាត់បង់គាត់នៅពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើមនោះ ពួកគេផ្តល់ឱ្យគាត់នូវទីតាំងល្អប្រសើរជាងមុននិងការផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ឃើញទេ បាឡាមចាស់ ជាថ្មីម្តងទៀត

គ្រាន់តែដូចជាវានៅដើមដំបូង។

134 ឥឡូវនេះ បុរសដែលអានព្រះគម្ពីរនោះ គាត់មិនអាចអានវាបានទេ លុះត្រាតែ គាត់ឃើញថានោះជាសេចក្តីពិត។ គ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយប្រើចំណងជើងនៃ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” វា ជាគោលលទ្ធិកាតូលិក ហើយមិនមែនជាគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរទេ។ គ្មាននរណា ម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ឬបរិយស្តាបន្ទាប់ពីការស្លាប់ របស់សាវ័កចុងក្រោយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ព្រះវិហារកាតូលិកបានចាប់ផ្តើមបែបនោះ ហើយពួកគេ ផ្សេងទៀតមករវា។ ហើយអ្នកដឹកនាំណាដែលអង្គុយក្នុងការសិក្សារបស់គាត់ ហើយនឹងមើលនោះ ដឹងថានោះជាការពិត ប៉ុន្តែសម្រាប់ប្រជាប្រិយភាព ដើម្បីកាន់ តំណែងរបស់គាត់ គិតបានល្អជាងក្នុងចំណោមប្រជាជន គាត់សម្របសម្រួល។

“មែនហើយ” អ្នកនិយាយថា “ព្រះបានប្រទានពរដល់គាត់។”

135 ប្រាកដណាស់ ពួកគេខ្លះបានទទួលអំណោយទាននៃការព្យាបាល ពួកគេខ្លះ មានយុទ្ធនាការដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយវាជូតមុខរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេទទួលបាន ចម្លើយដូចគ្នាពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលអ្នកឬបុរសផ្សេងទៀតនឹងទទួលបាន ព្រះ មិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

136 បាទ្យាម គិតចង់បានសម្រាប់តំណែងប្រសើរជាងមុន។ ឥឡូវនេះមើល នៅពេលដែលក្រុមល្អជាងនោះត្រឡប់មកវិញ ចំពោះមុខ...បាទ្យាម នៅទីនេះ បានយកអត្ថបទក្លែងក្លាយ។ ឃើញទេ? គាត់បាននិយាយថា...ក្រុម—ក្រុមល្អ ប្រសើរជាងមុនត្រឡប់មកវិញ គាត់—គាត់គួរតែនិយាយថា “ចេញពីវត្តមាន របស់ខ្ញុំទៅ! ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទៅចុះ! នេះជាព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់។” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ អំណោយទាន និងការចង់ក្លាយជាបុរស ពេញនិយម!

137 អូ របៀបដែលពួកគេចូលចិត្តធ្វើវា! “យើងនឹងបញ្ជូនអ្នកទៅទូទាំង ពិភពលោក។ យើងនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវយន្តហោះពិសេសមួយ។ យើងនឹងឧបត្ថម្ភ ការប្រជុំរបស់អ្នកគ្រប់ទីកន្លែង ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែ...” អូ អត់ទេ។ អូ-ហ្វ។ ឃើញទេ?

យើងដឹងពីអ្វីដែលព្រះបន្ទូលនិយាយ។ យើងដឹងពីអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល។ យើងនឹងនៅជាមួយរឿងនោះ ដោយជំនួយរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ? មិនថាការសន្យាប្រភេទណាទេ ហើយអ្នកអាចចំណាយច្រើនប៉ុណ្ណាទៀត និងរបៀបជាច្រើនបែបនេះ បែបនោះ ឬផ្សេងទៀតដែលអ្នកអាច—អ្នកអាចផលិតបាន យើងចង់បានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ ដំបូង។

“មែនហើយ ក្រុមជំនុំបាននិយាយថា ‘នោះជាទីពីរ។’”

យើងចង់បានអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូលនៅដើមដំបូង។ “ហើយអ្វីដែលប៉ុន្តែមទៅក្នុងវាឬដកចេញពីវា សូម្បីតែឈ្មោះរបស់អ្នកនឹងត្រូវដកចេញពីសៀវភៅជីវិតដើម្បីប៉ុន្តែមកទៅក្នុងវា ឬយកពាក្យមួយចេញពីវា។” យើងចង់បានអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល មិនមែនជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបាននិយាយ អ្វីដែលបណ្ឌិត ចូនបាននិយាយ អ្វីដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនិយាយនោះទេ។ យើងចង់បានអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល ជាអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយ។

138 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងរកឃើញបាឡាម ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ។ ហើយមនុស្សជាច្រើននៃមនុស្សទាំងនោះចាប់ផ្តើមចេញ ហើយត្រូវបានតែងតាំងឡើងដោយព្រះ ហើយនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងរឿងជាច្រើន ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ការពិតពេញលេញពួកគេនឹងមិនធ្វើវាទេ។

139 សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ ក្នុងនាមជាហោរារបស់ព្រះ គាត់មិនគួរត្រូវបានចាប់នៅក្នុងក្រុមបែបនេះឡើយ តាំងពីចាប់ផ្តើមដំបូង។ គាត់មិនគួរទៅជាមួយពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែ មើល សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ប្រជាប្រិយភាព ឃើញទេ សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការរបស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ស្នាក់នៅពេញមួយយប់ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមម្តងទៀត។” ឃើញទេ “ខ្ញុំនឹងព្យាយាមម្តងទៀត”? តើអ្នកចង់ព្យាយាមម្តងទៀតដើម្បីអ្វី?

140 ព្រះបានប្រាប់គាត់រួចហើយពីអ្វីដែលត្រូវនិយាយ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រាប់ពួកគេថាអ្នកមិនទៅទេ។” នោះជាព្រះបន្ទូលដើមរបស់ទ្រង់។ “ខ្ញុំមិនទៅទេ។ ហើយកុំទៅ។ កុំដាក់បណ្តាសាអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រទានពរ។” ឥឡូវនេះមើលពីរបៀបដែលវាតបតមកលើគាត់ បន្ទាប់ពីមួយរយៈ។ ឃើញទេ? ហើយវានឹង រាល់ពេល។ នៅពេលដែលព្រះមានបន្ទូលអ្វី ទ្រង់មានន័យអញ្ចឹងមែន។ ទ្រង់មិនផ្លាស់ប្តូរគំនិត

អំពីវាទេ។ ទ្រង់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ មិនថានរណាម្នាក់និយាយអ្វីទេ ទ្រង់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលនោះ។

141 ឥឡូវនេះ បាឡាមគួរតែដឹងច្បាស់ជាងនេះ។ គាត់គួរតែដកខ្លួនចេញពី ក្រុមហ៊ុនបែបនេះ។ ប៉ុន្តែពួកគេទាំងអស់ជាអំណោយល្អនិងការសន្យារបស់ស្តេច នេះបាននិយាយថា “អ្នកដឹងថាខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំជាប៊ីស្ស៊ុន។ ខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំ ចង់បាន ហើយខ្ញុំនឹងផ្សព្វផ្សាយពីអ្នក ប្រសិនបើអ្នកនឹងមកធ្វើវាសម្រាប់ខ្ញុំ។”

ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ថា “កុំធ្វើវា។”

142 ប៉ុន្តែបាឡាមបាននិយាយថា “អ្នក អ្នកស្នាក់នៅពេញមួយយប់ ហើយខ្ញុំនឹង —ខ្ញុំនឹងព្យាយាមម្តងទៀត។”

ឃើញទេ គាត់មានព្រះបន្ទូល។ អ្នកមិនចាំបាច់ប្រកែកទៀតទេអំពីវា។ ព្រះ បានមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ជាមួយនឹងក្រុមបែបនេះ ពួកគេតែងតែប្រាប់ឱ្យអ្នកចេញពី ឆន្ទៈរបស់ព្រះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ។

143 មានក្រុមមួយមកជួបហោរា មានពេលមួយឈ្មោះយ៉ូប។ ពួកគេមិនអាច និយាយគាត់ចេញបានទេ។ គាត់បានឃើញនិមិត្ត។ គាត់ដឹងពីអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។

បាឡាមបានឃើញនិមិត្ត ហើយនៅតែមិននៅជាមួយវា។

144 មិនថាក្រុមជំនុំរបស់គាត់បាននិយាយថា “អូ យ៉ូប អ្នកគួរតែធ្វើវិបបនេះ អ្នក គួរតែធ្វើវិបបនោះ។” សូម្បីតែប្រពន្ធរបស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកនិយាយ ដូចជាមនុស្សល្ងង់។” ឃើញទេ? “ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូល។ ខ្ញុំដឹងពី អ្វីដែលទ្រង់បានទាមទារ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។” ឃើញទេ គាត់បាន នៅជាមួយអ្វីដែលព្រះបានប្រាប់គាត់។

145 សូមកត់សម្គាល់ បាឡាមប្រើអត្ថបទក្លែងក្លាយនេះសម្រាប់មនសិការរបស់ គាត់។ ឃើញទេ? គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងស្វែងរក។ ខ្ញុំ នឹងព្យាយាមម្តងទៀត។” ឥឡូវនេះ មានកន្លែងដែលអ្នកមក ជាទីពីរ។ តើយប់ នេះយើងមានបាឡាមប៉ុន្មាននាក់ ដែលចូលចិត្តប្រើអត្ថបទក្លែងក្លាយនៃម៉ាថាយ ២៨:១៩ សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការរបស់ពួកគេ? តើមានប៉ុន្មាននាក់ចង់ ប្រើម៉ាឡាគី៤សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការរបស់ពួកគេ? តើមានមនុស្ស ប៉ុន្មាននាក់ចង់ប្រើលូកា ១៧:៣០ សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការ? តើមាន

មនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចង់ប្រើរបស់ទាំងនេះ ប៉ុន្តែ “ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាពួកគេ លាយឡំគ្នានៅលើនោះ?”

146 ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះបាឡាមកំពុងព្យាយាមនិយាយថា “ប្រហែលជាព្រះ បានលាយបញ្ចូលគ្នា។ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមម្តងទៀត មើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តរបស់អ្នក។ សូមកត់សម្គាល់ បាឡាមបានប្រើអត្ថបទ ក្លែងក្លាយនេះសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ ព្រោះ តាមពិត គាត់ចង់បានលុយនោះ។ គាត់ចង់បានឥស្សរជននោះ។ គាត់ចង់បាន វា។ គាត់ចង់បានការងារនោះ។ គាត់ចង់បានតំណែងនោះ ត្រូវបានគេសម្លឹងមើល ដូចជាវេជ្ជបណ្ឌិត *ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ*។ ដូច្នោះគាត់—គាត់—គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ នឹងព្យាយាមម្តងទៀត។”

147 អូ នៅបាឡាមនៅលើពិភពលោកយប់នេះ តំណែងសន្យា ប្រជាប្រិយភាព! អូ ខ្ញុំអើយ! ពួកគេស្តីកមនសិការរបស់ពួកគេដោយសារពួកគេ។ ដោយសារតែ និកាយរបស់ពួកគេ ពួកគេនិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកធ្វើ *ដូច្នោះ* អ្នកចេញទៅ។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកជាមនុស្សល្អ ហើយយើងស្រឡាញ់អ្នក” ហើយគាត់ជាមនុស្សល្អ “យើងស្រឡាញ់អ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចអធិប្បាយបានទេ។ គោលលទ្ធិ—របស់ យើងនិយាយថាអ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះបានទេ។ វេជ្ជបណ្ឌិត *ដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ* បាន និយាយថានេះជាវិធីរបស់វា។ ឥឡូវនេះអ្នកត្រូវតែជឿតាមវិធីនេះ ប្រសិនបើអ្នក នៅជាមួយយើង។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានការលំបាក ខ្ញុំនឹង មើលប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាចឱ្យអ្នកបានដំឡើងឋានៈ ប្រហែលជាផ្លាស់ប្តូរព្រះវិហារ។” អូ បាឡាមអើយ! ពេលអ្នកដឹងពីឆន្ទៈរបស់ព្រះ អ្នកធ្វើវា! ព្រះនឹងមិនផ្លាស់ប្តូរគំនិត របស់ទ្រង់ទេ។ ទេ។

148 អ្វីមួយដែលគាត់អាចឆ្លងកាត់ សេចក្តីពិត សម្រាប់បេសកកម្មរបស់គាត់។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងព្យាយាមម្តងទៀត។” សូម កត់សម្គាល់បាឡាមនៅទីនោះ។

149 ដូច្នោះសូមចាំថា ពេលគាត់មកយប់ទីពីរ ជាមួយនឹងភាពល្បីល្បាញដ៏អស្ចារ្យ នេះ មានមនសិការរបស់គាត់វិលនិងស្លឹករួចហើយ ព្រះអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ទៅ។ ឥឡូវនេះ ព្រះមិនដែលផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ប្រទានឱ្យគាត់នូវឆន្ទៈ របស់ទ្រង់។ “បន្ទាប់មក។” ប៉ុន្តែគាត់បានរកឃើញថាវាដឹងមិនដំណើរការទេ។

150 ព្រះបានជ្រាបនូវអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់បាឡាម។ ទោះបីគាត់ជាហោរាក៏ដោយ ទ្រង់ដឹងថាគាត់ស្អប់ពួកគេ ហើយគាត់—ហើយគាត់គ្រាន់តែ...គាត់—គាត់នឹងចង់ដាក់បណ្តាសាពួកគេទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ថាកុំធ្វើវា ប៉ុន្តែគាត់មក ចង់ធ្វើវាម្តងទៀត ដូច្នេះព្រះអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ទៅមុខ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទៅចុះ។” ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។

151 សូមកត់សម្គាល់ វាគឺជាបំណងប្រាថ្នារបស់គាត់ក្នុងការដាក់បណ្តាសាពួកគេ។ មនុស្សដែលគាត់ចាត់ថ្នាក់ថាជាអ្នកនិយមជ្រុល គាត់ចង់ដាក់បណ្តាសាពួកគេ។ គាត់ចង់បានតំណែង។ គាត់មិនចង់បញ្ឆោតជាមួយពួកគេទេ ដូច្នេះគាត់គិតថាប្រសិនបើគាត់អាចធ្វើទង្វើតូចមួយនេះសម្រាប់ស្តេច នោះគាត់នឹងត្រូវបានតម្លឹងឋានៈ។ ព្រះមិនដែលផ្លាស់ប្តូរគំនិតឬព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។

ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់គាត់ នៃចិត្តរបស់អ្នក។ ទ្រង់បានសន្យា។ អ្នកដឹងទេ? ទ្រង់បានសន្យាថានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់អ្នក។ ហើយសូមឱ្យបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកក្លាយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ សូមឱ្យបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកជាព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់ មិនត្រូវតាមបំណងរបស់អ្នកឡើយ។ ព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់! ប្រសិនបើទ្រង់...អ្នកសុំទ្រង់សម្រាប់អ្វីមួយ ទ្រង់មិនផ្តល់ឱ្យអ្នកទេ និយាយថា “សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់។ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលល្អ។”

152 សូមក្រឡេកមើលសូម្បីតែស្តេចហេសេគា នៅពេលដែលទ្រង់បានបញ្ជូនហោរានោះមកដល់គាត់ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ ហើយមានបន្ទូលថា “ដាក់ផ្ទះរបស់អ្នកឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់។ អ្នកនឹងស្លាប់។”

ហេសេគាបែរមុខទៅជញ្ជាំង ហើយយំយ៉ាងជូរចត់ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់ពិចារណាទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំបានដើរនៅចំពោះទ្រង់ដោយចិត្តល្អឥតខ្ចោះ។ ទូលបង្គំចង់ឱ្យទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យទូលបង្គំរស់នៅដប់ប្រាំឆ្នាំទៀត។”

153 “ត្រូវហើយ។” ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់ហោរាថា “ត្រឡប់ទៅប្រាប់គាត់ថា ខ្ញុំបានឮគាត់។”

ហើយតើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បាននាំមកនូវភាពអាម៉ាស់ដល់ប្រជាជាតិ
ទាំងមូល។ គាត់បានដុតកំហឹងរបស់ព្រះរហូតដល់ទ្រង់នឹងសម្លាប់គាត់។
ហ្នឹងហើយ។ អ្នកដឹងទេ។ ឈប់ជឿលើព្រះ។ វានឹងប្រសើរជាងនៅលើ បោះចោល
ប្រទេសជាតិ ស្តេច និងអ្វីៗទាំងអស់ ប្រសិនបើគាត់បានបន្ត ហើយយករឿងដំបូង
របស់ព្រះមកគាត់។

ប៉ុន្តែវាមើលទៅពិបាកសម្រាប់ហោរា នៅពេលដែលហោរាត្រូវត្រឡប់ទៅ
និយាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទៅកាន់គាត់ បន្ទាប់ពីគាត់បានប្រាប់គាត់។ ប៉ុន្តែព្រះ
ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទៅមុខ។” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វានាំមកនូវភាពអាម៉ាស់មួយ។

154 តើបាទ្បាមបានធ្វើអ្វីខ្លះ? បន្ទាប់ពីដឹងពីព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ហើយគាត់
នៅតែតស៊ូ គាត់នឹងធ្វើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ហើយតើវាបានធ្វើអ្វី? ចំណាំ។
ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់ជ្រាបពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់
គាត់។

155 អ្នកដឹងទេ ថូម៉ាស មានពេលមួយគាត់ស្ទើរតែមិនជឿ។ ទេ គាត់—គាត់បាន
និយាយថា “ខ្ញុំមិនអាចជឿបានទេ។ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចយកដែរបស់ខ្ញុំទៅជាប់នឹង
ទ្រង់ ដាក់វានៅក្នុងប្រហោងដែកគោលនៃព្រះហស្តទ្រង់ អញ្ចឹង ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹង
ជឿវា។”

គាត់បាននិយាយថា “មកទីនេះ ថូម៉ាស។ ឃើញទេ? ឥឡូវដាក់ដែរបស់អ្នក
នៅទីនេះ។”

ឥឡូវនេះ អូ ថូម៉ាសបាននិយាយឥឡូវនេះ “វាជាព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំនិងជាព្រះ
របស់ខ្ញុំ។”

156 បាននិយាយថា “បាទ អ្នកបានឃើញ ហើយឥឡូវនេះអ្នកជឿវា។ តើអ្វាស់
របស់ពួកគេប៉ុណ្ណា ដែលមិនបានឃើញហើយនៅតែជឿ!”

ពេលខ្លះមនុស្សនឹងមិនទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ លុះត្រាតែពួកគេនិយាយ
ភាសាដទៃ។ ខ្ញុំជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ ប្រាកដណាស់។ ទ្រង់ជាព្រះដ៏
ល្អ ទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែមិនថាអ្នកនិយាយ
ភាសាដទៃច្រើនប៉ុណ្ណា ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូលនេះ អ្នកខុសទោះយ៉ាងណា
ក៏ដោយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ អ្នកមិនចូលទៅដោយនិយាយភាសាដទៃទេ។

អ្នកចូលទៅដោយរក្សាគ្រប់ព្រះបន្ទូល។ នោះជាកស្ថាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅពេលដែលអ្នកជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ?

157 ខ្ញុំជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកអាចត្រូវបានប្រោស ដូចខ្ញុំបាន និយាយនៅព្រឹកនេះ រហូតដល់អ្នកនិយាយភាសាថ្មី។ ខ្ញុំមាន ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ហើយខ្ញុំ ដឹងថាវាជាសេចក្តីពិត។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាការពិត។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាទីសំគាល់ទេ អ្នកថាអ្នកគឺជាកូនដែលព្រះបានជ្រើសរើស។ ឃើញទេ? អត់ទេ ពិតណាស់។ ទ្រង់ មិនដែលមានបន្ទូល...

“មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំហើយនិយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ តើទូលបង្គំ មិនបានទាយ ហើយធ្វើការអស្ចារ្យទាំងអស់នេះក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេឬ?’ ទ្រង់នឹង និយាយថា ‘ចូរចាកចេញពីខ្ញុំទៅ អ្នកដែលប្រព្រឹត្តអំពើទុច្ចរិត ខ្ញុំមិនដែលស្គាល់ អ្នកទេ។’”

158 អ្នកនិយាយភាសាដទៃ ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធមិនទទួលបុណ្យជម្រុជទឹក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ? មានអ្វីមួយខុសនៅកន្លែងណាមួយ។ បាទ ពិតណាស់ របស់ទាំងនោះ បទបញ្ជាណាមួយដែលព្រះប្រទាន។ មានអ្វីខុស។ គ្រាន់តែស្វែងរកមនសិការរបស់អ្នក ហើយមើលអ្វី—សូមមើលអ្វីដែលព្រះគម្ពីរ បាននិយាយ។ បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងខ្លះដែលនរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជម្រុជទឹក ក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ឃើញទេ? វាមិននៅ ទីនោះទេ។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ពេលខ្លះសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់មនសិការរបស់ អ្នក អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ...”

អ្នកនិយាយថា “ព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់ស្រ្តីអំពីរបៀបដែលពួកគេត្រូវធ្វើ មិន ស្លៀកខោខ្លីនិងរបស់របរផ្សេងៗ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ ត្រួតង្វាលបាននិយាយថា...” ដូច្នេះពួកគេយកវិធីងាយស្រួល។

159 ពួកគេដឹងពីអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលអំពីវានៅទីនេះ។ ឃើញទេ? ប្រាកដ ណាស់ ព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។

ដូច្នេះពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេចង់ធ្វើវា យ៉ាងណាក៏ដោយ ឃើញទេ? ពួកគេ ព្យាយាមរកលេស។ “មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាវាប្រសើរជាង។ វា—វាមិនមែន...ខ្យល់ មិនបក់ទេ...” បាទ។

ប៉ុន្តែព្រះបានមានបន្ទូលសម្រាប់បុរសឱ្យស្ងៀកពាក់ខុសពីស្ត្រី។ “ប្រសិនបើ ស្ត្រីស្ងៀកសម្ងៀកបំពាក់របស់បុរស វាជាការគួរស្អប់ខ្ពើមនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រទ្រង់។” ដូច្នេះវាមិនត្រឹមត្រូវទេ បាទ ហើយអ្នកមិនគួរធ្វើវាទេ។ ទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ វា ខុសហើយ។

160 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ពួកគេព្យាយាមរកលេសថា “ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើ រឿងនេះ។” ខ្ញុំមិននិយាយថាទ្រង់មិនបានធ្វើទេ ប៉ុន្តែ មើលចុះ វាមិនមែនជាឆន្ទៈដ៏ ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ទេ។ វាត្រូវតែជាឆន្ទៈអនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់។ អ្នកឃើញទេថាវា នឹងធ្វើអ្វី? វានឹងបំពុលក្រុមទាំងមូល។ វាបានបំពុលជំរុំទាំងអស់។

161 សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ ព្រះមិនដែលធ្លាក់ប្តូរគំនិត ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះដ៏ល្អ ហើយទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបំណងប្រាថ្នានៃចិត្តរបស់ អ្នក ទោះបីជាវាប្រឆាំងនឹងឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ក៏ដោយ។ តើអ្នកជឿទេ?

មើល ព្រះបានប្រាប់ម៉ូសេថា “អ្នកទៅទីនោះ” ហោរាដែលបានចាក់ប្រេងតាំង នេះ។ បាននិយាយថា “ចុះទៅទីនោះហើយនិយាយទៅកាន់ថ្មនោះ។” វាត្រូវបាន វាយរួចហើយ។

162 ម៉ូសេបានចុះទៅទីនោះដោយកំហឹងរបស់គាត់ លើកដំបូង ហើយបាន និយាយថា “អ្នកប្រឆាំង តើយើងត្រូវយកទឹកពីថ្មនេះឬ?” ហើយវាយថ្ម។ ទឹកមិន មកទេ។ គាត់បានវាយវាម្តងទៀត វាមក។ វាជាការប្រឆាំងនឹងឆន្ទៈរបស់ព្រះ។ វាបានបំបែកផែនការទាំងអស់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ព្រះគ្រីស្ទត្រូវវាយជាលើកទីពីរ។ ឃើញទេ? ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានគេវាយម្តង។ វាបានបំបែកផែនការទាំងមូល។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់ប្រទានឱ្យគាត់នូវឆន្ទៈរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មក គាត់បាននិយាយថា “ឃើញទេ យើងមានទឹកសម្រាប់អ្នក។ មែនហើយ ខ្ញុំបាននាំវាមកសម្រាប់អ្នក ក្រុមប្រឆាំង!”

163 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “មកទីនេះម៉ូសេ។ មកទីនេះ។ ឡើងមកទីនេះ...អ្នក ធ្លាប់ជាអ្នកបម្រើដ៏ស្មោះត្រង់។” (ដូចជាស្ត្រីដែលមានស្បែកជើងកែងខ្ពស់ “អ្នក បានឡើង” ឃើញទេ។) “មើលពីលើ។ ឃើញទឹកដ៏សន្យាទេ?”

“ឱព្រះអម្ចាស់!”

“ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចទៅទេ។ អ្នកបានយកឆន្ទៈអនុញ្ញាតរបស់ខ្ញុំចុះនៅទីនេះនៅ ថ្ម។ អ្នកបានលើកតម្កើងខ្លួនឯង ឃើញទេ មិនមែនខ្ញុំទេ។ អ្នកបានញែកខ្លួនអ្នកជា

បរិសុទ្ធ។ អ្នកមិនបានញែកខ្ញុំជាបរិសុទ្ធទេ។ អ្នកមិនបានរក្សាពាក្យដើមរបស់ខ្ញុំទេ អ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ។” យ៉ាងណាក៏ដោយ ទឹកបានមក។

អ្នកអាចដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ហើយពួកគេបានជាសះស្បើយ។ អ្នកអាចទាយ ឬនិយាយភាសាដទៃ។ ប៉ុន្តែ រឿងនោះគឺ រក្សាព្រះបន្ទូលដើមរបស់ទ្រង់! ព្រះមិន ផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ មិត្តអើយ។ អ្នកត្រូវតែរក្សាបេសកកម្មរបស់ទ្រង់ ឆន្ទៈ របស់ទ្រង់។

“អូ មែនហើយ នោះគឺសម្រាប់ពួកសិស្ស។”

164 ទ្រង់មិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ ប្រសិនបើទ្រង់នៅតែមានសិស្ស នោះគឺជាបេសកកម្ម ដដែល។ “ចូរអ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងលោកិយទាំងមូលហើយផ្សាយដំណឹងល្អ។ ទី សំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។” វាមិនដែលផ្លាស់ប្តូរទេ។ ទ្រង់មិន អាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។

ឥឡូវនេះ អ្នកអាចនិយាយបានថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាមិនមែនសម្រាប់ថ្ងៃនេះ ទេ។” អូ បាទ្យាមអើយ! អ្នកឃើញទេ? ឃើញទេ ព្រះមិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ ទ្រង់នៅ ដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

165 សូមក្រឡេកមើលពួកបាទ្យាមនៅថ្ងៃនេះ។ “អូ ខ្ញុំដឹងហើយ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពួកគេបានជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ប៉ុន្តែ មើល មនុស្សទាំងអស់...”

ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលប្រជាជនបានធ្វើទេ។ “គ្មានឈ្មោះផ្សេងទៀតនៅក្រោម ស្ថានសួគ៌ដែលបានផ្តល់ឱ្យក្នុងចំណោមមនុស្សដែលអ្នកអាចបានសង្គ្រោះទេ។” “គ្មានការផ្តាច់បាបទេ មានតែតាមរយៈព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។” អ្វី តើអ្នកល្អប៉ុណ្ណា អ្នកធ្វើអ្វី ដែលមិនមានរឿងមួយត្រូវធ្វើជាមួយវា។ វាជាព្រះបន្ទូល ដើមរបស់ព្រះ អ្នកត្រូវតែនៅជាមួយនោះ។ វ៉េ! ត្រូវហើយ។

166 “ការគោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នោះប្រសើរជាងយញ្ញបូជាទៅទៀត។” អ្នកចាំថាពេលសូលត្រឡប់មកវិញ។

167 បាទ្យាមមានអំណោយទាននៃសេចក្តីជំនឿ ហើយអាចប្រើវាទៅល្អឥតខ្ចោះ ជាព្រះបន្ទូលដើមរបស់ព្រះ។

បុរសជាច្រើននៅទីវាលសព្វថ្ងៃនេះ ជាមួយនឹងអំណោយទាននៃការព្យាបាល អាចធ្វើរឿងដូចគ្នា។ បុរសជាច្រើននៅទីនេះ មនុស្សនិយាយភាសាដទៃ មនុស្ស

ទាយ អំណោយមួយ អាចប្រើវាសម្រាប់ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនធ្វើវាទេ។ ពួកគេយក...ហើយព្រះប្រទានពរពួកគេ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ទទួលបានឆន្ទៈអនុញ្ញាត។ ប៉ុន្តែសម្រាប់ប្រជាប្រិយភាព និងភាពរីករាយ ផលប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួន បានលក់សិទ្ធិពីកំណើតរបស់ពួកគេ ដូចដែលអេសាវបានធ្វើ ឃើញទេលក់ទៅអង្គការមួយ។ លក់ចេញ ដូចជាបាទ្យាមបានធ្វើ។ ឃើញទេ?

ដូច្នេះមនុស្សជាច្រើនកំពុងធ្វើរឿងដូចគ្នា។ យើងដឹងថាត្រូវហើយ។ ពួកគេលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់ពួកគេ។ ហ៊ី! ស្រ្តីដែលប្រកាសព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធស្លៀកខោខ្លី មនុស្សដែលអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេនៅក្នុងវេទិកា ស្រ្តីសក់ខ្លីនៅលើវេទិកាលាបមុខរបស់ពួកគេ ជាមួយនឹងសម្លៀកបំពាក់បែបសាសនា។ ការជំពប់ដួលដំធំបំផុតដែលក្រុមជំនុំមិនធ្លាប់មាន។

168 បើចង់ដឹងថានៅក្នុងអំណាចនយោបាយ តើសម័យណានៅក្នុងសម័យនគរនោះ សូមមើលកន្លែងដែលជនជាតិយូដានៅ។ សូមមើលពីរបៀបដែលជនជាតិយូដា ពីព្រោះពួកគេជាប្រជាជាតិមួយ។ បើចង់ដឹងថាប្រជាជាតិកំពុងឈរនៅទីណា សូមមើលជនជាតិយូដា។

បើចង់ដឹងថាក្រុមជំនុំកំពុងឈរនៅឯណា សូមមើលស្រ្តី។ មើលសីលធម៌ក្នុងចំណោមស្រ្តី ព្រោះនាងជាតំណាងនៃក្រុមជំនុំ។ នៅពេលដែលអ្នកឃើញការបំពុលក្នុងចំណោមស្រ្តី អ្នករកឃើញការបំពុលនៅក្នុងព្រះវិហារ។ អ្វីដែលនាងក្លាយជា យេសេបិលលាប-ពណ៌ គឺពិតជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានក្លាយជា។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះជាការពិត ហើយអ្នកដឹងហើយ។ ឃើញទេ? បើអ្នកចង់ដឹងថាព្រះវិហារនៅឯណា សូមមើលសីលធម៌ក្នុងចំណោមស្រ្តីរបស់អ្នក។ ពីព្រោះ នាងគឺជាក្រុមជំនុំគឺជាស្រ្តី។

បើចង់ដឹងពីស្ថានភាពជាតិ សូមមើលជនជាតិយូដា។

169 សូមកត់សម្គាល់ ដូចដែលព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់បាទ្យាម បន្ទាប់ពីគាត់បានពួករសម្រេចចិត្តដ៏ពិត ព្រះបន្ទូល “កុំទៅ។” មែនហើយ ទ្រង់បានប្រាប់គាត់បន្ទាប់ពីទ្រង់បានឃើញនៅក្នុង—ក្នុងចិត្តរបស់គាត់ អ្វីដែលត្រូវធ្វើ ទ្រង់ប្រទានព្រះហឫទ័យអនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់ឱ្យគាត់ ដូច្នេះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទៅ។”

170 ហើយអ្នកអាចធ្វើរឿងដូចគ្នា។ បើអ្នកមិនចង់ដើរក្នុងសេចក្តីពិត អ្នកអាចទៅ—មានព័ន្ធកិច្ចដ៏អស្ចារ្យ។ ប្រាកដណាស់ អ្នកអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុង

ទទួលយកឆន្ទៈរបស់ទ្រង់។ អ្នកកំពុងដើរលើព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យអ្នករីកចម្រើន ប្រាកដណាស់។ នេះ...

ដូចជាទ្រង់បានធ្វើចំពោះបាឡាម។ គាត់គឺជាអ្នកជោគជ័យ ប៉ុន្តែគាត់មិនអាចដាក់បណ្តាសាមនុស្សទាំងនោះបានទេ។ គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។ ព្រោះរាល់ពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើមដាក់បណ្តាសា គាត់ប្រសិទ្ធិពូរ។ ឃើញទេ គាត់មិនអាចធ្វើបានទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់ទទួលបានភាពរុងរឿងនៅក្នុងសមិទ្ធិផលរបស់គាត់ គាត់បានបង្រៀនមនុស្សទាំងនោះតាមរយៈបាឡាមឱ្យប្រព្រឹត្តអំពើធិតក្បត់។ គាត់បាននាំចូលទៅក្នុងជំរុំអ៊ីស្រាអែល ហើយរៀបការជាមួយពួកគេបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី យើងទាំងអស់គ្នាគឺតែមួយ។ ហេតុអ្វី អ្នកបានថ្វាយបង្គំព្រះដូចគ្នា។ យើងមានហោរាម្នាក់នៅទីនេះ ហើយអ្នកមានហោរាម្នាក់នៅទីនោះ។ ហើយយើងមានយញ្ញបូជាដូចគ្នា ព្រះយេហូវ៉ាដូចគ្នានឹងបុព្វបុរសរបស់យើង។ ឥឡូវនេះ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកទាំងអស់គ្នាមិនមកចូលរួមជាមួយយើង?”

ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “កុំចូលរួមក្នុងចំណោមអ្នកមិនជឿ។ កុំទឹមនឹមជាមួយពួកគេ។ បើគេមិនជឿទេ ចូរនៅឲ្យឆ្ងាយពីគេ។” ឃើញទេ? “ចេញមក ញែកចេញ” ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា “ហើយខ្ញុំនឹងទទួលអ្នក។” ឃើញទេ? “កុំប៉ះរបស់មិនស្អាតរបស់ពួកគេ។” ហ្នឹងហើយ។ ភាពកខ្វក់របស់ពួកគេប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល និងអ្វីៗដូចនោះ ចូរនៅឲ្យឆ្ងាយពីវា។ កុំស្តាប់វា។

171 ហើយនៅទីនេះយើងដឹងថាបាឡាមបានចុះទៅទីនោះ ហើយគាត់ចាប់ផ្តើមបង្រៀនប្រជាជន ហើយគាត់មានកំហុស។ ហើយគាត់—គាត់រត់តាមផ្លូវរបស់បាឡាម របៀបដែលគាត់ធ្វើ ហើយបង្រៀនបាឡាម ហើយកូនចៅអ៊ីស្រាអែលបានធិតក្បត់។ ហើយគ្រោះកាចបានវាយប្រហារប្រជាជាតិអ៊ីស្រាអែល ប្រជាជន ហើយពួកគេរាប់ពាន់នាក់បានស្លាប់ក្នុងមួយថ្ងៃ។

ខណៈពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នានៅទីនោះ នៅមុខអាសនៈរបស់ព្រះដោយអធិស្ឋាន នៅទីនេះមានបុរសជនជាតិអ៊ីស្រាអែលម្នាក់ជាមួយស្ត្រីជនជាតិម៉ាខានម្នាក់ ស្ត្រីនិកាយម្នាក់ ហើយបានចូលទៅក្នុងតង់។ ហើយកូនប្រុសរបស់បូជាចារ្យបានដើរទៅទីនោះ ហើយយកដាវមកសម្លាប់ពួកគេទាំងពីរ។ ហើយនោះនៅតែជាក់ហឹងរបស់ព្រះ។ អ្នកដឹងថានោះជាបទគម្ពីរ។ ត្រូវទេ? ឃើញទេ?

172 ប៉ុន្តែតើមានអ្វីកើតឡើង? បាឡាម គាត់បានជោគជ័យក្នុងការធ្វើឱ្យ

អ៊ីស្រាអែលចុះខ្សោយ។ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានធ្វើឱ្យជំរុំរបស់ពួកគេចុះខ្សោយ។ ព្រះបានអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ទៅ ហើយធ្វើឱ្យជំរុំរបស់ពួកគេចុះខ្សោយ ហើយវាបានបំពុលជំរុំទាំងមូល។

ហើយនៅពេលដែលគោលលទ្ធិខ្លះចាប់ផ្តើម នោះមិនមែនជាសេចក្តីពិតក្នុងព្រះគម្ពីរទេ វាបំពុលជំរុំទាំងមូល។ មាននរណាម្នាក់លើកឡើងជាមួយនឹងគំនិតផ្សេង ដូចជាក្បា ហើយនិយាយថា ‘មែនហើយ រឿងនេះ រឿងនោះ និងរឿងផ្សេងទៀត ហើយខ្ញុំមានគំនិតផ្សេង’ វាបំពុលជំរុំទាំងមូល។ ហើយនោះជាអ្វីដែលបានកើតឡើងក្នុងជំរុំព្រះវិហារទាំងមូលនៅថ្ងៃនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

173 ការបង្រៀនដូចដែលគាត់បានធ្វើ ធ្វើឱ្យជំរុំទាំងមូលចុះខ្សោយសម្រាប់ការដេស-បានា ការបង្ហាញព្រះបន្ទូល។ ពេលទៅដល់ការដេស-បានា ពេលនោះ ជំរុំចុះខ្សោយ។ ពួកគេត្រឡប់មកវិញ។ ពួកគេបានទៅភ្លាមៗបន្ទាប់ពី...

សូមចាំថា ពួកគេបានបរិភោគអាហាររបស់ទេវតា។ ពួកគេមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ រាល់យប់ បានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ហើយពួកគេបរិភោគអាហារ។ ពួកគេដឹកពីថ្ម។ ពួកគេបានធ្វើទាំងអស់ បានឃើញការអស្ចារ្យ។ ពួកគេបានមើលលោកម៉ូសេ ហើយបានឃើញពាក្យរបស់គាត់ បានឃើញការព្យាករណ៍របស់គាត់ អ្វីគ្រប់យ៉ាង។

ហើយទីបំផុតនៅពេលដែលពួកគេបានស្តាប់គ្រូក្លែងក្លាយនេះ ចូលមកក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយបង្រៀនខុស គាត់បានធ្វើឱ្យជំរុំចុះខ្សោយ ហើយបានរីកចម្រើនដោយសារវា។

គាត់ប្រហែលជាបានសាងសង់អគារតម្លៃរាប់លានដុល្លារ។ គាត់ប្រហែលជាមាននិកាយដ៏អស្ចារ្យ។ គាត់ប្រហែលជាបានបន្ថែមរាប់ពាន់ដងលើរាប់ពាន់ ហើយបានធ្វើការដ៏អស្ចារ្យ និងកិច្ចការដ៏អស្ចារ្យ ហើយជាហោរា។ នោះមិនអីទេ ប៉ុន្តែដរាបណាវាមិនមែនជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ អ្នកគួរតែនៅឱ្យឆ្ងាយពីវា។

ព្រះមិនផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។ នៅត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលនឹងចេញមកនៅទីបញ្ចប់ ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលដោយព្រះបន្ទូល។ ‘អ្នកណាដែលដកពាក្យមួយចេញពីវា ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅវា!’ វាត្រូវតែនៅ ព្រះបន្ទូលនោះ។

174 ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ នៅពេលដែលការសាកល្បង ព្រះបន្ទូលបានមកដល់ នៅពេលដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់ហើយបានឃើញការ ប្រឆាំងដ៏អស្ចារ្យ ការប្រឆាំងដ៏ធំបំផុតដែលពួកគេធ្លាប់ឃើញ ជនជាតិអាម៉ាលែកគឺ —មានទំហំដប់ដង។ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងមើលទៅដូចជាកណ្តូប។ របង របស់ពួកគេ ឬទីក្រុងរបស់ពួកគេមានជញ្ជាំងរហូតដល់ពួកគេអាចរត់ប្រណាំងរទេះ នៅជុំវិញវាបាន រទេះពីរ ដែលពិបាកតាម ដែលពួកគេអាចដើរជុំវិញជញ្ជាំង ឃើញ ទេ ទីក្រុងរបស់ពួកគេ។ ហេតុអ្វី លំពែងរបស់ពួកគេវែងៗ។ ហើយពួកគេដោយក្ស។ ហេតុអ្វី យើងមើលទៅដូចជាសត្វកណ្តូប។ យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។”

ហើយមានបុរសពីរនាក់ឈរលើព្រះបន្ទូលនោះ គឺកាលែបនិងយ៉ូស្វ បាន និយាយថា “ចាំបន្តិច! អ្នកពីរលាននាក់បិទមាត់បន្តិច។ យើងមានច្រើនជាងអាច ធ្វើបាន។ ឃើញទេ យើងលើសពីការប្រកួតសម្រាប់ពួកគេ។”

តើពួកគេផ្អែកលើអ្វី? ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវទឹកដី។ វាជារបស់អ្នក។” ហើយនៅទីនោះពួកគេបានឈរ។ ប៉ុន្តែប្រជាជនបានរៀបការ ក្នុងចំណោមរឿងផ្សេងទៀត និងគ្រប់ប្រភេទនៃសាសនានិងពិធីសាសនា ក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយពួកគេគ្រាន់តែទន់ខ្សោយ រង្វេងស្មារតី មិនដឹងថាផ្លូវមួយ ណាត្រូវរងកានិងអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ហ្នឹងហើយ។ មានការសាកល្បងព្រះបន្ទូល។

175 ប៉ុន្តែ ទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យអ្នកធ្វើ អនុញ្ញាតឱ្យឆន្ទៈរបស់អ្នក ឆន្ទៈអនុញ្ញាត ដោយ ដឹងថា... អ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ទ្រង់ជ្រាបវា។

អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ វា មិនរំខានខ្ញុំទេ។ ព្រះប្រទានពរខ្ញុំជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ខ្ញុំច្រៀងដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំរាំ នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំ...” ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាត។ ទៅមុខទៀត។ ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី?

176 “ខ្ញុំស្លៀកខោខ្លី ហើយខ្ញុំធ្វើវែបវនៈ។ វាមិនរំខានខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំដឹងថាជំនឿរបស់ខ្ញុំ គឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ មិនមែននៅក្នុងអ្វីដែលខ្ញុំពាក់នោះទេ។”

ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាមានអ្វីមួយចំពោះវា។ ឃើញទេ? តើអ្នកនឹង ធ្វើអ្វី? អ្នកនឹងធ្វើឱ្យមានការជំពប់ដួល ដូចជាបាឡាមបានធ្វើនៅចំពោះមុខស្រ្តី ដទៃទៀត។ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីចំពោះក្មេងស្រីវ័យក្មេងរបស់អ្នក? អ្នកនឹងមានក្រុមវិបី តតាស ហ្នឹងហើយ ក្រុមជេសេបិលលាបមុខខ្លះ។ ឃើញទេ?

177 ប៉ុន្តែព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នករីកចម្រើន។ “ហេតុអ្វី ទ្រង់ប្រទានពរដល់ខ្ញុំ?” ខ្ញុំមិនសង្ឃឹមទេ។ ទ្រង់បានប្រទានពរដល់បាឡាមផងដែរ។ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់ទ្រង់នឹងធ្វើ។ អ្នកកំពុងដើរតាមឆន្ទៈអនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាឆន្ទៈដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ទេ។ ព្រះមិនផ្តល់ផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ ព្រោះទ្រង់ប្រទានពរអ្នក។

ទ្រង់បានប្រទានពរដល់អ៊ីស្រាអែលនៅទីនោះអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ប្រពន្ធដែលបានរៀបការ ចិញ្ចឹមគ្រួសារ ថើបកូនៗ ថ្វាយមួយភាគដប់របស់ពួកគេ រស់នៅទីនោះ។ ហើយព្រះបានប្រទានពរដល់ពួកគេនៅទីរហោស្ថាន ចិញ្ចឹមពួកគេជាមួយនំម៉ាណា ជាបន្តបន្ទាប់។ ហើយពួកគេម្នាក់ៗត្រូវរីនាស ព្រោះពួកគេមិនដែលរក្សាភាពដើមរបស់ទ្រង់ អនុញ្ញាត...ឆន្ទៈដើមរបស់ទ្រង់ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ពួកគេបានយកផ្លូវដែលទ្រង់អនុញ្ញាត។

178 ទៅចុះ ប៉ុន្តែអ្នកចាំទេ ពេលពួកគេចាកចេញពីកាដេស ពួកគេមិនដែលធ្វើដំណើរឆ្ងាយទេ។ ពួកគេគ្រាន់តែដើរជុំវិញក្នុងទីរហោស្ថាន។ កន្លែងណា ពួកគេអាចចេញទៅក្រៅ ក្នុងរយៈពេលពីរថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ ពួកគេអាចនៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ ពួកគេបានធ្វើដំណើរសែសិបឆ្នាំ ហើយពួកគេម្នាក់ៗបានស្លាប់ ប៉ុន្តែយ៉ូស្វេនិងកាលែប ជាអ្នកដែលនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលដើម។

179 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ជួយយើងផង។ ព្រះមិនផ្តល់ផ្លាស់ប្តូរឆន្ទៈរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់មិនផ្តល់ផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់អ្នក។

ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានប្រទានពរដល់បាឡាម។ ហើយតើគាត់បានធ្វើអ្វីនៅទីនោះ? គាត់បានបំពុលជំរុំទាំងមូល។ ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែស្ថិតនៅលើអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ទ្រង់មិនដែលផ្តល់ផ្លាស់ប្តូរផែនការដើមរបស់ទ្រង់ទេ។

180 ឥឡូវនេះសូមក្រឡេកមើលបាឡាមនៅថ្ងៃនេះ នៅក្នុងទីវាល តើអ្នកនឹង។ គ្រាន់តែមើលជុំវិញ។ ការរីកចម្រើន និងយាយភាសាដទៃ ប្រាកដណាស់ ការប្រើអំណោយទានរបស់ព្រះដើម្បីទទួលបាន អ្វីគ្រប់យ៉ាង ប្រាកដ។ ប៉ុន្តែវាធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំទាំងមូលរបស់ព្រះស្នេហាគ្រោកជាមួយនឹងការបង្រៀនពុករលួយរបស់ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ។

ម្នាក់និយាយមកខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកធ្វើការនេះដើម្បីអ្វី? តើអ្នកធ្វើការនោះដើម្បីអ្វី?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមិនជឿថានោះជាការពិតទេឬ?”

181 “អូ បាទ។ ប៉ុន្តែ” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងយ៉ាងម៉េចទេ? នោះមិនមែនជា រឿងរបស់អ្នកទេ។ អ្នកត្រូវអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ ពួកគេជឿថាអ្នកជាហោរា។ ហេតុអ្វី អ្នកអាចបង្រៀនពួកគេជាស្រ្តី ហើយពួកគេជាបុរសពីរបៀបធ្វើរបបនេះ របបនោះ ឬអ្វីផ្សេងទៀត។”

“តើអ្នកអាចបង្រៀនពិធីគណិតដល់ពួកគេដោយរបៀបណា នៅពេលដែល ពួកគេមិនបានរៀន អេប៊ីស៊ី របស់ពួកគេ? ហ្នា? ហ្នា? តើអ្នកអាចបង្រៀនពួកគេ ដោយរបៀបណា នៅពេលដែលពួកគេមិនបានសូម្បីតែចូលរបបមសិក្សារបស់ ពួកគេផង?” ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែត្រឡប់មកវិញហើយចាប់ផ្តើមកន្លែងដែលអ្នក បានចាប់ផ្តើម ឬកន្លែងដែលអ្នកចាកចេញ ហើយយកគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

182 គ្រាន់តែមើលវានៅក្នុងវាលនៅថ្ងៃនេះ។ នៅពេលដែលបាឡាមបានរៀបការ នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ព្រះ ជាស្រីពេស្យា រៀបការជាមួយស្រីពេស្យាចូលទៅក្នុង ព្រះវិហាររបស់ព្រះ គ្រូក្លែងក្លាយទាំងនេះនៅថ្ងៃនេះកំពុងព្យាយាមប្រាប់អ្នក។ ពួកគេនឹងរៀបការជាមួយគ្រប់អង្គការទាំងនេះ និងមនុស្សទាំងនេះចូលទៅក្នុង ស្រីពេស្យាចាស់នៃវិវរណៈ ១៧។ គោលលទ្ធិបាឡាមរបស់ពួកគេនឹងកើតឡើង នៅថ្ងៃនេះ ហើយនិយាយថា “យើងដូចគ្នាដែរ។ យើងទាំងអស់គ្នាជាគ្រីស្ទាន។” ហើយបូជាចារូនិងសម្តេចប៉ាប និងអ្វីក៏ដោយ ទាំងអស់សម្របសម្រួលនិងធ្វើ រឿងនេះ។

183 គ្រូអធិប្បាយបាននិយាយថា...សូម្បីតែខ្ញុំស្គាល់គ្រូអធិប្បាយពេនទីកុស្ត ពួកគេទាំងអស់ បានចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះផ្តល់សញ្ញាមូល។ ដែលមានន័យថា អាស តូរ៉េត “ព្រះ-ច័ន្ទ” ដែលជាក្រដាសខ្យស្ទើរ។ និយាយថា “បិទភ្នែកហើយយកវា ទៅ ប្រសិនបើវាប៉ះពាល់ដល់មនសិការរបស់អ្នក។” បិទភ្នែករបស់អ្នក? វិលជុំ តើ វាមានន័យយ៉ាងណា? យើងកំពុងយករូបកាយដែលខូច ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខូច មិនមែនជាព្រះច័ន្ទរាងមូលទេ អាសតូរ៉េត ដែលមាំវិបានជំនួស។ ហើយកូស៊ីរ៉ូម៉ាំង នៅតែមានរាងមូល សម្រាប់ច័ន្ទ-ព្រះ ជាព្រះស្រីមិនមែនជាព្រះទេ។ យើងមានកូស៊ី ដែលខូច ប្រាកដណាស់។ អូ!

184 ដូច្នេះឥឡូវនេះស្រីពេស្យាដ៏អស្ចារ្យនៃវិវរណៈ ១៧ គ្រូបាឡាមទាំងនេះ ជាមួយនឹងគោលលទ្ធិមិនពិតរបស់ពួកគេ កំពុងរៀបការជាមួយក្រុមជំនុំចូលទៅ

ក្នុងភាពញើញើ។ មើលនៅពេលដែលវាមកដល់ការបង្ហាញនៅពេលបញ្ចប់ សូម ក្រឡេកមើលចំណុចខ្សោយរបស់វាឥឡូវនេះ។ ប្រាំបួនរយជាងនិងអង្គការផ្សេងៗ គ្នា មួយទាញផ្លូវមួយ និងមួយទាញមួយទៀត។ គ្មានការរូបរួមក្នុងចំណោមពួកគេ ទេ។ ហើយពួកគេកំពុងព្យាយាមនាំមកនូវការរូបរួម មិនគាំទ្រដោយព្រះបន្ទូល របស់ព្រះ ផែនការដើមរបស់ព្រះ។ ពួកគេកំពុងទទួលយកវាដោយនយោបាយនិង អង្គការមួយ។

ព្រះមិនធ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់នៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្ថានសួគ៌និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំ នឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។” ហ្នឹងហើយ។ ទ្រង់គង់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដើម របស់ទ្រង់។ អូ ខ្ញុំអើយ!

185 ទោះបីជាពួកគេនៅតែរំកិលញែកប្រឆាំងនឹងវា ដូចជាពួកគេបានធ្វើ ហើយ គ្រាន់តែ...មានរឿងតែមួយគត់ដែលត្រូវធ្វើ។ ទ្រង់នឹងមិនធ្លាស់ប្តូរវាទេ។ គ្រាន់តែ ជឿ។ ពីព្រោះ ទាំងផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នឹង មិនរលាយបាត់ឡើយ។ ឃើញទេ?

186 តើអ្នកឃើញកន្លែងដែលអ្នករៀបការទេ? សូមមើលនយោបាយនិងអ្វីៗ របៀបដែលពួកគេព្យាយាមចូលរួមព្រះវិហារជាមួយគ្នាដោយនយោបាយនៅក្នុង ព្រះវិហារ? យើងមិនត្រូវបានចូលរួមជាមួយព្រះគ្រីស្ទដោយនយោបាយទេ។

យើងត្រូវបានចូលរួមជាមួយក្រុមជំនុំ ទៅកាន់ព្រះគ្រីស្ទ ដោយពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយរបៀបដែលអ្នកដឹងពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺដោយសារព្រះវិញ្ញាណនៅក្នុងអ្នកកំណត់រាល់ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះថាជាសេចក្តីពិត។ ហ្នឹងហើយ។ “ដ្បិតអ្នកណាដែលយកពាក្យមួយ ចេញពីវា ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅវា នោះចំណែករបស់គាត់នឹងត្រូវដកចេញពី សៀវភៅជីវិត។”

187 ប៉ុន្តែ “ទ្រង់បានចម្រើនឡើង” អ្នកប្រាប់។ អ្នកមិនអាចជឿដោយភាព រុងរឿងបានទេ។ អ្នកមិនអាចវិនិច្ឆ័យព្រះដោយភាពរុងរឿងបានទេ។ ពិភពលោក រីកចម្រើន។ បាទ្យាមបានរីកចម្រើនដោយសារវា។

ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយ អ្នកវិនិច្ឆ័យព្រះដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់រក្សា

ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយសម្គាល់វាជាការពិត។ ដូច្នោះ មិត្តអើយ ចូរចាំថា ដរាបណាអ្នកនៅរស់ តើអ្នកមិនដែលភ្លេចរឿងនេះទេ៖ ព្រះមិនផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ ទ្រង់ទេ។ យ៉ាងណាក៏ដោយ ទ្រង់នឹងប្រទានពរ។ ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកធ្វើតាម ព្រះហឫទ័យអនុញ្ញាតរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងមិនផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់នឹងមិនផ្លាស់ប្តូរផែនការរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់នឹងមិនផ្លាស់ប្តូរព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់សម្រាប់អ្នកទេ។ អត់ទេ បាទ។

អ្នកត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរ។ អ្នកមិនអាចមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដើម្បីផ្គុំផ្គង បទពិសោធន៍របស់អ្នកបានទេ អ្នកត្រូវតែមានបទពិសោធន៍របស់អ្នកដើម្បីផ្គុំផ្គង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ? នោះជាវិធីដែលអ្នកមាន...

អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំជាមនុស្សល្អ។ ព្រះធ្វើនេះ ធ្វើនោះ ឬរៀងទៀត។” ប៉ុន្តែតើអ្នករក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ? “អូ មែនហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក ថាមិនមែនគ្រាន់តែ... ទេ។” មិនអីទេ មានអ្វីខុសនៅកន្លែងណាមួយ។ ព្រះនឹង... ត្រូវហើយ ទ្រង់នឹងចម្រើនអ្នក។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នករីកចម្រើន...

188 និកាយកំពុងរីកចម្រើនទៅអ្នកណាដែលមិនមានវា! ពួកគេបានពង្រាយតង់ របស់ពួកគេ ព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងនៅទូទាំងប្រទេស។ ពួកគេ ជាអ្នកមាន ហើយលុយហូរចូល ហើយសមាជិកមកពីគ្រប់ទិសទី។ តើព្រះគម្ពីរ មិនបានចែងថា “មាននៅក្នុងនាង សូម្បីតែទ្រព្យសម្បត្តិនៃលោកិយ និងសូម្បីតែ ព្រលឹងមនុស្ស” និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងស្រីពេស្យាចាស់នេះ ដែលជាម្តាយនៃរឿងទាំងមូល នយោបាយ និងអង្គការ?

189 ប៉ុន្តែក្រុមតូចរបស់ព្រះគឺជាកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ ផ្តោតលើព្រះបន្ទូលនោះ។ សូមឲ្យព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌រក្សាអ្នកឲ្យមានស្ថេរភាពនៅទីនោះ។ សូមអ្នកកុំ ផ្លាស់ប្តូរពីព្រះបន្ទូលនោះឡើយ។

អ្នកអាចបានពរ អ្នកអាច...ព្រះអាចព្យាបាលអ្នកដ៏ងងឹតរបស់អ្នក។ ទ្រង់អាច ព្យាបាលកូនឈឺរបស់អ្នក។ ទ្រង់អាចព្យាបាលប្តីរបស់អ្នក ប្រពន្ធរបស់អ្នក។ ទ្រង់អាចព្យាបាលម្តាយរបស់អ្នក នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ អ្នកអាចលោតនៅ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ហើយរាំឡើងចុះ។

សូមចាំថា ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្សសុចរិត និងអ្នកអយុត្តិធម៌ គឺដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគ្រាប់ពូជនោះត្រូវបានដាក់នៅទីនោះ វាត្រូវបានតែងតាំង

ឬមិនអញ្ចឹងវាមិនត្រូវបានតែងតាំង។ ហើយប្រសិនបើវាត្រូវបានតែងតាំង វាអាច...ប្រសិនបើវាជាស្រូវសាលី វាត្រូវតែបង្កើតផលស្រូវសាលី។ ប្រសិនបើវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាត្រូវតែបង្កើតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ នោះវាមិនមែនទេ។ ឃើញទេ? អ្នកយល់បានទេឥឡូវនេះ?

190 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ នៅទីនេះខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំនឹងឈប់នៅម៉ោងប្រាំបួន ហើយនៅទីនេះគឺ ម៉ែនាទីទៀតដល់ម៉ោងដប់។ មនុស្សជាច្រើននៃអ្នក ផ្លូវដីវែងឆ្ងាយដែលត្រូវទៅ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយមូលហេតុដែលខ្ញុំទុកអ្នកបែបនេះមិនមែនដោយសារខ្ញុំចង់ធ្វើបាបអ្នកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយអ្វីដែលខ្ញុំដឹងខ្ញុំមិនទុកអ្វីនៅខាងក្រោយទេ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីការពិត។

191 ចេញនៅក្នុងការប្រជុំដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំទៅ អ្នកមិនដែលឮខ្ញុំអធិប្បាយសារទាំងនេះទេ។ អត់ទេ ខ្ញុំបានសន្យានឹងអ្នកថានឹងមករោងឧបោសថនេះ។ នេះជាកន្លែងដែលខ្ញុំអធិប្បាយសាររបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានបីបួនបន្ថែមទៀតនៅទីនេះ ដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានមកខ្ញុំ ខ្ញុំមានបទគម្ពីរនៅលើវា ថាខ្ញុំនឹងមិនហ៊ានអធិប្បាយវានៅកន្លែងផ្សេងទេ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ។ នេះគឺជាកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានចាប់ផ្តើមមកពី។ ហើយហេតុដល់ព្រះផ្លាស់ប្តូរវា ខ្ញុំកំពុងនៅទីនេះហើយនាំវាចេញនៅទីនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

នៅខាងក្រៅនៅក្នុងការប្រជុំ ខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ និងអ្វីៗដូចនោះ ហើយនៅម្ខាង និយាយអ្វីជាអង្វែងមូល ដើម្បីឱ្យចៀមព្យា។ ពួកគេដឹងថាវាកំពុងនិយាយអំពីអ្វី។ បើមិនដូច្នោះទេ វាគ្រាន់តែជានុយនៅលើទំពាក់ អ្នកឃើញទេ។ ខ្ញុំបង្ហាញទីសម្គាល់—នៃការព្យាយាមបង្ហាញថាព្រះជ្រាប ក្នុងការយល់ដឹង ហើយស្គាល់ចិត្តមនុស្ស ហើយធ្វើការទាំងនេះ។ នោះជាអំណោយទានផ្សាយដំណឹងល្អគ្រាន់តែដើម្បីជំរុញមនុស្ស។

រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង គឺខ្សែអាត់ធ្លាក់ចូលក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ។ ប្រសិនបើគាត់ជាចៀម គាត់មកជាមួយវា។ បើគាត់ជាពពែ គាត់ទាត់កាសែតចេញ។ អូ-ហូ។ ប្រងប្រុសបេនប្រាយអាននិយាយថា “ហើយអ្នកក៏ដូចគ្នាដែរ។”—អេដ។ អ្នកឃើញទេ នោះហើយជា...“ហើយអ្នកផងដែរ” ត្រូវហើយ បិន។ ហ្នឹង ហ្នឹងហើយ។ បិនមានបទពិសោធន៍ខ្លះ។ ត្រូវហើយ។ មែនហើយ ត្រឹមត្រូវហើយ។

192 តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬដែលថាអ្នកជាប្រសព្វទ្រង់? តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬ? យើងធ្លាប់ច្រៀងចម្រៀងពោធិ៍កុស្ត ជាយូរមកហើយ ដូចជា:

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ
 ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវ តើខ្ញុំនឹងនៅឯណា?
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ។

អូ ខ្ញុំសប្បាយចិត្តតាំងពីព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ
 ខ្ញុំសប្បាយចិត្តតាំងពីព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ
 ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវ តើខ្ញុំនឹងនៅឯណា?
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ចាប់តាំងពីព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ។

ខ្ញុំបានស្រែកតាំងពីព្រះអម្ចាស់នាំខ្ញុំចេញ
 ខ្ញុំបានស្រែកតាំងពីព្រះអម្ចាស់នាំខ្ញុំចេញ
 ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវ អូ តើខ្ញុំនឹង
 នៅឯណា?
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ។

ថ្វាយសិរីរុងរឿង! តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬ?

តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេ...

តោះច្រៀងវា។

តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំអ្នក
 ចេញ?
 តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេឬដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំអ្នក
 ចេញ?
 ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវ អូ តើខ្ញុំនឹង
 នៅឯណា?
 ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ។
 មែនហើយ ខ្ញុំបានច្រៀងតាំងពីព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ
 ខ្ញុំបានច្រៀងតាំងពីព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ

ប្រសិនបើវាមិនមែនសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវ អូ តើខ្ញុំនឹង
នៅឯណា?

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលព្រះអម្ចាស់បាននាំខ្ញុំចេញ។

តើអ្នកមិនរីករាយនឹងវាទេឬ? បន្ទាប់មកយើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ។ ស្គាល់បទ
ហ្នឹងទេ?

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ វាជាពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត
មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាភ្លឺ
បំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
អូ ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

តើអ្នកមិនចូលចិត្តវាទេឬ? តោះច្រៀងម្តងទៀត។

យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ វាជាពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត
មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាភ្លឺ
បំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
អូ ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

វាជាព្រះអាទិត្យ!

អ្នករាល់គ្នាជាពួកបរិសុទ្ធនៃពន្លឺ
ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ
សេចក្តីពិតនិងសេចក្តីមេត្តាករុណានៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់
ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃ...

ឥឡូវនេះសូមលើកដៃឡើងនៅពេលយើងច្រៀងវា។

អូ យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺនេះ វាជាពន្លឺដ៏ស្រស់ស្អាត
វាមកដល់កន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តា
ករុណាភ្លឺ
បំភ្លឺជុំវិញយើងទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ
ព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃលោកិយ។

ចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក។

អូ វាមកដល់កន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តា
ករុណាក្តី។

តើអ្នកមិនរីករាយទេឬអ្នកជាកូននៃពន្លឺ? ព្រះរាជបុត្រាគង់នៅ។

...នៅជុំវិញយើងទាំងថ្ងៃទាំងយប់

“កុមារតូចៗអើយ ចូរស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។”

អូ យើងនឹងដើរក្នុងពន្លឺ វាពិរោះណាស់...(ការបង្ហាញ
ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។)

មកកន្លែងដែលដំណាក់ទឹកសន្សើមនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាក្តី
គ្រាន់តែភ្លឺនៅជុំវិញយើងទាំងថ្ងៃទាំងយប់
វាគឺជាព្រះយេស៊ូវ ជាពន្លឺនៃព្រះបន្ទូល។

តើអ្នកទាំងអស់គ្នាជឿទេ?

យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

អូ យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
សូមឱ្យអ្នកទាំងនោះបដិសេធមិនច្រៀង
អ្នកណាមិនដែលស្គាល់ព្រះរបស់យើង
ប៉ុន្តែកូនរបស់ស្តេចស្ថានសួគ៌
ហើយប៉ុន្តែជាកូនរបស់ស្តេចស្ថានសួគ៌
ហើយអាចនិយាយពីក្តីអំណររបស់ពួកគេនៅបរទេស
អាចនិយាយពីក្តីអំណររបស់ពួកគេនៅបរទេស។

ដ្បិតយើងកំពុងដើរ...(សិរីល្អ!)
ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
អូ យើងកំពុងដើរក្បួនឡើងទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

អូ យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន

អូ ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

193 យកកន្សែងដែលរបស់អ្នកចេញ។ យកកន្សែងដែលចេញ មួយនាទី។ ចូរថ្វាយ
ដង្វាយត្រូវដល់ព្រះអម្ចាស់។ វាមិនមែនជាកូរទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានយកកន្សែងដែលនិង
របស់ប៉ុលចេញពីរាងកាយ ឃើញទេ។

អូ យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
អូ ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

អូ យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
អូ ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

194 អាម៉ែន! អូ តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? ខ្ញុំអាចស្រមៃថាពួក
បរិសុទ្ធចាស់ៗនៅទីនោះ មុននឹងចូលទៅក្នុងសៀករ៉ូម៉ាំងនៅទីនោះ ចាប់ផ្តើម
ដើរឡើងលើភ្នំនោះ អ្នកដឹងទេ ឡើងលើផ្លូវតូចនោះ ឡើងទៅក្នុងរូងតោ ដោយ
និយាយថា:

អូ យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

វាលនៃស៊ីយ៉ូនផ្តល់ទិន្នផល
ផ្អែមដ៏ពិសិដ្ឋមួយពាន់
មុនពេលយើងទៅដល់បល្ល័ង្កស្ថានសួគ៌
មុនពេលយើងទៅដល់បល្ល័ង្កស្ថានសួគ៌
ឬដើរតាមផ្លូវមាស

ឬដើរតាមផ្លូវមាស។

យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
វាស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

195 ធ្វើម្តងទៀតបន្ទាប់ពីខ្ញុំ:

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមសន្យាខ្លួនឯងម្តងទៀតចំពោះទ្រង់។ សូមសំអាតទូលបង្គំពីអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់។ សូមសំអាតទូលបង្គំចេញពីការសង្ស័យទាំងអស់នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ សូមឱ្យខ្ញុំ ពីបុណ្យអីស្វែរនេះ ក្លាយជាមនុស្សថ្មីនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ សូមឱ្យទូលបង្គំទ្រាំទ្រ ក្នុងចិត្តទូលបង្គំព្រះបន្ទូលទ្រង់។ សូមឱ្យវាជាចង្កៀងដល់ជើងខ្ញុំដែលនឹងបំភ្លឺផ្លូវរបស់ខ្ញុំ។ ចាប់ពីពេលនេះតទៅ ទូលបង្គំនឹងដើរតាមទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

យើងកំពុងដើរក្បួនទៅស៊ីយ៉ូន
អូ ស្រស់ស្អាត ស៊ីយ៉ូនដ៏ស្រស់ស្អាត
យើងកំពុងដើរឆ្ពោះទៅស៊ីយ៉ូន
ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ព្រះ។

196 តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? យើងបានសន្យាខ្លួនឯងម្តងទៀតដោយដឹងថានៅក្នុងចិត្តរបស់យើង យើងបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយបានរស់ឡើងវិញ។ តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកដោយសេចក្តីស្រឡាញ់មិនចេះស្លាប់។

ស្តាប់។ "ស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ដ្បិតអ្នកមិនអាចមិនចូលចិត្តបងប្អូនរបស់អ្នកដែលអ្នកឃើញទេ ហើយនិយាយថាអ្នកស្រឡាញ់ព្រះ ដែលអ្នកមិនបានឃើញ។" ឃើញទេ? ដូច្នោះគ្រាន់តែស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។

បន្ទាប់មក អ្នកបម្រើគ្នាទៅវិញទៅមក អ្នកបម្រើព្រះ។ តើវាត្រូវទេ? "ដូចដែលអ្នកបានធ្វើតិចតួចបំផុតនៃការទាំងនេះដែលមានអំណាចនៃការប្រោសលោះនៅក្នុងពួកគេ អ្នកបានធ្វើវាចំពោះខ្ញុំ។"

“តើយើងឃើញទ្រង់ត្រូវការនៅពេលណា? តើយើងទៅជួបទ្រង់នៅក្នុងគុក
នៅពេលណា? តើយើងធ្វើរឿងទាំងនេះនៅពេលណា?”

“អ្វីដែលអ្នកបានធ្វើចំពោះពួកគេ អ្នកបានធ្វើចំពោះខ្ញុំ។”

197 តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ? ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ មែនទេ?

198 អូ មានចម្រៀងមួយបទទៀតដែលយើងត្រូវច្រៀង ប្រសិនបើអ្នកមានពេល
មួយនាទីទៀត។ អូ មែនហើយ យើងនឹងយកពួកគេ។ ត្រូវហើយ។ ហ្នឹងហើយ
បងប្អូន។ អូ! ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ កុំភ្លេចណា មិត្តអើយ។ តោះច្រៀង
ទាំងអស់គ្នា។ ម្នាក់ៗ រួមគ្នាឥឡូវនេះ ដោយបេះដូងធំមួយ ច្រៀងវាទៅទ្រង់។ ចូរ
យើងទាំងអស់គ្នាមាននៅក្នុងយើង។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណរ
ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌
នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌។

199 សូមចងចាំឥឡូវនេះ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្យល់បៀតបៀន
ដីក្តៅគគុកកំពុងបក់មក នៅពេលដែលអារក្សនៅគ្រប់ទិសទីកំពុងប្រឈមមុខ ខ្ញុំ
នឹងចាំថាអ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំទាំងយប់ៗថ្ងៃ ហើយខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់
អ្នក។

ឈរក្បែរគ្រូគង្វាលដ៏ល្អរបស់អ្នក បងប្រុសនេវីល និងសហការី គឺបងប្រុស
ខេប។ ស្តាប់ពួកគេ។ ពួកគេនឹងបង្រៀនអ្នកពីព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។ ខ្ញុំជឿរឿងនោះ។
ប្រសិនបើខ្ញុំមិនជឿទេ ខ្ញុំប្រាកដជាមិនមានពួកគេនៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំប្រាកដជាមិន
ធ្វើទេ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេជឿលើសារ ហើយពួកគេនាំជាមួយវារហូតដល់អស់ពី
សមត្ថភាពនៃចំណេះដឹងរបស់ពួកគេ ហើយខ្ញុំមានជំនឿលើបុរសទាំងពីរ។ នៅជា
មួយពួកគេ។ បងប្អូនផ្សេងទៀតទាំងនេះ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេបានជួបប្រជុំ

គ្នា ដែលបានឈរនៅទីនេះយប់នេះ ប្រសិនបើអ្នកនៅជុំវិញសង្កាត់របស់ពួកគេ សូមឈរក្បែរពួកគេ។ អ្នកបានឮថាពួកគេមកទីនេះដើម្បីអ្វី នៅយប់នេះ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់ (ស្តាប់រឿងនេះ។)
ពេលការល្បួងនៅជុំវិញអ្នក
គ្រាន់តែដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។
នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូ នាមប្រសើរ!)
ក្តីសង្ឃឹម...

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសមនុស្សទាំងនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានដល់ទ្រង់
ព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន។

...នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។
រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅជើងព្រះយេស៊ូវ
រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។


សូមអានក្បាលឥឡូវនេះ។

[បងប្រុសប្រាណាហាំច្រៀងព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក—អដ។] ឱព្រះជាម្ចាស់
អើយ សូមគង់នៅជាមួយយើងខ្ញុំ។ ជួយពួកយើង ព្រះអម្ចាស់។

...យើងជួបគ្នានៅទាមជើងព្រះយេស៊ូវ! (រហូតដល់យើង
ជួបគ្នា!)
រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។

200 នោះពិតជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ រហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត សូមព្រះ
ប្រទានពរ! ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងសួររបងប្រុសដ៏មានកម្លែងរបស់យើងនៅលីលថាតើ
គាត់នឹងបញ្ចប់ក្រុមជំនុំដ៏ល្អនេះ។

ព្រះស្រឡាញ់អ្នក ម្នាក់ៗ។ ខ្ញុំពិតជាអរគុណណាស់ដែលមានមនុស្សដូចអ្នក
 ទាំងអស់គ្នា។ តើសាររបស់ខ្ញុំនឹងទៅជាយ៉ាងណា បើខ្ញុំគ្មានអ្នកណាជឿវា? ហើយ
 មានមនុស្សនៅទីនេះ អ្នកនឹងស្លាប់សម្រាប់វា សម្រាប់សារនេះដែលយើងទទួល
 បាន។ សូមព្រះជួយអ្នក ម្នាក់ៗ។ ការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នក។ ពរជ័យ
 របស់ខ្ញុំទៅជាមួយអ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។ សូមកុំភ្លេចថាអ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៅក្នុង
 ការរស់ឡើងវិញនោះ។ អំណាចនៃការប្រោសឥឡូវនេះគឺនៅក្នុងអ្នក។ វាត្រូវបាន
 ដោះស្រាយទាំងអស់។ អ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។

ចូរយើងឱនក្បាលចុះ រហូតដល់បងប្រុសនៅលីវបានបញ្ចប់។ ហើយព្រះ
 ប្រទានពរអ្នក។ 

65-0418E តើព្រះធ្លាប់ផ្លាស់ប្តូរគំនិតអំពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ?

រោងឧបោសថប្រាណហាំ

ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG